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Poslovna darila ob koncu leta so že ustaljena dolgoletna praksa predvsem v gospodarstvu, pa tudi v javni upravi. Primer-
no izbrana darila postajajo vedno bolj tudi del predstavljanja in trženja lastne kulture. Tokrat smo pod drobnogled vzeli 
poslovna darila občin v Spodnjem Podravju in povprašali, kaj bo v darilih, komu bodo namenjena in kakšna je njihova 
okvirna vrednost. 

 Več na straneh 2 in 3.

Podravje � V darilni vrečki največkrat rokovnik, koledar in buteljka

Kakšna darila so pripravili v občinah 
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Iz zbranih odgovorov je jasno 
predvsem to, da se vodstva občin 
zelo dobro zavedajo davčne zako-
nodaje, ki omejuje zgornje vred-
nosti daril. Če namreč vrednost 

darila ne presega vrednosti 42 
evrov (oziroma če skupna vred-
nost vseh daril, ki jih je ena oseba 
prejela v enem davčnem letu ne 
presega 84 evrov), potem takih 

daril ni treba obdavčiti. Če pa 
vrednost preseže omenjene vred-
nosti, pa je od razlike, ki preseže 
maksimalno vrednost, treba obra-
čunati 25 % akontacijo dohodnine.

Prav vse občine so tako prip-
ravile poslovna darila v vrednosti 
od 5 do največ dobrih 20 evrov, 
kakšne posebne inovativnosti v 
vsebini letošnjih poslovnih daril 
pa niso pokazale.

Središče ob Dravi – 
mapa, kalkulator in 
dežnik

Direktorica občine Središče 
ob Dravi Jelka Zidarič Trstenjak 
je pojasnila, da bodo člane ob-
činskega sveta obdarili z mapo 
in kalkulatorjem, vrednost enega 
paketa je 15,60 evra (z DDV). Na-
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Podravje � Kakšna poslovna darila ob koncu leta so v občinah pripravili za svoje partnerje

Največkrat rokovnik, kemični 
svinčnik, koledar, buteljka in med
Manjša ali večja poslovna darila ob koncu leta so že ustaljena dolgoletna praksa predvsem v gospodarstvu, pa tudi v javni upravi. Primerno 
izbrana darila postajajo vedno bolj del predstavljanja in trženja lastne kulture. Zato lahko dobro izbrano poslovno darilo opravlja tudi vlogo in-
formativnega in promocijskega sredstva za podjetje ali občino. Tokrat smo pod drobnogled vzeli poslovna darila občin v Spodnjem Podravju in 
povprašali, kaj bo v teh darilih, komu bodo namenjena in kakšna je okvirna vrednost teh daril.

Tri občine brez poslovnih 
daril

V nekaterih občinah so se odločili, da poslovnih daril ob koncu 
leta ne bodo podarjali. Takšna je praksa v občini Sveti Tomaž, kjer 
poslovnih partnerjev ne obdarujejo, prav tako je tudi v Ormožu. 
Brez poslovnih daril ob novem letu bo tudi Občina Dornava. 
Župan Rajko Janžekovič je povedal, da bo otroke obiskal božiček, 
in dodal: „Odrasli pa si bodo darila postavili pod božično smrečico 
doma (upam) in si pričarali pravo družinsko vzdušje ob največjem 
družinskem prazniku.“

Kot je razvidno s spletne stra-
ni nepremicnine.ptuj.si, ki jo je 
ptujska občina vzpostavila zaradi 
prodaje svojih nepremičnin, se 

trenutno prodaja šest manjših 
(med približno 1.000 in 4.000 m ²) 
in pet zelo velikih parcel. Največja 
(gre za tri parcele, ki se prodajajo 

skupaj) se ponuja na Poti v topli-
ce, tik ob reki Dravi, ki meri kar 
25.543 m². Cena za to lokacijsko 
zelo zanimivo parcelo sicer ni zna-

na, predvidoma pa se bo gibala 
med 30 in 40 evrov/m².

Druga največja občinska par-
cela, ki je v prodaji, je velika ne-
kaj več kot dva hektarja in je na 
Zagrebški cesti. Informativna 
vrednost te parcele je določena in 
znaša 30 evrov/m²; skupaj jo torej 
vrednotijo okrog 614.000 evrov. 

Kar dve zelo veliki parceli sta 
naprodaj tudi na Osojnikovi cesti. 
Tista nasproti železniških delavnic 
meri 13.542 m², druga (oz. skupaj 

tri parcele) pa je nižje proti mestu 
in je še večja ter meri 1,8 hektar-
ja. Tudi za ti dve cena ni jasna, na 
spletni strani je navedeno le, da je 
za ceno treba kontaktirati občino.

Med velikimi ponujenimi par-
celami je tudi parcela Ob Dravi, 
makadamsko parkirišče v bližini 
nekdanje trgovine Eurospin. To 
zemljišče sicer ni v prodaji, tem-
več se ponuja v najem. Za kakšno 
ceno, ni znano. Je pa namenska 
raba te parcele jasna: površine, 
namenjene večjim nakupovalnim 

centrom, sejmiščem, zabaviščnim 
parkom, prireditvenim prostorom 
in podobno. Predvidena je spre-
memba občinskega podrobnega 
prostorskega načrta.

Na vprašanje, ali je za bil katero 
izmed navedenih zemljišč v več 
kot letu dni, kolikor je minilo, od-
kar so jih ponudili, izkazan interes, 
na ptujski občini odgovarjajo: „V 
času objave navedenih nepremič-
nin na portalu https://nepremicni-
ne.ptuj.si/, ki ga je Mestna občina 
Ptuj vzpostavila zaradi boljše pre-
glednosti in dostopnosti aktualnih 
ponudb za prodajo, je bil izkazan 
interes za nakup navedenih nepre-
mičnin.“

Na teh zemljiščih 
praktično lahko 
„zraste“ karkoli ...

Za območje med Osojnikovo 
Foto: ČG

V prodaji je tudi zanimiva parcela na Poti v toplice, gre za trenutno največje ponujeno občinsko zemljišče.

Ptuj � Največja občinska zemljišča v prodaji

Bomo na Ptuju sploh še lahko vrtičkali?
Oktobra lani je Mestna občina Ptuj na spletni strani nepremičnine.ptuj.si v prodajo dala kar nekaj velikih zemljišč. Gre za dve veliki zemljišči na Osojnikovi cesti, na Zagrebški, na Poti v toplice, v 
najem pa ponujajo tudi zemljišče Ob Dravi. Večino jih sicer nameravajo prodati, če jih tudi bodo, pa bo to pomenilo precej manj kapacitet za kmetijstvo. Tudi nasproti Semenarne (sedanji vrtovi) 
namreč imajo že izdelane načrte za izgradnjo. A ker vrtičkarji trenutno z občino nimajo sklenjenih nikakršnih pogodb za zakup, to pomeni, da se jim vrtove lahko „odvzame“ praktično že jutri. 

Kaj pa drugi paket stanovanj?
Na vprašanje, kdaj bo v prodaji drugi paket občinskih stano-

vanj in zakaj ga ni bilo letos, so iz MO Ptuj odgovorili: „Odločitev 
glede morebitne nadaljnje prodaje stanovanj bo sprejeta po opra-
vljenem pregledu celotnega stanovanjskega fonda Mestne občine 
Ptuj in v skladu z ugotovitvami opravljene analize, ki je trenutno 
še v pripravi.“
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bavili so tudi 30 dežnikov v skupni 
vrednosti 270 evrov (brez DDV), ki 
so namenjeni članom odborov in 
komisij. Kot je še dodala, je prib-
ližna vrednost posameznega pa-
keta vsako leto manj kot 20 evrov. 
Koliko sredstev bodo namenili za 
nakup poslovnih novoletnih da-
ril, pa nam ni znala povedati, saj, 
kot je dejala, točnega izračuna še 
nimajo.

Markovci – darila tudi 
vsem gospodinjstvom

Precej radodarni so v občini 
Markovci, kjer bodo s poslovnimi 
novoletnimi darili obdarili vseh 
1350 gospodinjstev v občini ter 30 
poslovnih parterjev oz. sodelav-
cev. »Vsako gospodinjstvo v obči-
ni prejme stenski koledar (z občin-

skimi motivi) in dežnik. Poslovni 
partnerji/sodelavci bodo prejeli 
pakete s koledarjem, notesom, 
kulijem, obeskom, vžigalnikom, 
vinom in suhomesnim izdelkom,« 
je pojasnil župan občine Markovci 
Milan Gabrovec, ki je še dodal, da 
vrednost enega paketa za posa-
mezno gospodinjstvo znaša okoli 
sedem evrov, vrednost poslovne-
ga darila pa je približno 20 evrov. 
Za te pakete oz. darila bodo na-
menili vsega skupaj okoli 10.000 
evrov.

Hajdina – slastni 
domači izdelki

V občini Hajdina za poslovna 
darila partnerjem ob koncu leta 
zmeraj poskrbijo domača društva 
žena in deklet. Letos je na vrsti 

Društvo žensk Hajdoše, ki bo v 
darilno vrečko zapakiralo slastne 
domače izdelke: pecivo, repično 
olje ipd. Skupno so na občini naro-
čili 120 paketov, v proračunu pa so 
za ta namen rezervirali 600 evrov, 
kar pomeni, da je vrednost enega 
paketa okrog 5 evrov. 

Ptuj – vsebina 
darilne vrečke ostaja 
skrivnost

O tem, kaj vse bo v darilni 
vrečki ptujske občine, občinska 
uprava še ne želi razkriti. Kot 
pravijo, je pri darilu pomemben 
tudi element presenečenja. So pa 
predstavili vrednost posamezne-
ga paketa, za katerega so odšteli 
7,5 evra, skupna vrednost vseh 

daril pa znaša 1.895 evrov. 

Slovenska Bistrica – 
alufolija, olivno olje, 
lešniki …

Občina Slovenska Bistrica za 
poslovne partnerje ne pripravlja 
posebnih daril in tako bo tudi ob 
koncu tega leta, je povedal direk-
tor občinske uprave Branko Žni-
dar. Manjša darila prejmejo samo 
zaposleni v občinski upravi in ob-
činski svetniki. Letos bodo to alu-
minijasta folija za gospodinjstvo, 
olivno olje in lešniki. Svetniki bodo 
k temu paketu prejeli še rokovnik 
in vino Ritoznojčan. Za zaposle-
ne na občini, v medobčinskem 
inšpektoratu in skupnem organu 
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Foto: ČG

Štiri občine še ne vedo, kaj 
bodo podarjale

V štirih občinah se do začetka decembra še niso odločili, kakšna 
darila bodo izbrali za svoje poslovne partnerje. Med njimi je 
občina Podlehnik, pa občina Videm, kjer so se za letos dogovorili, 
da bodo izbrali za poslovna darila izdelke lokalnih proizvajalcev, 
a še niso vedeli, katere, in občina Cirkulane, od koder so sporočili, 
da daril za letos še niso izbrali, običajno pa manjša priložnostna 
darila poklonijo svojim delovnim telesom. Enak odgovor kot 
Cirkulančani so posredovali tudi iz občine Zavrč.

Vrednost 
individualnih 
poslovnih daril občin 
ob koncu leta 
Občina Vrednost 

darila v €
Središče ob 
Dravi do 20 

Markovci 20 
Mestna občina 
Ptuj 7,50

Slovenska 
Bistrica od 33 do 35

Kidričevo od 8 do 26
Gorišnica 19
Majšperk od 8 do 20
Žetale 12,50
Trnovska vas 3,70
Destrnik od 5 do 20
Juršinci do 15
Sveti Andraž od 2 do 5
Lenart 6
Hajdina 5

Vir: Občine Spodnjega Podravja

Foto: ČG

Občina že dobro leto skuša prodati tudi to parcelo, na kateri so še trenutno vrtovi.

Kaj bo z vrtičkarji
Na ptujski občini že dalj časa skušajo urediti „problematiko“ vrtov, ki jih uporabniki 

občinskih zemljišč že dalj časa obdelujejo brezplačno, brez najemnine. O prvem poskusu smo 
poročali že leta 2014. Občina, ki razpolago s 5,47 hektarja površin, namenjenih za vrtove, 
je že leta 2000 prenehala zaračunavati zakupnine. Pred tremi leti so na občini trdili, da so 
začeli pregledovati ohranjeno dokumentacijo, ki se nanaša na urejanje vrtov in popisovanjem 
na terenu. Popisali naj bi vse obstoječe lokacije, z izjemo lokacije pri starem mestnem 
pokopališču, kjer je Mestna občina Ptuj zgolj solastnica nepremičnin. Pogodbe z vrtičkarji, so 
takrat trdili, bodo sklenjene leta 2015. A do danes tega še niso uredili. Vse obstoječe lokacije 
vrtov sicer imajo začasen značaj, vse dokler Mestna občina Ptuj predmetnih stavbnih zemljišč 
ne bo potrebovala za gradnjo. V tem primeru pa, kot so zatrdili tri leta nazaj, bodo uredili 
primernejše lokacije za vrtove.

Do ureditve problematike sicer uporabnikom vrtov na lokaciji Potrčeva–Kvedrova 
dopuščajo obstoječo uporabo vrtov, a dodajajo: „Pogodbe z uporabniki vrtov bo Mestna 
občina Ptuj sklenila po celostnem pregledu zadeve in sprejetju odločitve o nadaljnji uporabi 
nepremičnin, na katerih trenutno obstajajo vrtovi. Uporabniki nepremičnine za vrtove 
trenutno uporabljajo brezplačno, na osnovi sklenjenih pogodb pa se bo obračunavala tudi 
najemnina. V primeru prodaje omenjenega zemljišča bo Mestna občina Ptuj uporabnikom 
ponudila nadomestna zemljišča, primerna za obdelavo vrtov.“

A seveda šele takrat, ko bodo našli kupca za omenjeno zemljišče in še vsa druga, ki jih 
prodajajo. Če bi samo štiri zelo velika občinska zemljišča (ostala tokrat zanemarimo) prodali 
po ceni 30 evrov/m², bi bil občinski proračun bogatejši za več kot 2,3 milijona evrov. Če bi 
iztržili 40 evrov/m², pa kar za 3,1 milijona evrov.

in Potrčevo se občinski podrobni 
prostorski načrt, ki je sicer še v za-
četni fazi, že pripravlja, medtem 
ko na območju med Osojnikovo 
cesto in Kvedrovo ulico za zdaj ni 
predvidenih sprememb.

Na obeh območjih je še vedno 
namenska raba centralne dejav-
nosti, gre za območje historične-
ga ali novih jeder, kjer se lahko 
prepletajo trgovske, oskrbne, 
storitvene, upravne, socialne, 
zdravstvene, vzgojne, kulturne, 
verske, bivanjske dejavnosti. Prak-
tično karkoli torej.

Prav vse občinske parcele med 
Osojnikovo in Potrčevo ter tiste, ki 
so tik ob Kvedrovi ulici, na katerih 
so obstoječi vrtovi, so naprodaj. 
Cena sicer ni javno dostopna, kot 
razlog za to na občini pojasnjuje-
jo: „Cenilno poročilo se naroči, ko 
je interes za nakup nepremičnin 
izkazan v takšni meri, da se prip-
ravi gradivo za sejo sveta Mestne 
občine Ptuj, in sicer kot predlog 
sklepa o prodaji posameznih ne-
premičnin.“ 

Dejanski prihodek iz naslova 
prodaje predmetnih nepremičnin 
bo tako razviden šele ob more-
bitni prodaji, saj se navedene ne-
premičnine prodaji namenjajo po 
metodi javne dražbe z namenom 
pridobitve najugodnejše ponud-
be. „Če se izhaja iz vrednosti, kot 
so bile prodane primerljive nepre-
mičnine, se lahko predvideva, da 
bodo nepremičnine prodane po 
vrednosti približno 40 evrov/m2 
(neto),“ še o svojih načrtih pravijo 
na ptujski občini.

civilne zaščite bodo pripravili 53, 
za občinske svetnike pa 31 daril. 
Za darila bo občina iz proraču-
na namenila okrog 2.880 evrov. 
Vrednost posameznega darila za 
občinskega uslužbenca je blizu 35, 
darila za občinskega svetnika pa 
okrog 33 evrov.

Kidričevo – bučno 
olje, predpasnik, 
prijemalka …

V občini Kidričevo bodo poslov-
na darila kupili pri domačih lokal-
nih ponudnikih. Sestavili bodo 
različne pakete, v katerih bodo 
bučno olje, kuhinjski predpasnik, 
prijemalka in blazinica z ovsom za 
pomiritev. Pripravili bodo okrog 
250 daril, za vse skupaj pa name-
nili okoli 4.000 evrov. Vrednost 
posameznega darila bo znašala 
od osem do 26 evrov, odvisno od 
tega, iz katerih artiklov bo darilo 
sestavljeno.

Gorišnica – rokovnik, 
pisalo, moka, med in 
čebula

V poslovnih darilih, ki jih prip-
ravlja občina Gorišnica, bodo ro-
kovnik, pisalo, moka, med in če-
bula. Pripravili bodo skupno 200 
daril, strošek vseh bo 3.800 evrov, 
vrednost posameznega darila pa 
19 evrov.

Majšperk – rokovnik, 
kuli in paketek dobrot

Poslovno darilo majšperške ob-
čine bodo letos sestavljali rokov-
nik, kemični svinčnik in manjši pa-
ket dobrot. Referentka majšper-
ške občine Nataša Letonja je po-
jasnila: »Naročili smo 40 paketov 
za občinski svet, občinsko upravo, 
nadzorni odbor, predsednike kra-
jevnih skupnosti in novinarje, za 
predsednike društev smo pripra-
vili rokovnike in kemične svinčni-
ke.« Vrednost posameznega da-
rila znaša okoli 20 oz. okoli osem 
evrov, skupaj bodo za obdarova-
nje namenili približno 1.000 evrov 
proračunskih sredstev.

Žetale – buteljka in 
kozarec medu

Direktorica žetalske občinske 
uprave Milica Simonič Steiner je 
povedala, da bodo letos pripravili 
20 paketov poslovnih daril: »V njih 
bosta buteljka in kozarec medu. 
Skupna vrednost darila je 12,50 
evra, skupaj torej 250 evrov.«

Trnovska vas – 
koledar in kuli

V občini Trnovska vas so letos 
za poslovna darila izbrali stenski 

koledar in kemični svinčnik. Sku-
paj bodo pripravili 35 darilnih pa-
ketov, za katere so iz proračuna 
namenili 148 evrov. Vrednost ene-
ga darila je 3,67 evra.

Destrnik – kava, 
čokolada in lesen 
spominek 

V občini Destrnik bodo letos 
za poslovna darila ob decem-
brskih praznikih iz proračuna 
namenili okrog 1.000 evrov. Na-
tančnega seznama prejemnikov 
poslovnih daril še nimajo, vred-
nost enega paketa (darila) pa je 
od 5 do 20 evrov. V njem bodo 
kava, čokolada in lesen spomi-
nek občine.

Juršinci – dežniki, 
namizne ure …

V prejšnjih letih so poslovne 
partnerje obdarili z dežniki, na-
miznimi urami, namiznimi stojali 
za pisala. Gre za manjše pozornos-
ti, prav tako gledajo na širšo upo-
rabnost. Letos daril še niso izbrali, 
tudi seznama prejemnikov po-
slovnih daril še nimajo. Ne bodo 
pa podarili več kot 40 poslovnih 
daril, ki je lahko vredno največ do 
15 evrov, glede na prakso prete-
klih let.

Sveti Andraž – lokalno 
vino in med

Za poslovna darila bodo letos 
različna vina lokalnih ponudnikov 
(30 steklenic) in lokalni med (100 
steklenic). Za vino so iz proračuna 
namenili 90 evrov. Med so naba-
vili v sklopu projekta Interreg Slo-
venija – Hrvaška (1.000 kosov), 
ki ga uporabljajo za promocijske 
namene projekta in kot protoko-
larno darilo. Cena za steklenico 
medu je 2 evra, kar znaša skupno 
za prednovoletno obdarovanje 
poslovnih partnerjev 200 evrov. 
Vrednost enega paketa je od dva 
do pet evrov, ker podarjajo raz-
lične pakete: samo vino in samo 
med ali skupaj med in vino. 

Lenart – čajne 
skodelice, kape, 
koledar …

Iz proračuna občine Lenart 
bodo letos za poslovna darila ob 
novem letu namenili okrog 1.900 
evrov. Povprečna vrednost darila 
je dobrih šest evrov, vseh paketov 
bo več kot 300. Kupili so skode-
lice za čaj po tri evre za komad, 
tri evre je stala tudi ena kapa s 
šiltom, toliko tudi vrečka s sivko, 
dva evra je stal zavitek domačega 
zeliščnega čaja, sedem evrov pa 
koledar.
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V občini Središče ob Dravi spre-
jemajo nov odlok o nadomestilu 
za uporabo stavbnega zemljišča 
(NUSZ). V veljavi je namreč star 
odlok občine Ormož iz leta 2003, 
zadnjič je bil popravljen leta 2005. 
Odtlej se je zakonodaja, ki ureja 
to področje, bistveno spremenila, 
zato so v občinski upravi pripravi-
li novega. Če ga bodo potrdili, je 
prva novost, da bi na eni strani 
plačila NUSZ oprostili za nepozi-
dane ohišnice oziroma dvorišča 
do velikosti 500 kvadratnih me-
trov, na drugi strani pa bi nado-
mestilo zaračunali tudi za stavbe 

za rejo živali, kot so perutninske 
farme, hlevi, svinjaki, staje, kobi-
larne in podobno. »Precej smo de-
batirali o tem. Na koncu smo spre-
jeli dva sklepa, da je to primerna 
podlaga za nadaljnjo obravnavo 
in da se pripravi izračune, da si 
znamo predstavljati, kaj bi to de-
jansko pomenilo za nekega kme-
ta. Ker potem je naša naloga, da 
bomo morda korigirali točke, 
izvzeli kakšne stavbe, da bo za-
deva sprejemljivejša za občane. 
Je pa tako; eni bodo na boljšem, 
drugi na slabšem. Izplen občine 
pa bo nekje enak …,« je pojasnil 

svetnik Viktor Samec, ki je tudi 
predsednik odbora za fi nance.

Za občino pomemben 
vir

Da bi s tem kmete le še dodat-
no obremenili, pa je izpostavil sve-
tnik Damjan Vesenjak, predsednik 
odbora za gospodarstvo, gospo-
darsko infrastrukturo in turizem: 
»Zadeve samo dražimo, tam z 
vrtcem, tu s tem … Dejstvo je, da 
sredstva potrebujemo. Po drugi 
strani pa ljudi tudi samo obreme-
njujemo. Tako smo na odboru 

tudi mi sklenili, da opravimo prvo 
branje, damo v javno razpravo, pa 
da se potem pripravijo konkretni 
izračuni in zadeve korigirajo.« Tudi 
svetnici Anici Škrinjar se zaraču-
navanje NUSZ za stavbe za rejo 
živali ne zdi smiselna, ob tem pa 
je še razmišljala, da bi težko dobili 
točne podatke o dejanski rabi teh 
stavb.

Da ne morejo govoriti na pa-
met in da so izračuni bistveni, 
preden dokončno odločijo, so se 

strinjali prav vsi svetniki, z župa-
nom Jurijem Borkom na čelu, ki je 
še ob koncu razprave sklenil: »To 
je samo osnutek. Skozi simulirane 
izračune bomo poskusili zadeve 
nekako doreči in uskladiti, druge 
ni … Poleg skupnega izplena iz 
NUSZ, ki je pomemben vir za ob-
čino, pa je pomembno tudi to, da 
sprejmemo sprejemljivo varianto 
za naše občane in občanke. Ne že-
limo nekih drastičnih razlik.« V ob-
činski blagajni sicer letno zberejo 

slabih 148.000 evrov nadomestila 
za uporabo, približno toliko pa naj 
bi ga zbrali tudi po novem odloku.

Občinski svetniki so odlok v 
prvem branju že potrdili, še enkrat 
ga bodo obravnavali na eni izmed 
sej v prihodnjem letu, ko bodo 
imeli na mizi več izračunov, za 
koliko bi se ob različnih merilih za 
obračunavanje in vrednosti točke 
povišale odmere nadomestila za 
uporabo stavbnega zemljišča.

Središče ob Dravi � Sprejemajo nov odlok o NUSZ

Nadomestilo za hleve, za ohišnice pa ne več
Če bodo središki občinski svetniki tudi v drugo potrdili odlok o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča, bi nadomestilo po novem zaračunavali tudi za hleve in 
farme, medtem ko bi občane plačila za nepozidane ohišnice oziroma dvorišča do velikosti 500 kvadratnih metrov oprostili.

Foto: ML

Preden bodo občinski svetniki dokončno potrdili odlok o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča, bodo 
imeli na mizi izračune, za koliko bi se povišale odmere za nadomestila. 

Da je dejansko Ptuj tako maj-
hen, da se skorajda povsod da 
priti tudi peš ali s kolesom, smo 
praktično primorani spoznati, 
predvsem zaradi leto in pol tra-
jajoče zapore mostu čez Dravo. 
A kljub temu smo po številu av-
tomobilov glede na število prebi-
valcev v nacionalnem nivoju zelo 
visoko, praktično v samem vrhu, 
nas to doslej ni ganilo. Kar seve-
da ni pohvalno, niti prijazno do 
okolja. Zavedajoč se vseh teh dej-
stev je Znanstveno-raziskovalno 
središče (ZRS) Bistra Ptuj nasto-
pilo kot vodilni partner v projekt 
Citywalk. Ta združuje 13 mest iz 

devetih držav, njegova vrednost 
pa je 2,2 milijona evrov. Sodelujo-
čim podonavskim mestom naj bi 
projekt prinesel rešitve za zmanj-
šanje onesnaževanja, obenem pa 
možnost za razvijanje turističnih 
potencialov. Za Ptuj konkretno 
to pomeni, da bo končno še bolj 
izkoriščena tudi izjemna pot, ki je 
velikokrat ogledalo mesta: pešpot 
od Zadružnega trga do gradu. V 
drugi polovici prihodnjega leta 
naj bi jo opremili s smerokazi do 
znamenitosti v mestu in časom 
hoje, ki je potreben do teh. Veli-
ka pridobitev bodo tudi table ob 
mestnih vpadnicah, ki jih je pre-

malo, obstoječe pa nam niso rav-
no v ponos; nadomestili jih bodo 
tridimenzionalni zemljevidi Ptuja. 
Primer ene izmed teh je recimo 
ravno vstopna točka na desni 
strani peš mostu. Plod projekta 
bo tudi nov turistični zemljevid 
mesta z opisom pešpoti. 

„Po mojem mnenju je ključne-
ga pomena okoljski vidik; največja 
nevarnost, ki preti človeštvu, na-
mreč izhaja iz onesnaževanja zra-
ka. CO2 se v zraku sicer raztaplja, 
a kdaj bo meja presežena in se bo 
izločil na zemljo, ne ve nihče. Ko 
bo težji od zraka, bo enostavno 
padel na zemeljsko površino, zato 

je nujno umakniti onesnaževalce. 
S tem, ko zmanjšamo promet, na-
redimo veliko zase in okolje. Peš 
hoja je najbolj zdrav način rekre-
acije; krepi zdravje na preprost in 
enostaven način,“ ključno korist 
omenjenega projekta izpostavlja 
Štefan Čelan, direktor ZRS Bistra.

Ptuj je korak k zmanjšanju 
prometa naredil tudi z vzpostavi-
tvijo linije mestnega potniškega 
prometa, ki se je odlično prijela. 
O pomenu hoje za zdravje po-
sameznika pa je na predstavitvi 
projekta spregovoril Jim Walker 
iz britanske organizacije Walk21, 
ki sodeluje v projektu. Kot zanimi-
vost je dejal, da ga je majhnost in 
dostopnost do vseh točk na Ptuju 
fascinirala in da bi najbrž sam tu-
kaj živel povsem brez avtomobila.

Doslej je Walker kot strokov-
njak na tem področju s svojimi 
nasveti pomagal številnim mes-
tom. Pravi, da je na Ptuju veliko 
potenciala, ki ga je možno izkori-
stiti brez velikih fi nančnih vložkov 
v infrastrukturo. Kot zunanji opa-
zovalec še ugotavlja, da najzani-
mivejši kotički mesta sploh niso v 
zemljevidih, pa tudi, da je v mestu 
preveč pločevine. Čelan je prepri-
čan, da bodo skupaj našli najbolj-
šo možno rešitev za najstarejše 
slovensko mesto.

Ptuj � Projekt Citywalk

Pešačenje: korist zase in okolje
Do tega, da bo Ptuj pešcem in kolesarjem prijazno mesto, nas čaka še dolga pot. Pomemben korak k izboljšavam na tem 
področju je tudi projekt Citywalk, v sklopu katerega naj bi v prihodnjem letu nastala posebna pešpot, ki bo vodila od 
parkirišča na Zadružnem trgu do ptujskega gradu. Spodbujanje hoje pa ima zraven koristi za zdravje posameznika tudi 
pomembno vlogo z vidika okolja.

Foto: ČG

Predstavitev projekta je pripravila ZRS Bistra Ptuj kot vodilni partner, spregovoril je tudi Jim Walker.

Cena pitne vode in ravnanja z odpadki tudi v 
prihodnjem letu na enaki ravni

Sicer pa so središki svetniki na zadnji seji soglasno potrdili cene komunalnih storitev za prihodnje 
leto. Tudi za prebivalce občine Središče ob Dravi cene pitne vode in odvoza odpadkov v glavnem ostajajo 
nespremenjene. Kot je dejal Matjaž Veršič iz Komunalnega podjetja Ormož, cena za odpadke tako kot 
v preostalih dveh ormoških občinah še naprej znaša 9,53 evra za 120-l zabojnik, medtem ko se cena pri 
bioloških odpadkih z dosedanjih 6,18 evra znižuje na 5,82 evra, a da je teh uporabnikov v občini izjemno 
malo. Enaka ostaja tudi cena na področju oskrbe s pitno vodo. Potrjena tehnična pravilnika pa prav tako 
ne spreminjata sedanjega sistema službe z odpadki in oskrbe s pitno vodo.

Praznovanje se je začelo s pravljično urico s pravljičarko iz Knjižni-
ce Ivana Potrča Ptuj Liljano Klemenčič. Ta petek, 15. decembra, ob 17. 
uri bo Pravljičarna iz Slovenske Bistrice pripravila božično-novoletno 
predstavo Snežkina skrita želja. V četrtek, 21. decembra, ob 17. uri bo 
Osnovna šola Podlehnik za predšolske otroke (od enega do šestih 
let starosti) pripravila otroško predstavo, obisk Božička in obdarova-
nje vabljenih otrok. V soboto, 30. decembra, ob 17. uri bodo nastopili 
učenci Glasbene šole Marjana Feguša.

Obisk vseh prireditev je brezplačen, pripravili jih bodo ali v avli 
ali v dvorani podlehniškega večnamenskega kulturno-turističnega 
centra. Člani Turističnega društva Podlehnik in Društva podeželskih 
žena občine Podlehnik bodo po prireditvah na stojnici ponudili bom-
bone, piškote, sadje in čaj, s kuhanim vinom bodo poskrbeli tudi za 
odrasle.

Podlehnik � Praznični december za 
predšolske in šolske otroke

Letos bo še bolj 
veselo
Poleg tradicionalnega obdarovanja predšolskih otrok so letos na 
Občini Podlehnik prvič pripravili še niz prazničnih prireditev, na-
menjenih tako predšolskim kot šolskim otrokom.

Foto: EM

Veseli december se je za podlehniške otroke začel s pravljično urico.
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Da so kurenti na nacionalnem 
nivoju izjemno pomemben in pri-
znan pustni lik, dokazujejo števil-
na priznanja in nazivi. Med drugim 
so bili kurenti razglašeni za živo 
mojstrovino državnega pomena.

Minuli teden, v četrtek, pa 
so obhode kurentov vpisali na 
Unescov reprezentativni seznam 
nesnovne kulturne dediščine člo-
veštva. 12. zasedanje medvladne-
ga odbora za varovanje nesnovne 
kulturne dediščine je potekalo na 
otoku Jeju v Južni Koreji.

Z velikimi načrti, ambicijami in 
željami se je tja podala tudi dele-
gacija iz Ptuja: Miran Senčar, žu-
pan Mestne občine Ptuj, Branko 
Brumen, podpredsednik Federa-
cije evropskih karnevalskih mest 
(FECC) ter dolgoletni predsednik 
Kurentovanja, in Vlado Hvalec, 
predsednik Zveze društev kuren-
tov kot nosilke kandidature. Zra-
ven njih je Slovenijo tam zastopala 
še državna sekretarka na ministr-
stvu za kulturo Damjana Pečnik.

Od kandidature obhodov 
kurentov za vpis na Unescov re-
prezentativni seznam nesnovne 
kulturne dediščine človeštva so si 
veliko obetali in na koncu v svoji 
nameri tudi uspeli.

Kurenta kot tradicionalni pust-
ni lik z območja Ptuja, Ptujskega in 
Dravskega polja, v Halozah in Slo-
venskih goricah so predstavili kot 
neločljiv del identitete tega dela 
Slovenije. „V želji še bolj poudariti 
vlogo kurenta je bilo pred tremi 
leti 20 društev kurentov poveza-
nih v krovno organizacijo – Zvezo 
društev kurentov, ki je bila nosilka 
omenjene nominacije za vpis na 
Unescov seznam. Slednje pred-
stavlja izjemno priznanje nosil-
cem, ki to nesnovno dediščino oh-
ranjajo in skrbijo za njen prenos iz 
roda v rod. Vpis pomeni tudi večjo 
mednarodno prepoznavnost sa-
mega pustnega lika kurenta, Ptuja 
in okolice ter ne nazadnje celotne 
države in spodbuja ohranjanje te 
dediščine za prihodnje generaci-

je,“ so pojasnili na ptujski občini. 
Z razvojem dogodkov v Južni Ko-
reji je Miran Senčar, župan Mestne 
občine Ptuj, izjemno zadovoljen. 
Zahvalil se je vsem generacijam 
kurentov in korantov, ki že sto-
letja negujejo kulturno dediščino 
obhodov kurentov, ter vsem or-
ganizacijam in posameznikom, ki 
so z zahtevno pripravo nominacije 
pomagali pri uresničitvi zadanega 
cilja: „Zahvala pa gre tudi vsem 
etnografskim in karnevalskim 
skupinam, ki so nepogrešljiv del 
pustne tradicije na Ptujskem. V 
čast nam je, da so obhodi kuren-
tov z vpisom na Unescov seznam 
nesnovne kulturne dediščine 
postali del svetovno pomembnih 
zakladov. Na Ptuju smo izjemno 
ponosni, da so se uspeli ohraniti 
vse do danes in da ni niti najmanj-
še slutnje možnosti, da bi običaj 
v prihodnjem obdobju zamrl. Še 
več, vedno nove generacije mladih 
fantov se v kurentovih opravah 
pridružujejo svojim očetom.«

Da bo 7. december 2017 za 
kurente vpisan z velikimi črka-
mi, pa je izpostavil Vlado Hvalec, 
predsednik Zveze društev kuren-
tov. Prepričan je, da bo ta vpis 
pomembno prispeval k bogati 
kurentovi zgodovini in usmerjal 
prihodnje rodove, da negujejo in 
ohranjajo to kulturno dediščino. 
„Kot kurent sem še posebej po-
nosen, da sem del te zgodbe,« je 
dodal.

O tem, kaj vpis na Unescov se-
znam dejansko pomeni, pa Bran-
ko Brumen, podpredsednik FECC, 
pravi: »Kurentovo obredje bo Ptuj 
in Slovenijo z vpisom v Unescov 
register nesnovne kulturne de-
diščine človeštva umestilo v 
zakladnico tisočletij kulturne de-
diščine in duhovnosti človeštva. 
Etnografska kulturna dediščina 
predstavlja avtentično zibelko 
kulturne identitete in dediščine 
posameznika, mesta, naroda in 
človeštva.«

Ptuj � Obhodi kurentov vpisani na Unescov seznam nesnovne kulturne dediščine človeštva

Kurenti dokazali, da so zelo 
pomembni za dediščino človeštva
Obhodi kurentov so bili leta 2012 vpisani v slovenski register nesnovne dediščine, pred nekaj dnevi pa jim je 
uspel še izjemen podvig, zaradi česar se bo leto 2017 pisalo z zlatimi črkami: v četrtek so se uvrstili na izjemno 
pomemben Unescov seznam nesnovne kulturne dediščine človeštva.

Foto: arhiv občine

Iz Južne Koreje se delegacija iz Slovenije vrača z odlično novico: obhodi kurentov so vpisani na Unescov seznam nesnovne kulturne dediščine 
človeštva. 

Vsako težko vozilo, ki bo po 
navedenem datumu uporabljalo 
slovenske avtoceste in hitre ces-
te, bo moralo biti opremljeno s 
posebno napravo DarsGo, za vo-
znike lažjih in osebnih vozil pa bo 
še naprej veljal obstoječi vinjetni 
sistem. Naprava DarsGo bo s po-
močjo mikrovalovne tehnologije 
komunicirala s 127 cestninskimi 
portali na avtocestnem omrež-
ju, kar bo podlaga za obračun 

cestnine. Ob registraciji v sistem 
morajo uporabniki predložiti pro-
metno dovoljenje, za tista vozila, 
ki niso registrirana v Sloveniji, pa 
tudi dokazilo o emisijskem razre-
du.

Registracija je trenutno mogo-
ča na sedmih DarsGo servisih ali 
prek spletne strani www.darsgo.si, 
predvidoma z novim letom se bo 
mogoče registrirati tudi na poo-
blaščenih bencinskih servisih ob 

avtocestnem omrežju. Na DARS 
so avtoprevozniška podjetja poz-
vali, da se prijavijo čim prej in se 
tako »izognejo morebitnim čakal-
nim vrstam ob prehodu na novi 
sistem cestninjenja ter visokim 
globam, če bodo na avtoceste in 
hitre ceste zapeljali brez naprave 
DarsGo«.

Za nov cestninski sistem za tež-
ka vozila so se na DARS odločili 
zaradi večje pretočnosti prometa 

in bolj poštenega zaračunava-
nja cestnine: »V novem sistemu 
bodo uporabniki cestnino plače-
vali po dejansko prevoženi razda-
lji in glede na onesnaženje zraka, 
ki ga povzroči njihovo vozilo.« 
Med razlogi za nov sistem so na-
vedli tudi tehnološko zastarelost 
cestninjenja s pomočjo zapornic 
in elektronskih medijev (ABC-ta-
blice in DARS-kartice): »Ključnih 
komponent tega sistema od leta 

2011 ne izdelujejo več, zato tudi 
vzdrževanje ni več mogoče.« Po 
uvedbi sistema DarsGo bodo ce-
stninske postaje na slovenskem 

avtocestnem omrežju postopo-
ma odstranili, na njihovih lokaci-
jah pa vzpostavili točke nadzora.

Spodnje Podravje, Slovenija � Spremenjen sistem cestninjenja težkih vozil

Po elektronsko napravo v Gruškovje
V Sloveniji bodo s 1. aprilom prihodnjega leta za vozila z največjo dovoljeno maso nad 3,5 tone (težka vozila) uvedli elek-
tronsko cestninjenje DarsGo. Družba DARS je zato že vzpostavila sedem uporabniških točk, nam najbližji sta na medna-
rodnem mejnem prehodu Gruškovje in na avtocestnem počivališču Maribor.

Foto: DARS

Administrativni stroški za registracijo vsakega vozila in personali-
zacijo naprave DarsGo znašajo okoli 10 evrov, višina novih cestnin 
bo znana najkasneje 30 dni pred začetkom cestninjenja po novem 
sistemu.

Foto: ČG

Na Unescovem seznamu tudi 
neapeljska pizza in srbski 
tradicionalni ples kolo

Na Unescov reprezentativni seznam nesnovne dediščine 
človeštva se ne uvrščajo le spomeniki, temveč tudi vsi elementi, 
ki sodijo pod tradicijo in običaje, med drugim tudi ples in 
hrana.

7. novembra letos se je na ta zelo pomemben seznam vpisalo 
12 novih elementov. Zraven obhodov kurentov je zanimiv 
vpis neapeljske pizze, ki ima predpisane zelo stroge standarde 
priprave in peke.

Velik uspeh za Srbijo je tudi vpis tradicionalnega plesa 
„kolo“. S povsem drugačno, a prav tako živahno predstavo 
glasbe in plesa so svoj ples kot nesnovno dediščino človeštva 
uspeli vpisati tudi prebivalci otoka Mauricius. Poseben je po 
tem, ker ga dojemajo kot pomembno sredstvo za reševanje 
konfl iktov.

Nizozemci so uspeli s posebnimi mlini na veter, Panamci z 
zanimivim in nevsakdanjim procesom izdelovanja klobukov z 
uporabo rastlin in blata, Slovaki s posebno vrsto zborovskega 
petja (Horehronie), z baselskim karnevalom pa so se na seznam 
uvrstili Švicarji.

Z močno pripadnostjo tradiciji je povezano tudi praznovanje 
6. maja v Makedoniji, ko obeležujejo dan prebujanja narave 
oz. pomladi, kar je komisija Unesca prav tako prepoznala kot 
izjemen element ohranjanja tradicije človeštva. Turkmenistan 
se je na seznamu znašel zaradi posebnih obredov petja in plesa.

Glasbo, poezijo, slikarstvo in literaturo pa združuje umetnost 
Bài Chòi v osrednjem Vietnamu, ki se je prav tako znašla med 
dvanajsterico. Kot nesnovno dediščino človeštva pa je Unesco 
prepoznal tudi Khaen glasbo, ki jo izvajajo prebivalci Laosa, 
gre pa za igranje na pihalo, instrument, narejen iz različnih 
dolžin bambusovih cevi. 

Povsem drugačna od vseh preostalih pa je uvrstitev Peruja, 
ki se je na seznam uspel uvrstiti s sistemom vodnih sodnikov, ki 
zagotavljajo pošteno delitev vode vsem prebivalcem.
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Danes grajska terasa in nikdar več … 

Lovilna mreža ob večjem podoru najbrž ne bi 
vzdržala

Prejšnji mesec so na odseku regionalne ceste Spuhlja-Zavrč pod borlsko brežino začeli izvajati video 
nadzor, v teh dneh naj bi ga zaključili. Na Direkciji RS za infrastrukturo (DRSI) so pojasnili, da so poleg 
kamere namestili tudi gumijaste cevke na vozišču, namenjene detekciji osi tovornih vozil: »Sistem smo 
uvedli zaradi tehtanja tovornih vozil med vožnjo in nadzora nad izrednimi prevozi.«

Cesta na tem odseku je ozka, ovinkasta in nepregledna, zato bi se morebiten vnovični večji podor skal 
lahko končal tragično. Zasilne lovilne mreže leta 2012 skal namreč niso ustavile, k sreči pa takrat na 
sicer zelo prometni regionalki ni bilo nikogar. Na DRSI so kljub temu dejali: »Uporabniki ceste moramo 
upoštevati prometno signalizacijo, vožnjo prilagoditi razmeram na cesti in svojim voznim sposobnostim. Iz 
razpoložljivih podatkov izhaja, da na tem odseku ni evidentiranih posebnosti iz naslova prometne varnosti.«

Projekt so si zamislili v obliki kro-
žnega gospodarstva oz. učinkovite-
ga gospodarjenja z viri. Za potrebe 
pogodbenega sodelovanja je žu-
pan Anton Leskovar s Fakulteto za 
energetiko sklenil pismo o nameri, 
kasneje pa še pogodbo. V okviru 
pogodbenega partnerstva bi izva-
jali projekte na področju učinkovite 
rabe energije, ravnanja z odpadki in 
odpadnimi vodami, naravnih virov, 
prostora … Iz občine Kidričevo so 
v partnerstvo vključena podjetja 
Talum, Boxmark, Silkem in Tovarna 
asfalta Kidričevo. Temelj delovanja 
in namen ustanovitve zadruge je 
na decembrski seji kidričevskega 
občinskega sveta predstavil dr. 
Samo Semenič, na katerega so 
svetniki po koncu predstavitve na-
slovili nemalo vprašanj. Podžupan 
Milan Strmšek (SLS) je dejal, da bi 
lahko bil občinski svet o nameri us-
tanavljanja pogodbenega partner-
stva in projektov, ki bodo izhajali iz 
le-tega, obveščen prej. »Ne vemo, 
kako bo zadruga funkcionirala, kdo 
jo bo vodil, kako bo z njenim poslo-
vodstvom, kdo bo o čem odločal. 
Ustanavljamo zadrugo, podatkov 
pa imamo premalo. To ni tako eno-
stavno. Nismo proti, vendar imamo 
premalo informacij. Navajate neke 
projekte, s katerimi se sicer strinja-
mo. Treba se je zavedati, da za pro-
jekte potrebujemo denar,« je pou-
daril Strmšek. Dobil je odgovor, da 

bo zadruga ustanovljena februarja, 
na vse pomisleke, ki jih je izrazil, pa 
tudi lahko dobi pojasnila.

Zemlja iz Magninega 
gradbišča v Kidričevo

V nadaljevanju se je oglasil župan 
Leskovar. »Zakaj se povezujemo 
z občino Hoče-Slivnica? Kot veste, 
gradijo Magnin industrijski obrat. 
Obstaja možnost, da bi plast ro-
dovitne zemlje, ki jo bodo v Hočah 
izkopali, lahko dobili v občino Kidri-
čevo. Na takšen način bi ustvarili od 
30 do 60 hektarjev novih kmetijskih 
površin (njiv). Ena varianta je, da bi 
proti Kungoti, v bližini regionalne 
ceste Hajdina–Slovenska Bistrica, 
posekali 30-metrski pas gozda, pod 
daljnovodi nasuli zemljo in pridobili 
32 hektarjev njiv. Druga varianta je, 
da bi zemljo nasuli na haldo. S temi 
načrti vas doslej nismo seznanjali, 
saj niti nismo vedeli, koliko so lahko 
realni. Več bo znanega v naslednjih 
dneh. O vseh pogovorih, ki jih pe-
ljem, vas sproti ne morem obvešča-
ti. Raznoraznih pobud na občino 
prihajal zelo veliko.« Informacija, da 
bi v občino Kidričevo pripeljali zem-
ljo iz Hoč, je na noge dvignila svetni-
ka Mirana Goluba (SMC): »Magno 
gradijo tam, kjer je zemlja neupo-
rabna, zaradi bližine avtoceste in 
letališča. Dobili bomo nekaj, česar 
oni ne potrebujejo. Čemu je to vse 

namenjeno? Kaj bo občina Kidriče-
vo imela od tega, razen zemlje, ki 
je ne potrebuje?« Župan je pojasnil, 
da bo občina Kidričevo z navozom 
zemlje dobila nove površine za 
kmetovanje. 

O zaslužnih 
profesorjih, ki vidijo 
samo denar

Svetnik Slavko Krajnc (SD) je 
pripomnil, da ima občutek, da je za-

deva napol že realizirana, člani ob-
činskega sveta pa o njej doslej niso 
vedeli nič. »Če ne bi nič delali, bi nas 
grajali. Ker delamo, iščemo različne 
možnosti za razvoj, odprti smo za 
raznorazne pobude, pa nas spet 
grajate in očitate, da vas ne infor-
miramo,« je odgovarjal župan Le-
skovar. Naslednji, ki je nad ustanav-
ljanjem zadruge izrekel pomisleke, 
je bil Stanislav Lampič (SD): »Imam 
pomisleke v zvezi z oblikovanjem 
članov ekipe, ki bo sodelovala v 
zadrugi. Nekaj imen je obetajočih. 

Je pa tudi nekaj takšnih, ki živijo na 
račun svojih nazivov (zaslužni, izre-
dni profesorji, dekani …). Stari so 
70 let, pojavljajo se tam, kjer zavo-
hajo denar. Ne vem, koliko si bodo 
ti ljudje prizadevali za naš razvoj.« 
Z Lampičem je pritegnil tudi Golub. 
Župan je povedal, da je razmišlja-
nje, da bi se kar vsem vsepovprek 
nekaj plačevalo, zmotno. O ciljih us-
tanavljanja zadruge pa dodal, da je 
eden izmed teh tudi možnost vzpo-
stavitve daljinskega ogrevanja za 
naselje Kidričevo. »Čez pet, šest let 

bomo imeli z ogrevanjem kar nekaj 
težav, saj Silkemu poteče podpora 
za kogeneracijo. V Talumu nastaja 
ogromno odpadne energije, ki bi 
jo bilo smotrno porabiti. V okviru 
zadruge bi lahko iskali možnosti 
za sofi nanciranje obnove fasad in 
izboljšanje energetske učinkovito-
sti objektov. Navoz zemlje iz Hoč v 
Kidričevo je samo en segment, ki bi 
ga lahko realizirali v okviru zadru-
ge. Pa še to je zaenkrat opcija, ne 
pa gotovo dejstvo.«

Kako zdravo bi bilo 
kmetovati na haldi

Svetnika Lampiča je nadalje za-
nimalo, ali se sploh kdo sprašuje o 
ekološki sanaciji odlagališča pepela 
in rdečega blata. »Kako bi vi zdaj z 
navozom zemlje na to kontamini-
rano osnovno ustvarili prvovrstna 
kmetijska zemljišča?« V bran žu-
panu je stopil podžupan Strmšek: 
»Kmetijske zemlje je iz dneva v 
dan manj. Bojazen, da bi bilo s to 
zemljo kaj narobe, je odveč. To je 
ena izmed možnosti, da pridobimo 
kmetijske površine. Ne bo poceni, 
vendar za občino Kidričevo to ne 
bo predstavljalo nobenega stro-
ška.« Da bi občina Kidričevo dobila 
zemljo z gradbišča Magne v Hočah, 
se zdi smiselno tudi svetniku SDS 
Milanu Fideršku.

Kidričevo � Občina ustanavlja zadrugo, svetniki o tem niso bili seznanjeni

Golub: »Zemlja iz Hoč je neuporabna«
Občina Kidričevo v konzorciju z občino Hoče-Slivnica, Fakulteto za energetiko Univerze v Mariboru in Zavodom PPC Tezno ustanavlja kvantno-ra-
zvojno industrijsko zadrugo (K. R. I. Zadruga).
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Brežino bo nujno sanirati tako 
zaradi ceste pod gradom kot gradu 
nad njo. Po prvotnih načrtih naj bi se 
dela začela že to jesen, Cestno pod-
jetje Ptuj in slovenjebistriško pod-
jetje Map-Trade sta že oddali svoji 
ponudbi, a je razpis zaradi okoli 50 
evrov dolga enega od podizvajalcev 
padel v vodo. Na prvem razpisu je 
projektantska ocena sanacije znaša-
la 1.940.000 evrov, zdaj se je (morda 
zato, ker sta obe podjetji dela kanili 
izvesti za manj kot poldrugi milijon) 
znižala na 1.640.000 evrov. Sanacijo 
bo plačala DRSI, sofi nanciralo pa Mi-
nistrstvo za kulturo.

Na DRSI so sicer sprva namerava-
li sanirati le brežino nad regionalno 
cesto, a so med izdelavo projekta 
sanacije in čiščenjem brežine do 
gradu ugotovili, da nevarnost za 
cesto predstavlja tudi zid terase 
gradu. Tako so pripravili ločeno 
projektno dokumentacijo za dve 
sanaciji, četudi na povezanih lokaci-
jah: sanacijo zidu in terase gradu ter 
posebej sanacijo brežine nad cesto. 

Opozorili so, da je projekt tako iz-
vedbeno kot tehnološko zelo zah-
teven: »Naročnik zato predlaga, 
da ponudniki pred oddajo ponudb 
izvedejo ogled lokacije terena in 

detajlni pregled obeh projektnih 
dokumentacij.«

Izvajalci del se bodo morali najprej 
lotiti sanacije brežine oz. izvesti za-
ščitne ukrepe, potrebne za sanacijo 

Cirkulane � Sanacija brežine pod gradom Borl

Bo razpokana skala nad Dravo 
Na Direkciji RS za infrastrukturo (DRSI) so že drugič objavili povabilo k oddaji ponudb za sanacijo
Zavrč. Če bo tokrat vse po sreči, se bodo dela pričela prihodnjo pomlad in predvidoma končala novem
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Objavili so še drugi javni razpis za sanacijo brežine, zidu in terase gradu 
Borl.
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Kot vse kaže, bo ureditev Per-
šonove ulice na Ptuju vendarle 
uvrščena na seznam prioritetnih 
investicij za naslednji dve leti. Prvi 
korak k temu so že storili, s prija-
vo na razpis za pridobitev nepo-
vratnih sredstev Ministrstva za 
infrastrukturo. A glavnino bodo 
vendarle morali prispevati iz ob-
činskega proračuna. Na razpis se 

občine prijavljajo z infrastrukturo 
za pešce in kolesarje ter avtobu-
snimi postajališči. Do sredstev 
so upravičene občine z mestnimi 
območji. „Največji problem Peršo-
nove ulice je neurejeno vozišče in 
pločnik, neurejeno odvodnjavanje 
vozišča, nepreglednost, kar z vidika 
varnosti za udeležence v prometu 
predstavlja oviro in nevarnost. V 

sedanjem stanju Peršonova ulica 
ne zagotavlja primernih pogojev 
za pešačenje, kolesarjenje, še po-
sebej je problematičen varnostni 
vidik šolske poti do OŠ Ljudski vrt. 
Pločniki so v nezavidljivem stanju in 
predstavljajo z vidika dostopnosti 
težavo, še posebej za ranljive sku-
pine (otroke, starejše, mamice z 
vozički, invalide ipd.). Gre za cesto 

v neposredni bližini mesta, kjer ni 
urejene površine za kolesarje, saj si 
Mestna občina Ptuj prizadeva, da se 
ob vsaki rekonstrukciji obstoječih 
vozišč predvideva ureditev površin 
tako za kolesarje kot tudi za pešce. 
Spodbujanje ljudi k uporabi mobil-
nosti s kolesi ali peš na drugi strani 
zahteva primernost površin, ki so 
temu namenjene,“ so pojasnili na 
ptujski občini.

Cilj projekta je rekonstrukcija 
lokalne ceste v skupni dolžini 1334 
m, vseh spremljajočih komunalnih 
vodov, hodnika za pešce in kolesar-
je oz. mešane površine za pešce in 
kolesarje, da bi zagotovili ustrezne 
pogoje za trajnostno in varno mo-
bilnost občanov. V tem primeru 
neupravičen strošek predstavlja 
preplastitev, koliko bo ta znašal, še 
ni znano, ga bo pa iz proračuna mo-
rala pokriti občina.

Šlo bo za potrebno, a tudi izje-
mno drago investicijo, vredno kar 
829.000 evrov, od tega bi občina 
v naslednjih treh letih prispevala 
646.390 evrov. Država naj bi jim 
primaknila okrog 180.000 evrov. Če 
ga bo mestni svet na naslednji seji 
potrdil in bo uvrščen v načrt razvoj-
nih programov 2018–2021, bodo in-
vesticijo lahko pričeli naslednje leto 
in jo zaključili leta 2019.

Ptuj � V načrtu ureditev ene bolj prometnih in nevarnih ulic

Bodo Peršonovo ulico končno uredili?
Septembra letos je Ministrstvo za infrastrukturo objavilo razpis za pridobitev sredstev za izvedbo investicij v infrastrukturo za 
pešce, kolesarje in avtobusna postajališča. Ptujska občina se nanj prijavlja s Peršonovo ulico, ki je nedvomno potrebna ureditve, 
tudi zaradi nevarnosti in nesreč, ki so se v zadnjih letih zgodile v tem delu mesta. A tudi, če bodo uspešni, bodo največji del morali 
zagotoviti iz lastnega „žepa“.
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Občina se bo očitno skušala lotiti tudi ureditve cestne infrastrukture.

grajske terase: postavili bodo za-
časno varovalno energijsko ograjo 
in žerjav (visok vsaj 52 metrov in z 
roko, dolgo vsaj 45 metrov), obstoje-
či zid bodo zavarovali z zaščitno kon-
strukcijo. Brežino bodo morali ročno 
na vrveh očistiti bršljana, grmovja in 
manjših dreves. Zaradi strmine in vi-
šine brežine bodo dela otežena, do-
daten zaplet bo povzročilo dejstvo, 
da je grad od leta 2010 zaradi nevar-
nosti povsem zaprt.

Trdnost skale slabi še 
vodnjak

Na DRSI so pojasnili, da bo naj-
večji zalogaj sanacija terase: »S 
tem, ko je investitor posegel v 
območje zidu, je od Ministrstva za 
kulturo dobil pogoj, da se na obmo-
čju sedanje terase odstrani nasipni 
material do globine približno osem 
metrov, ki predstavlja zasip jame 
po zrušitvi enega dela gradu – pa-
lacija, da se omogoči pogled na tla 
bivšega palacija ali najde celo staro 

tlakovanje.« Borlski peščenjak, vidi-
mo, je preglavice povzročal že pred 
stoletji …

Z območja sedanje terase s pog-
ledom na Dravo bodo izkopali okoli 
2.000 kubičnih metrov zemlje in ka-
menja. Na DRSI so opozorili, da bo 
za nameček dela v območju gradu 
treba izvajati zelo previdno: »Notra-
nji atrij ima velik odprt prostor pod 
tlemi (del vodnjaka) in lahko pride 
pri dodatnih obtežbah do porušit-
ve.« Studenec naj bi segal vse do 
nivoja Drave, kar skalo dodatno 
ogroža.

Dela v že tako utesnjenem pro-
storu bodo poleg tega potekala 
ob spremljavi arheološkega nadzo-
ra, tudi dostop do mesta izvedbe 
del bo otežen. Površino skale pod 
sedanjo teraso bodo neprepust-
no zadelali, da je meteorna voda 
v vertikalnih razpokah ob zmrzali 
ne bi razgnala, na mestu terase pa 
postavili okoli 50 kvadratnih metrov 
veliko jekleno razgledno ploščad.

še vzdržala to zimo?
o brežine, zidu in terase gradu Borl nad regionalno cesto Spuhlja–
mbra 2019 oz. sedem dolgih let po velikem plazu.

Na zadnji letošnji seji gorišniške-
ga občinskega sveta je na trenutke 
potekala precej burna razprava, 
zlasti o predlogu poslovnika občin-
skega sveta. V svetniški skupini Za 
enakovredno Gorišnico so napisali 
več predlogov v obliki amandmaja. 
Še posebej živahna debata se je raz-
vila pri predlogu, da bi bili objavljeni 
celotni posnetki občinske seje na 
občinski spletni strani in na kabelski 
televiziji in ne le v »skrajšani oz. 
cenzurirani obliki«, te potrebe pa 
župan občine Gorišnica Jožef Kokot 
ne vidi. Predlog je v imenu svetniške 
skupine Za enakovredno Gorišnico 
pojasnjeval Silvo Sok: »Skupaj s pre-
ostalimi člani naše svetniške skupi-
ne se z vašo odločitvijo ne strinjamo 
in menimo, da bi bilo dobro, da se 

posnetek seje slikovno in zvočno 
snema. Seje se sicer že sedaj slikov-
no snemajo, težava je samo v tem, 
da se posnetek v celoti ne objavlja. 
Pri tem bomo vztrajali, saj menimo, 
da bi se na tak način transparen-
tnost in demokratičnost delovanja 
občinskega sveta povečala …«. 

Kokot: »To zame ni 
cenzura«

»S tem se v celoti ne strinjam. Sli-
kovni posnetek objavimo v Kroniki, 
vse drugo, pogovore, ki trajajo dve, 
tri ure, pa ne. Ne bo nekega odzi-
va,« se je izmikal župan. Precej bolj 
kritičen je bil svetnik Bojan Purgaj, 
ki je težko razumel neupošteva-

Gorišnica � Za nov poslovnik ni glasovala potrebna dvotretjinska večina

Zakaj so posnetki občinskih sej zmontirani 
Da bi bili posnetki občinskih sej po novem objavljeni v celoti in ne več zmontirani oz. objavljeni le deli posnetkov, je ob sprejemanju poslovnika sveta 
Občine Gorišnica predlagala svetniška skupina Za enakovredno Gorišnico. A je naletela na gluha ušesa šestih svetnikov, predlogu pa ni naklonjen niti 
župan Jožef Kokot.

Rekonstrukcija ceste Formin 
prihodnje leto

Po rebalansu za 2017 bo manj denarja namenjenega za gradnjo občinskih 
cest. Za 90.000 evrov tako zmanjšujejo postavko rekonstrukcija ceste Formin, 
saj se ta odmika v prihodnje leto, prav tako pa se v 2018 odmika tudi 40.000 
evrov za ureditev krožišča pri Žihru. 45.000 evrov več namenjajo za izgradnjo 
vaškega doma Zagojiči, saj želijo objekt še pred zimo spraviti pod streho. 
Dodajmo še, da 25.000 evrov prenašajo iz režijskega obrata za opremo za 
delovanje občinske uprave oz. za nakup službenega vozila; to je sicer stalo 
okoli 31.000 evrov.

Prihodke zmanjšali za slabo tretjino
Decembrska seja gorišniškega občinskega sveta je minila predvsem v znamenju proračunov. Občinski svetniki 

so poleg rebalansa za 2018 soglasno potrdili že drugi rebalans letošnjega proračuna. Proračun, ki so ga načrtovali 
v višini 6,2 milijona evrov, so oklestili za nekaj manj kot 1,78 milijona evrov na 4,43 milijona evrov. Iz državne 
oz. evropske blagajne namesto 1,44 milijona evrov pričakujejo le borih 92.000 evrov. »Razlogi v zmanjšanju 
sredstev EU so poleg tega, da ni razpisov za črpanje evropskih sredstev, kamor bi se občina lahko prijavila, tudi v 
ponesrečenem poskusu na razpisu za pridobitev sredstev za obnovo športne dvorane, kjer nismo dosegli ustreznih 
točk, ter v tem, da se izgradnja tretje faze namakalnega sistema prenaša v prihodnje leto,« je pojasnil direktor 
občinske uprave Matevž Cestnik, ki je še kot razlog za zmanjšanje prihodkov izpostavil umik energetske sanacije 
objektov. Pri kapitalskih prihodkih, kjer se zbirajo izkupički od prodaje občinskih nepremičnin, pa so za skoraj 
420.000 evrov zmanjšali načrtovane prihodke. Sicer pa z rebalansom zadolževanje ni načrtovano, kot ocenjujejo, 
pa jim bo ob koncu leta na računu ostalo okoli 480.000 evrov sredstev iz preteklih let.Foto: ML

»Seje se že sedaj slikovno snemajo, te-
žava je samo v tem, da se posnetek v 
celoti ne objavlja. Pred volitvami smo 
volivcem tudi obljubili, da se bomo za 
takšen način delovanja zavzemali,« je 
razlagal svetnik Silvo Sok.

zuro odpravlja. Tudi vaše mnenje 
je, ali boste dali odmor ali ne. Pred 
stoletji se kakemu absolutistične-
mu kralju tudi ni zdelo potrebno, 
da bi kdo drug zraven govoril …« 

»To zame ni nobena cenzura. 
Mi občane obvestimo o sklepih, 
ki jih je občinski svet sprejel. Vse 
drugo, kar se pogovarjamo, ljudje 
ne vidijo. Treba je upoštevati skle-

pe, ki jih občinski svet sprejme, ne 
tisto, kar se govori. To ni nobena 
cenzura. In ne prihajajte mi s taki-
mi besedami,« je dvignilo župan.

Svetniki so glasovali o vsakem 
predlogu posebej, prav vse pa je 
županov glasovalni stroj s tesno 
večino enega glasu več zavrnil. 
Kljub temu je nov poslovnik padel 
v vodo, saj zanj ni glasovala pot-

rebna dvotretjinska večina in bo 
najbrž ponovno predmet obrav-
nave na eni izmed prihodnjih ob-
činskih sej. Na takšen razplet je 
sicer že med samim glasovanjem 
o posameznih predlogih opozoril 
svetnik Silvo Sok. A njegova opo-
zorila očitno niso odmašila svetni-
ških ušes.

nje amandmajev: »Po kabelski televiziji 
se predvajajo le posnetki sklepov, kar 
pomeni, da se nekaj odstrani, nekaj se 
pokaže. To je cenzura. Cenzura je bila že 
davno odpravljena. In naš predlog cen-
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V kulturni dvorani v Podgorcih 
je prvo soboto v decembru ob 
ubranem godenju, glasnem vri-
skanju in vrtenju parov v zanimi-
vih kostumih velo prav posebno, 
radostno vzdušje. Številni obisko-
valci, ki so prišli na slavje ob 40-le-
tnici Folklorne skupine KD Pod-

gorci, ob spretnih in poskočnih 
plesnih korakih plesalcev in ple-
salk niso mogli ostati ravnodušni. 
Nabito polna dvorana se je debe-
lo uro kar tresla od navdušenja.

Člani folklorne skupine so 40 
let delovanja obeležili s prav po-
sebno plesno predstavo oz. kon-

certom, naslovljenim Navdih pre-
teklosti, kjer je nastopilo okrog 
60 plesalcev in glasbenikov, oz. 
vse generacije folklorne skupine; 
odrasla, ki šteje 30 članov, ter sta-
rejša in mlajša otroška folklorna 
skupina ter otroci iz vrtca, kjer 
prav tako pleše okoli 30 nadobud-

nežev. Spremljali so jih tudi godci. 
V svojo predstavo so vključili de-
vet plesov, s predstavitvijo doma-
čega ljudskega plesa, vokalne in 
instrumentalne glasbe ter oblačil-
ne kulture. Scenarij za prireditev 
sta napisala Dominik Majcen in 
Klara Megla iz KD Podgorci, vezni 

torek � 12. decembra 20178 Ljudje in dogodki

Ormož � Veselje na odrskih deskah dvorane v Podgorcih

Naj spretni in poskočni koraki živijo še naslednjih 40 let
Več kot 60 sodelujočih se je v začetku meseca v kulturni dvorani Podgorci s spretnimi in poskočnimi plesnimi koraki na koncertu Navdih preteklosti poklonilo štirim 
desetletjem delovanja Folklorne skupine KD Podgorci. 

Foto: Karin Hrga

Vrtenje parov v zanimivih kostumih, urbano godenje in glasno vriskanje je navdušilo množico občinstva.

Delo je bilo zahtevno, zahtevalo pa je tudi več priprav, nabiranja  
najrazličnejšega materiala, predvsem zelenja in seveda spretnih rok, 
ki so venec spletle. Projekt izdelovanja adventnega venca vodi Zvon-
ko Mlakar, zato je tudi prižgal prvo svečko na adventnem vencu-ve-
likanu pred župnijsko cerkvijo sv. Trojice. Blagoslov venca je pred 
mašo opravil p. Andrej Sotler.

Podlehnik � Adventni venec velikan

Izdelali so ga že štirinajstič
Člani Turističnega društva so pred prvo adventno nedeljo s skup-
nimi močmi že 14. leto zapored izdelali adventni venec-velikan in 
adventni venček za cerkev. 

Foto: ZG

Praznično vinsko omizje je 
tokrat uživalo v lokalni ponudbi 
penečih vin, ki bodo decembra 
pogosteje na mizah kot sicer. 
Natočili so jih Vina Emil Bračko 
(Urška Bračko), Mirjana in Matej 
Rebernišek,Vina Zavec (Aleksan-
der Zavec) in Vina Tempus (Aleš 
Slana). Izbrani okusi mehurčkov 
so se lepo spojili z jedmi, ki so jih 
pripravili odlični Primusovi kuharji, 
predstavil pa vodja gostinstva Ro-
man Tadina.

Penina večera je postala klasič-
na penina z aromo jagode (pol-

sladka) iz kleti Vina Emil Bračko, 
kjer se zelo trudijo, da bi bili dru-
gačni. Pri izbrani penini, ki se od-
lično prilega sladicam, so šardone-
ju dodali jagodni liker, je povedala 
Urška Bračko.

Večer penin je s krajšim nasto-
pom obogatil igralec Jernej Kun-
tner, do konca večera pa sta gos-
te razvajala vokalistka in pianistka 
Žanet Vidovič ter kitarist Dominik 
Širovnik.

Pogovor o peninah je vodila Na-
talija Škrlec.Foto: MG

Z večera penin

Ptuj � 14. sezona Primusovih vinskih zgodb

Večer izbranih mehurčkov in doživetij
Zaključni večer Primusovih vinskih zgodb v letu 2017 je bil posvečen peninam, od suhih, polsuhih, zelo suhih, do posladke.

Jožef Prašnički se je rodil leta 
1937 v Paradižu, še kot otrok se je 
z družino preselil v družinsko hišo 
v Medribniku. Bil je pastir v Stojn-
cih, gimnazijec v Markovcih, dela-
vec v Industriji kovinskih izdelkov 
v Mariboru, dijak Tehniške srednje 
šole v Ljubljani, na ljubljanski Fa-
kulteti za elektrotehniko postal 
diplomirani inženir elektronike in 
vojaški rok služil v hrvaškem Đa-
kovu ... Poklicna pot ga je nato vo-
dila še v Kranj in na Dunaj, danes 
živi v ljubljanskih Črnučah.

Za pisanje avtobiografi je se je 
odločil, ker je v teh letih doživel 
marsikaj zanimivega, tako lepe-
ga kot neprijetnega: »Mnogo 
stvari se je popolnoma spreme-
nilo: način življenja, prehrana, 

kmečka dela, možnosti šolanja, 
zaposlitve, avtomobilizem itd. 
Zato sem se odločil, da čim več 
zapišem o tem, kaj sem doživljal 
in kako je bilo nekoč v naših mla-
dih letih; za potomce, sorodnike, 
prijatelje, sosede in druge, ki jih 
to zanima.« Pripravil je celo dolg 
seznam vseh oseb, ki bodo v knji-
gi omenjene.

Dolga pot s trebuhom za kru-
hom Prašničkega je sicer zasno-
vana kot avtobiografi ja, a bo go-
tovo služila tudi kot zakladnica 
spominov na pretekle dogodke in 
nekdanji način življenja. Avtor bo 
prednaročila za svojo knjigo zbiral 
do 15. decembra, delo bo predvi-
doma izšlo okoli novega leta.

Foto: arhiv Jožeta Prašničkega

Jožef Prašnički fotografi je zbira že od mladih nog. Uredil jih je v raz-
ličnih albumih, nekaj jih bo objavil tudi v svoji knjigi Dolga pot s 
trebuhom za kruhom.

Cirkulane, Spodnje Podravje � Dolga pot s trebuhom za kruhom

V času enega življenja se je marsikaj spremenilo
Jožef Prašnički bo izdal avtobiografi jo Dolga pot s trebuhom za kruhom 1951–2017. Svoje življenje bo predstavil na okoli 500 straneh, 
knjigo bo obogatil tudi s črno-belimi in barvnimi fotografi jami iz lastnega arhiva.

tekst, ki sta ga prebirala Gregor 
Budal in Dominik Kukovec, pa je 
nastal izpod peresa umetniškega 
vodja skupine Vekoslava Prejaca.

Čestitke z vseh strani so kar 
deževale. Na jubilejnem kon-
certu, ki ga je s svojim obiskom 
počastil tudi etnokoreolog Mir-

ko Ramovš, je poleg ormoškega 
župana Alojza Soka med drugimi 
folklornikom čestitala predstavni-
ca JSKD Leonida Novak in jim za 
delo v ljubiteljski kulturi podelila 
Maroltove značke ter zaželela še 
mnogo urbanih plesnih korakov.

Ob tej priložnosti so na ogled 
postavili tudi razstavo, kjer so v 
fotografi je in besede ujeli 40 let 
njihovega delovanja. Zbranim 
pa je na jubilejni slovesnosti ne-
kaj misli namenil še predsednik 
KD Podgorci Dominik Majcen, ki 
je med drugim dejal, da jim je v 
ponos, da so zmogli v Podgorcih 
štiri desetletja ohraniti folklorno 
dejavnost živo in kakovostno: 
»S tem izkazujemo spoštovanje 
tistim, ki so korake zaplesali prvi, 
povezujemo in razveseljujemo 
domačine in druge, da tudi njih, 
ko nas vidijo in slišijo, zasrbijo 
pete in bi se nam najraje pridruži-
li. Ni lepšega kot stopiti po podu 
ob ubranem godenju godcev 
in glasno zavriskati od veselja. 
Folklora pa ni le ohranjanje izroči-
la in poustvarjanje. Je umetnost, 
predvsem pa prijateljstvo, ljube-
zen, sprostitev, zabava in izziv. 
Naj spretni in poskočno koraki 
predejo plesno preprogo še nas-
lednjih 40 let.«

Številni nastopi in laskava 
priznanja

Folklorna skupina Kulturnega društva Podgorci s plesnim 
vodjem Markom Janžičem, je v letih svojega delovanja sodelovala 
na številnih območnih srečanjih folklornih skupin, ki jih je 
organiziral JSKD Slovenije, gostovala na raznih prireditvah 
tudi izven meja, folklorniki pa vsako leto svoje znanje ponosno 
pokažejo še svoji zvesti publiki na samostojnih koncertih. Radi se 
spominjajo svoje udeležbe na mednarodnem festivalu v Sremski 
Mitrovici  v Srbiji, še posebej ponosni pa so na petkratno uvrstitev 
na najvišje, državno srečanje folklornih odraslih skupin JSKD 
Slovenije. Za svoje delo so prejeli številna laskava priznanja in 
nagrade. Kot je v biltenu, ki so ga izdali ob tem jubileju, zapisal 
dr. Bojan Knifi c, podgorska folklorna skupina zaseda pomembno 
mesto med slovenskimi folklornimi skupinami. 
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Potreba po širjenju kapacitet 
za uporabnike oz. zaposlene s 
posebnimi potrebami v ZUDV dr. 
Marijana Borštnarja Dornava je 
prisotna že dalj časa. Kar nekaj 
korakov je bilo potrebnih, da so 
prišli do odprtja novih, funkcional-
nih prostorov na naslovu Vičava 5 
a. V obnovljenih prostorih vojašni-
ce imajo odlične delovne pogoje. 
V njih so začeli delovati že lansko 
leto, a so jih šele v sredo predali v 
uporabo. 

„Skupaj z ministrstvom smo 
uspeli spisati veliko zgodbo in ob-
noviti stare prostore. Posebej je 
pomembno, da so primerni tudi 
za tiste, ki imajo motorične ovire 
in so vezani na invalidske vozičke. 
V prostorih, ki so brez ovir, lahko 
uresničujejo svoje poslanstvo, 
delajo in se družijo, s čimer jim 

zagotavljamo tudi večjo kakovost 
življenja,“ je poudarila Ida Jurgec, 
direktorica ZUDV Dornava in še iz-
postavila: „Na novi lokaciji smo iz-
jemno zadovoljni, smo praktično v 
centru Ptuja. Tukaj živi tudi 40 na-
ših uporabnikov v šestih stanova-
njih in dveh stanovanjskih hišah.«

Direktorica se je zahvalila vsem, 
ki so prispevali, da je delovna eno-
ta na Vičavi urejena. Največ zaslug 
ima Ministrstvo za delo, družino, 
socialne zadeve in enake mož-
nosti.

Zraven delovnih prostorov so 
na Vičavi uredili tudi simpatično 
trgovino, ki so jo poimenovali Skri-
njica. Ponujajo unikatne izdelke 
iz različnih materialov. Praznični 
okraski, lesene igrače, kuhinjski 
pripomočki, risbe, voščilnice in 
še marsikaj zanimivega ponujajo 

v teh prazničnih dneh. „Zaposli-
tev in delo sta nujno potrebna za 
dobro človekovo počutje, občutek 
vrednosti. Vključenim uporabni-
kom nudimo take oblike dela, ki 
jim omogočajo ohranjanje prido-
bljenih znanj ter razvoj novih spo-
sobnosti ter da vidijo sebe kot pot-
rebne člane družbe,“ izpostavlja 
vodja enote Irena Oblak. Paleto 
najrazličnejših izdelkov bodo sicer 
te dni ponujali tudi na drugih loka-
cijah, a bodo zelo veseli vsakega 
obiska tudi v prostorih na Vičavi.

V sredo so jih obiskali številni 
gostje, med njimi tudi dornavski 
župan Rajko Janžekovič, ptujski 
podžupan Gorazd Orešek in Mar-
tina Vuk, državna sekretarka na 
Ministrstvu za delo, družino, so-
cialne zadeve in enake možnosti.

Spomnila je na pretekle dosež-
ke občine, ki so vidni na vsakem 
koraku, in predstavila projekte, ki 
jih želijo uresničiti v prihodnjem 
letu. Med drugim naj bi v občin-
skem središču začeli graditi po-
slovno-stanovanjski center. Pode-
lili pa so tudi več priznanj županje. 

Vinogradništvo, vinarstvo Si-
mon Druzovič, s. p., je prejelo 
priznanje županje za dosežen po-
slovni uspeh. Z vinogradništvom 
in kletarstvom se družina Druzo-
vič ukvarja že več kot 100 let. V nji-
hovih vinogradih raste 46.000 tr-
sov, letno pridelajo 100.000 l vina. 
Že vrsto let dosegajo zavidljiva 
priznanja za kakovost svojih vin. 

Marjan Gavez je priznanje žu-
panje Sveti Andraž prejel za do-

Podravje    9torek � 12. decembra 2017

Prvi dan grudna so ob cirku-
lanski večnamenski turistično-
-prireditveni dvorani uredili drsa-
lišče Čarobni svet vile Bele, skrb 
zanj in za spremljajoči program 
prireditev so si razdelili občina, 
Osnovna šola Cirkulane-Zavrč in 
društva iz občine.

Prvi konec tedna je ob drsa-
lišču dežuralo več kot 20 čla-

nov omenjenih štirih društev, 
ki niso le skrbeli za izposojo 
drsalk, temveč tudi kuhali čaj 
in vino ter pekli palačinke. Ves 
material in hrano so prispevali 
sami, za brezplačno razdeljene 
dobrote pa zbirali prostovoljne 
prispevke. Obiskovalci drsališča 
so velikodušno prispevali okoli 
874 evrov. Člani sodelujočih dru-

štev so zbrana sredstva še pred 
godom skrivnega obdarovalca 
Miklavža podarili v dobrodelne 
namene; polovico so namenili 
šolskemu skladu cirkulanske 
osnovne šole, polovico pa Kari-
tas Cirkulane.

Sonja Golc je v imenu vseh 
v dobrodelni akciji sodelujočih 
društev pojasnila, da bosta pre-
jemnika donaciji porabila za tiste 
otroke, ki nimajo niti osnovnih 
dobrin – takih, ki so večini pov-
sem samoumevne: »Želimo, da 
se sredstva namenijo za nakup 
toplih oblačil, šolskih potrebščin 
ali kakšnih drugih stvari, ki jih 
otroci in njihove družine potre-
bujejo.«

Poudarila je, da so društva 
prostovoljske organizacije, ki ne 
stremijo za zaslužkom, temveč 
želijo vsako v svoji dejavnosti na-
rediti kaj dobrega. 

Cirkulane � Društva zbrala sredstva za otroke

Da bo veseli december vesel za vse
Člani Društva za oživitev gradu Borl, Turističnega društva Cirkulane, Radiokluba Cirkulane in Kluba 
Halonga so s kuhanjem čaja in peko palačink zbrali okoli 874 evrov, namenili jih bodo otrokom.

Foto: arhiv Društva za oživitev gradu Borl

Palačinke, čaj in kuhano vino niso ogreli le drsalcev …
Foto: ČG

V novih prostorih pridno ustvarjajo marsikakšen izdelek.

Sveti Andraž � 19. občinski praznik

Občina ponosnih in uspešnih ljudi
V telovadnici POŠ Vitomarci je bila 2. decembra osrednja slovesnost ob 19. prazniku občine Sveti 
Andraž v Slovenskih goricah. Slavnostna govornica je bila županja občine Sveti Andraž Darja 
Vudler.

Foto: arhiv občine

S podelitve priznanj županje občine Sveti Andraž.

Na osrednji slovesnosti so priznanje podelil tudi zlati maturantki in 
odličnjakinjama.

sežke na športnem področju kot 
podjetnik in inovator. Že vrsto let 
je med najboljšimi amaterskimi 
igralci golfa v Sloveniji. V letoš-
njem letu se je z njim začel še res-
neje ukvarjati, tudi tekmovalno. 
Sodeluje na tekmah za hendike-
pirane osebe. Letos je dosegel 
nekaj odličnih rezultatov tudi v 
mednarodnem merilu. Leta 2005 

je predstavil svoj patent, golfcle-
aner, ki ga uporabljajo slovenska 
grišča za golf in tudi tuja. Marjan 
Gavez je vojni veteran in preje-
mnik medalje za hrabrost. 

Priznanje županje je prejelo 
tudi Čebelarsko društvo Vito-
marci ob svoji 110-letnici za ves 
trud, ki ga namenjajo ohranjanju 
čebelarstva, izobraževanju in 

Ptuj � Uradno odprtje prostorov na Vičavi

Novi prostori, nov začetek ...
Zadnji, najlepši mesec v letu je odlična priložnost za začetek pisanja novih zgodb. Eno takih te dni 
pišejo tudi v Zavodu za usposabljanje, delo in varstvo (ZUDV) dr. Marijana Borštnarja Dornava. 
34 zaposlenih je skupaj s pisano druščino najzaslužnejših posameznikov pri izvedbi te investicije 
svojemu namenu uradno predalo nove prostore na Vičavi. Veseli bodo slehernega obiska, saj so 
tam uredili tudi simpatično trgovino s svojimi izdelki. V njihovi Skrinjici so skrite prav posebne in 
unikatne reči. 

spodbujanju mladine za čebelar-
stvo ter seznanjanje o tem, kako 
pomembna je čebela za preživet-
je človeka. Letos so skupaj s par-
tnerji: Občino Sveti Andraž, POŠ 
Vitomarci in Vladom Druzovičem 
uspešno prijavili projekt postavi-
tve učnega šolskega čebelnjaka 
skozi projekt Las, ki bo sofi nanci-
ran iz EU.

Za izjemne dosežke na podro-
čju kulture pa je županjino pri-
znanje letos prejel Milan Černel, 
najprepoznavnejši ljubiteljski gle-
dališki igralec v občini in režiser, 
ki je zaslužen, da so v Vitomarcih 
premierno uprizorili že 27 pred-
stav. 29. novembra letos je obe-
ležil že polnih 37 let delovanja na 
kulturnem področju. Že od leta 
1980 igra v tamburaškem orke-
stru, pel je tudi v mešanem pev-
skem zboru, še vedno pa ostaja 
tudi zvesti član recitatorske sekci-
je in gledališke skupine Kalimero. 
Piše tudi skeče. 

Na osrednji slovesnosti so 
priznanja podelili tudi zlati matu-
rantki Katarini Gomzi iz Novincev 
ter odličnjakinjama Blažki Krapša 
iz Rjavcev in Nuši Gavez iz Drbe-
tincev. S kulturnim programom 
pa so jo obogatili tamburaški or-
kester, otroška folklorna skupina 
Vitomarci in odrasla skupina KUD 
Vitomarci, pevski zbor POŠ Vito-
marci in pianistka Nika Rojko.
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Petnajst mladih pevcev se je 

odlično odrezalo, tako da je to 

bil že neke vrste mali finale, na 

katerem pa sta po pravilih pro-

jekta v polfinale lahko napredo-

vala le dva, iz vsake kategorije 

po eden. Ne glede na vse so za 

ljubitelje lepe slovenske pesmi 

in glasbe vsi zmagovalci. S temi 

spodbudnimi besedami sta jih 

na oder pospremila tudi direktor 

družbe Radio-Tednik Ptuj Drago 

Slameršak, nosilke projekta, in 

župan občine Dornava Rajko Jan-

žekovič, ki tudi s sodelovanjem v 

tem projektu mlade pevce spod-

buja, da razvijajo svoje talente na 

pevskem in glasbenem področju 

ne glede na tekmovalne dosež-

ke. V Dornavi imajo več dobrih 

pevskih zborov, če pa jih hočejo 

imeti, morajo imeti dobre posa-

meznike, dobre mlade pevce. 
Za razvoj njihovih talentov pa je 
zelo zaslužna tudi učiteljica Met-
ka. Navdušenje z občinstvom, ki 
je napolnilo dvorano, nekateri 
so mlade pevce morali spremlja-
ti stoje, je delil tudi ravnatelj OŠ 
Dornava Iztok Hrastar.

Komisija v sestavi Sonja Tram-
šek, učiteljica harmonike v GS 
Karola Pahorja Ptuj, Dalibor 
Bedenik, tudi voditelj, in Majda 
Goznik, oba predstavnika druž-
be Radio-Tednik Ptuj, je imela 
tokrat resnično nehvaležno delo, 
predvsem pri izboru polfinalista 
v starejši kategoriji, iz katere bi si 
polfinale zaslužili najmanj trije 
pevci. Seštevek točk je pokazal 

malenkostno razliko. V mlajši ka-

tegoriji jih je največ zbrala Vida 

Veršič, četrtošolka, ki je zapela 

pesem Šuštarski most, ki jo je v 

originalu pela Majda Sepe, v sta-

rejši pa devetošolka Nuša Bezjak 

s pesmijo Vrhovi, ki jo poje Ne-

isha.
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Dornava � Otroci pojejo slovenske pesmi in se veselijo – 4. sezona

Dornavčani že na začetku uprizorili mali finale 
V kulturni dvorani v Dornavi je 7. decembra potekal izjemni večer slovenske pesmi in glasbe. Mladi dornavski pevci so tudi v tej sezoni 
postregli že na začetku s presežki.

Foto: Črtomir Goznik

Dornavski pevci ponovno izjemni. 

Foto: Črtomir Goznik

Vida Veršič, 4. razred, zmago-
valka v mlajši kategoriji: „Zelo 
sem vesela, rada pojem, priča-
kovala sem, da se bom uvrstila 
v polfinale. Pesem je izbrala 
mami, obiskovala pa sem tudi 
učiteljico solo petja Tejo Leto-
nja. Pričakujem, da se bom tudi 
v polfinalu dobro odrezala.“

Foto: Črtomir Goznik

Nuša Bezjak, 9. razred, zmago-
valka v starejši kategoriji: „Po-
jem že od zgodnjega otroštva. 
Pesem, ki sem jo pela, mi je 
pisana na kožo. Velikokrat sem 
jo tudi že zapela. Zmage po eni 
strani nisem pričakovala, ker je 
bila močna konkurenca. V bistvu 
smo bili vsi zelo dobri. Po eni 
strani sem presenečena. Tudi 
v polfinalu se bom skušala kar 
najbolje odrezati. Bomo videli.“

Sponzorji prireditve

Peli so: Jaša Kokol, Ela Petek, Mia Krajnčič, Lana Hanželič, Lija Kovačec, Vida Veršič, 
Neli Vivola ter Živa Munda in Maša Rus v mlajši kategoriji; v starejši pa: Marcel Kmet, 
Danijela Bajrić, Amadeja Dvoršak, Nina Kirič, Nuša Bezjak in Metod Munda. 

Sponzorji so bili: DEM, d. o. o., Komunalno podjetje Ptuj, 
d. d., Talum, d. d., Kidričevo, Elektro Maribor, d. d., Zerox, 
d. o. o., Cvetličarna Narcisa, Cigula Irena, s. p., Vrtnarstvo Kova-
čec, Franci Kovačec, s. p., Prevozi Prelog, mednarodni transport 
in storitve, d. o. o., AH Terbuc, Dornava, Mark Caffe – Andreja 
Čepek, s. p., Zlatko Munda, s. p. ter Naitors, d. o. o.

S svojim nastopom pa so nav-
dušili tudi najmlajši iz Vrtca Dor-

nava.

Na slovesnosti v ljutomer-
skem domu kulture so bila 
podeljena jubilejna priznanja 
članom OOZ, o dosežkih iztek-
ajočega se leta pa je prisotnim 
spregovoril predsednik ljuto-
merske obrtno-podjetniške or-

ganizacije Daniel Zelko. O vlogi 
obrtništva in podjetništva v ob-
čini se je pohvalno izrazila tudi 
županja občine Ljutomer Olga 
Karba in izpostavila izvrstno so-
delovanje z OOZ ter še zlasti z 
obrtno podjetniškim strateškim 

svetom, ki v njenih obeh man-
datih deluje kot posvetovalni 
organ občinske uprave. Prizna-
nja OOZ Ljutomer za 15, 20, 25, 
30 in 35 leta dela je  prejelo 18 
obrtnikov .

Ljutomer � Srečanje obrtnikov in podjetnikov

Podelitev jubilejnih priznanj
Območna obrtno podjetniška zbornica (OOZ) Ljutomer je pripravila vsakoletno prednovoletno srečanje 
vseh članov - obrtnikov in podjetnikov ter upokojenih obrtnikov. 

Foto: NŠ

Jubilanti za 20 let delovanja v obrti, skupaj s predsednikom OOZ Ljutomer Danielom Zelkom (skrajno 
levo) in podpredsednikom Francem Vrbnjakom (skrajno desno).

ZIMSKE  
pnevmatike***4

Novi KOLEOS, ESPACE in TALISMAN
Premium Renault

Renault priporoča
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Poraba pri mešanem ciklu 3,6 – 6,8  l/100 km. Emisije  CO2 95 – 156 g/km. Emisijska stopnja: EURO 6b. Emisija NOx 0,0151 – 0,059g/km. 
Emisija trdnih delcev: 0,00001 – 0,00144g. Število delcev (x1011):  0,01 – 9,34. Ogljikov dioksid (CO2) je najpomembnejši toplogredni plin, ki 
povzroča globalno segrevanje. Emisije onesnaževal zunanjega zraka iz prometa pomembno prispevajo k poslabšanju kakovosti zunanjega 
zraka. Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim koncentracijam prizemnega ozona, delcev PM10 in PM2,5 ter dušikovih oksidov.  

*Velja ob nakupu preko Renault Financiranja. Velja za financiranje do 48 mesecev, za omejeno vrednost financiranja, odvisno od modela.  ** V kolikor želite zamenjati svoj stari 
avtomobil, vam ob nakupu novega modela znamke Renault priznamo 500€ bonusa. Odločitev o sprejemu vašega rabljenega vozila v račun je diskrecijska pravica posameznega 
pooblaščenega distributerja.  ***Renault Financiranje ni pogoj za pridobitev paketa zimskih pnevmatik.  Več informacij o ponudbi, nakupu in pogojih nakupa je na voljo na renault.si. 
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Čarobni prazniki s  
Skupino Pošta Slovenije

Promocijsko sporočilo

V zraku je čutiti vznemirljivo pričakova-
nje praznikov. Najti pravo darilo ni lahka 
naloga, vendar ko ga najdemo, vemo, da 
bo trenutek, ko ga bomo podarili, poln ve-
selja. Nakupi iz naslonjača nam prihrani-
jo dragoceni čas. Praznična darila, igrače, 
knjige ali zimska garderoba so le nekaj kli-
kov stran. Vi naročite, Pošta Slovenije pa 
bo poskrbela za dostavo. Za priročno, hitro 
in diskretno dostavo ob vašem naslednjem 
nakupu v katerikoli spletni trgovini upora-
bite PS Paketomat! Če spletni trgovec ne 
ponuja možnosti dostave v PS Paketomat, 
si to zagotovite sami. Izberite Pošto Slove-
nije za dostavo svojega paketa, za naslov 
izpišite lokacijo vam najbližjega paketoma-
ta, dodajte mobilno številko in prevzemite 
paket. Pakete lahko prevzemate ali oddaja-
te na 24 lokacijah, 24 ur na dan, 7 dni v te-
dnu. Več na www.pspaketomat.si.

Preverite tudi aktualno ponudbo v spletni 
trgovini www.mojpaket.si, kjer boste našli 
vse od kakovostnih igrač za otroke do izdel-
kov bele tehnike, računalnikov ter izdelkov 
za vaš dom. Nudijo vam nakup na daljavo, 
vključno z dostavo naročenega blaga na že-
leni naslov. Aktualno ponudbo izdelkov, ki 
jih lahko naročite tudi na poštnem okencu, 
si oglejte tudi v Prodajnem katalogu, ki ga 
v začetku meseca prejmete na dom.

Srca svojih najdražjih ogrejte z lepo mislijo 
in željo. Zapišite jo na voščilnico, na Pošti 
Slovenije pa bodo poskrbeli, da bo prispe-
la v prave roke. Zaradi povečanega prome-
ta v decembru Pošta Slovenije priporoča 
pravočasno oddajo božično-novoletnih 
razglednic in voščilnic – za naslovnike v 
Sloveniji jih oddajte najkasneje do 19. de-
cembra 2017.

Po vinjete na pošto!
Na poštah*, razen pogodbenih, lahko od 
1. decembra 2017 kupite vinjete za leto 
2018 za vse cestninske razrede. Imetniki 
kartice Diners Club lahko vinjete plačate v 
več obrokih, pri čemer je najnižja vrednost 
obroka 30 EUR. Nakup je možen na naj-
več 12 obrokov. Več na 080 14 00 ali na 
poštnem okencu.

*Seznam pošt, ki prodajajo vinjete, je objavljen 
na www.posta.si
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»V Središču smo bogatejši še 
za eno, za človeka pomembno 
stvar, defi brilator. Nameščen je 
na fasadi Sokolane, kjer se pogos-

to dogajajo prireditve z udeležbo 
velikega števila ljudi. Dostopen je 
vsem. Uporablja ga lahko vsak, ki 
ve z njim rokovati,« so ponosno 
sporočili iz občine Središče ob 
Dravi. Kot so še pojasnili, je defi -
brilator stal 1.799,50 evra, 1.475 
evrov je za nabavo defi brilatorja 
prispevalo Ministrstvo za zdravje, 
preostanek pa je iz občinskega 
proračuna pokrila občina: »Skupaj 
z občino Sveti Tomaž smo se prija-
vili na razpis Ministrstva za zdrav-
je. Tako imajo tudi pri Svetem To-
mažu enega na GD Pršetinci.« 

To je sicer že četrti defi brilator 
v mreži javno dostopnih defi brila-
torjev na območju središke obči-
ne ter tretji v občini Sveti Tomaž. 
Preostala dva defi brilatorja sta 
nameščena še na gasilskem domu 
Trnovci ter na bloku v centru Sve-
tega Tomaža in sta prav tako jav-
no dostopna 24 ur na dan, v sre-
diški občini pa so defi brilatorji na 
voljo še v tamkajšnjem zdravstve-

nem domu ter v gasilskih domo-
vih PGD Središče in PGD Obrež.

S središke občine, kjer si sicer 
želijo, da bi bil nov aparat čim 
manjkrat v uporabi, v primeru si-
tuacije, ko ga treba uporabiti, pa 
da bi pomagal rešiti človeško živ-
ljenje, so še izpostavili, da je upo-
raba defi brilatorja precej enostav-
na: »Avtomatski eksterni defi brila-
tor (AED) je prenosna elektronska 
naprava, ki je sposobna zaznati 
zastoj srca pri človeku. S pomočjo 
električnega sunka pa lahko srce 
ponovno požene in s tem reši 
življenje. Uporaba je varna in eno-
stavna. Uporablja ga lahko prav 
vsak. Sam po sebi aparat seveda 
ne rešuje življenj, je pa izredno do-
brodošel dodatek pri oživljanju s 
pritiski na prsni koš (masažo srca) 
in umetnim dihanjem. Z oživlja-
njem z uporabo AED lahko nare-
dimo toliko kot celotna reševalna 
ekipa, ki prispe kasneje.«

Središče ob Dravi, Sveti Tomaž � Defi brilator lahko uporablja vsak

V Središču prvi, v Sv. Tomažu že 
tretji javno dostopen defi brilator 
Občina Središče ob Dravi ima že četrti defi brilator, a prvi javno dostopen 24 ur na dan, vse 
dni v letu, in sicer na zunanji steni dvorane Sokolana. Nov defi brilator pa je nameščen tudi na 
gasilskem domu Pršetinci v občini Sveti Tomaž.

Foto: Arhiv občine

Prvi javno dostopen defi brilator 
24 ur na dan, vse dni v letu, je 
v občini Središče ob Dravi na-
meščen na zunanji steni dvorane 
Sokolana.

Mednarodni dan prosto-
voljstva, ki so ga Združeni narodi 
razglasili leta 1985, je namenjen 
predvsem promociji prostovolj-
nega dela. Letos je potekal pod 
geslom Prostovoljci tukaj in pov-
sod pomagajo prvi. Nesebično de-
lovanje posameznikov prispeva k 
izboljšavam na številnih področ-
jih, koristi pa so obojestranske. 
Največ prostovoljskega dela je 
opravljenega na področju social-
ne dejavnosti, vzgoje in izobra-
ževanja ter človekovih pravic in 
svoboščin.

Tudi v Spodnjem Podravju ak-
tivno delujejo številna prostovolj-

na (tudi zelo pomembna gasilska) 
društva in posamezniki. Tiste pro-
stovoljce, ki so bili prijavljeni na 
razpis Mestne občine Ptuj in je nji-
hovo delo prepoznala tudi komisi-
ja, so počastili s sprejemom na ob-
čini. Kot je dejala Barbara Ferčič, 
strokovna sodelavka na MO Ptuj, 
so se jim želeli na ta način zahvaliti 
za nesebično pomoč: „Z vami je 
svet lepši!“

Ker je bil župan Ptuja Miran 
Senčar v torek službeno odsoten, 
je prostovoljce letos sprejel po-
džupan Gorazd Orešek. Izpostavil 
je, da živimo v časih, ko ni vse ide-
alno, a da za lepši svet velikokrat 

poskrbijo ravno prostovoljci. Do-
jema jih pomemben člen družbe, 
ki zapolnjuje vrzel.

In kot ta člen so (v skladu z Jav-
nim pozivom za podelitev nagrad 
prostovoljcem za leto 2017) v letu 
2017 prepoznali: Nežko Belca iz 
Društva Optimisti Ptuj, Marijo 
Šumandl iz Pokrajinske zveze dru-
štev upokojencev Spodnje Pod-
ravje Ptuj, Emila Tikviča iz Združe-
nja slovenskih katoliških skavtov 
in skavtinj – Steg Ptuj 1, Vida Izla-
karja iz Dobrodelnega Leo kluba 
Ptuj ter dijake Ekonomske šole 
Ptuj, v imenu katerih je nagrado 
sprejela mentorica prostovoljske-

Ptuj � Sprejem prostovoljcev

Nesebično pomagajo, v zameno ne zahtevajo nič
Pri oskrbi pomoči potrebnih so prostovoljci izjemen, praktično ključen člen. V lanskem letu so posamezniki samo v Sloveniji 11.000 ur svojega časa nesebično in 
brez materialnega plačila namenili prostovoljstvu. Najzaslužnejšim na našem območju so se zahvalili tudi na ptujski občini, kjer so letos s sprejemom posebej 
počastili pet prostovoljcev.

Foto: ČG

Letos so nagrade prejeli: Nežka Belca, Marija Šumandl, Emil Tikvič, Vid Izlakar in dijaki Ekonomske šole Ptuj, v imenu katerih je nagrado sprejela 
mentorica prostovoljskega projekta dijakov Sonja Mlinarič. Na fotografi ji v družbi podžupana Gorazda Oreška in predlagateljev nagrajencev. 

so bili letos izbrani in nagrajeni, iz-
stopajo s številnimi in raznolikimi 
prostovoljnimi aktivnostmi.

Nežka Belca se je po upoko-
jitvi vključila kot prostovoljka v 
društvo Optimisti, kjer deluje kot 
mentorica ustvarjalnih delavnic že 
več kot 10 let. „Vsako leto prireja 
uspešno in zelo obiskano razsta-
vo skupaj z likovniki. S tem pove-
zuje društva v ožji in širši okolici. 
Razstavljala je tudi v pobratenem 
mestu v Franciji in bila povabljena 
kot njihova mentorica. V letu 2017 
je opravila 160 ur prostovoljnega 
dela,“ je navedeno v obrazložitvi.

Kar 63 starejših pa ima družbo 
po zaslugi Marije Šumandl, čla-
nice Pokrajinske zveze društev 
upokojencev Spodnje Podravje 
Ptuj. Četrt stoletja je organizira-
la tudi taborniška tekmovanja, 
letovanja na morju in zimovanja 
za učence in dijake, od leta 2004 
pa je prostovoljka v programu 
Starejši za višjo kakovost življenja 
domá. Obiskuje 63 starejših, ki jim 
je letos namenila najmanj 210 ur 
svojega časa.

Prostovoljstvu pa se z veliko 
vneme posvečajo tudi mladi. To 
dokazujejo kar tri letošnje nagra-
de.

Emil Tikvič iz Združenja sloven-
skih katoliških skavtov in skavtinj 
– Steg Ptuj 1 že več let prostovolj-
no vodi skupino mladih skavtov 

na Ptuju. Je tudi predstavnik v žu-
pnijski skupnosti. Skavtski voditelj 
je četrto leto, samo letos pa je op-
ravil 364 ur prostovoljnega dela.

Kljub mladosti se s svojimi do-
sežki na področju prostovoljnega 
dela lahko pohvali tudi Vid Izlakar 
iz Dobrodelnega Leo kluba Ptuj. 
Član Kluba je od leta 2009, nekaj 
časa je bil tudi predsednik. Vodil je 
več tradicionalnih projektov klu-
ba, aktiven je pri številnih dobro-
delnih projektih kluba.

V letu 2017 je opravil 250 ur pro-
stovoljnega dela.

Pohvalo za aktivnost na podro-
čju prostovoljstva pa si zaslužijo 
tudi učitelji Ekonomske šole Ptuj, 
ki k nesebični pomoči spodbujajo 
dijake. V imenu mentorjev in dija-
kov je priznanje prejela učiteljica, 
vodja projekta Sonja Mlinarič.

Dijaki ptujske Ekonomske šole 
se pod geslom Sonce v srca vseh 
nas že več kot deset let priključu-
jejo prostovoljnemu delu. Sodelu-
jejo na različnih področjih, pred-
vsem pa obiskujejo varovance v 
Domu up okojencev Ptuj.

Sodelujejo tudi z uporabniki Za-
voda dr. Marijana Borštnarja Dor-
nava in društva Sožitje Ptuj. 

Zbirali so igrače za otroke iz 
Kosova in sodelovali v številnih 
drugih projektih. Mentorji, na čelu 
z Mlinaričevo, se trudijo dijake čim 
bolje seznaniti s takšnim načinom 
preživljanja prostega časa in jih 
pritegniti v humanitarno dejav-
nost.

Dijaki obiskujejo varovance v 
zavodu, se z njimi pogovarjajo, 
zabavajo, pojejo, spremljajo jih 
na sprehodih ipd. V zameno za to 
sicer ne dobijo plačila, so pa boga-
tejši za nekaj pomembnejšega od 
denarja: izkušnje, ki se jim bodo 
zapisale v spomine za vse življenje.

ga projekta dijakov Sonja Mlinarič.
Za glasbeni del programa sta 

poskrbela učenca Glasbene šole 
Karola Pahorja Ptuj Tadej Potoč-
nik in Katarina Simonič.

Zaradi česa so si 
priznanja prislužili

Izbrati najzaslužnejše med 
množico prostovoljcev, ki na Ptu-
ju pomagajo različnim skupinam, 
nikakor ni lahka naloga. A tisti, ki 
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Začetki so bili skromni, saj pred 
20 leti še niso imeli moderne in 
opremljene vaške dvorane. Pred-
sednica KD Draženci Saška Serec 
Šijanec se je že kot zelo mlada 
zavedala pomena širjenja kulture 
med otroke in sovrstnike. Društvo 
je bilo po nekajletnem kulturnem 
zatišju ustanovljeno na pobudo 
Zdenke Godec, ki je s svojo voljo 
znala pritegniti mlade in malo 
starejše. Pri tem so ji pomagali 
še Andrej Kostanjevec, Irena Ce-
stnik in Saška Serec. Za delova-
nje v dramski sekciji je navdušila 
tudi sinova Matjaža in Aljaža, ki 
je prevzel tudi režijo. Člani so se 
porazdelili v pevsko, recitatorsko 
in plesno ter dramsko sekcijo; 
skupaj so poskrbeli za to, da se 
je ljubiteljska kultura v Dražencih 

razcvetela. V letu 2000 se ji je pri-
ključila tudi sekcija Te-De Korant 
klub Turnišče-Draženci, ki ima od 
leta 2015 tudi skupino oračev. 
Dramska sekcija KD Draženci se 
je leta 2007 preimenovala v Šus 
teater in si ambiciozno zastavila 
svoje delovanje. Svojim članom 
želi prikazati gledališče kot način 
razmišljanja, fi lozofi jo življenja, ki 
ljudi povezuje v ustvarjalnosti in 
iskrenosti. Umetniški vodja teatra 
je Aljaž Godec, organizacijski pa 
Damijan Zagoršek, ponosni pre-
jemnik nagrad za naj komedijanta 
na festivalu komedije v Pekrah in 
regijskem Linhartovem srečanju 
za najboljšo stransko moško vlo-
go. Nagrado za najboljšo moško 
vlogo na regijskem Linhartovem 
srečanju gledaliških skupin pa si je 

v tem času prislužil Matjaž Godec.
V imenu občine Hajdina in nje-

nega župana Stanislava Glažarja je 
na svečanosti govoril občinski sve-
tnik in Draženčan Ivo Rajh. Občina 
Hajdina je ponosna na svoje kultur-
nike, na KD Draženci, je povedal 
Rajh. Dobro sodelovanje s člani 
KD Draženci pri različnih vaških do-
godkih izpostavljajo tudi v VO Dra-

ženci. Predsednik Damjan Cebek je 
prepričan, da se bo to sodelovanje 
v prihodnjih letih še poglobilo.

Visoka raven 
dramskega delovanja

Z ustanovitvijo Šus teatra je 
društvo dobilo dodaten zagon. 
Še posebej pa se je predsednik VO 

Draženci zahvalil gonilnima silama 
društva, predsednici Saški Serec 
Šijanec in glavnemu ustvarjalcu, 
režiserju Aljažu Godcu, ki dela z iz-
jemno ekipo igralcev. S skoraj vsa-
ko predstavo doslej se jim je us-
pelo uvrstiti na regijsko ali kakšno 
drugo tekmovanje. Njegovi uspe-
hi niso ostali neopaženi, tako je 
leta 2010 prejel posebno priznanje 
za celoviti in sistematični pristop k 
razvoju gledališkega ustvarjanja, 
za najboljšo režijo 6. festivala v 
Pekrah. Komedijo Drzni in poskoč-
ni si je ogledalo več kot štiri tisoč 
ljudi na 23 ponovitvah. Velik po-
nos KD Draženci je tudi uvrstitev 
na 52. Linhartovo srečanje najka-
kovostnejših gledaliških predstav 
v Sloveniji v sezoni 2012/2013 s 
komedijo Kripl. Za vse uspehe je 
res zaslužna celotna ekipa, ampak 

za to ekipo stoji izjemen režiser. 
„Aljaž s svojo neizmerno voljo in 
zagnanostjo prepleta ljubiteljstvo 
s profesionalizmom. S svojim od-
govornim pristopom, energijo in 
motivacijo pritegne mlade in tiste, 
ki so dovolj ambiciozni, da hodi-
jo po isti poti skupaj z njim. Prav 
njegove izkušnje in pristopi lahko 
celotno ekipo postavijo ob bok 
profesionalcem,“ je ob podelitvi 
častnega priznanja Aljažu Godcu 
za njegov prispevek k ohranjanju 
in razvoju ljubiteljske kulture po-
vedala predsednica KD Draženci. 

V imenu ZKD občine Hajdina je 
KD Draženci in Šus teatru čestitala 
predsednica Hilda Bedrač. V kul-
turnem programu pa so nastopili: 
Sara, Janja, Zala, Jure ter Tajda in 
Blaž.

Draženci � 20 let Kulturnega društva in 10 let Šus teatra

Poklon ljubiteljski kulturi in identiteti
V Domu vaščanov Draženci je bilo v začetku decembra nadvse praznično z dvema jubilantoma: KD Draženci, ki je prazno-
valo 20-letnico uspešnega delovanja, in Šus teatrom, ki je upihnilo 10. svečko. V tem kratkem obdobju so napisali izjemno 
zgodbo ljubiteljske kulture. „To je del naše identitete in veselja do kulture v vseh možnih oblikah,“ je ob tej priložnosti 
izpostavila predsednica KD Draženci Saška Serec Šijanec.

Foto: MG

S praznovanja KD Draženci in Šus teatra

Lična publikacija Ptujska jav-
na plastika na okoli 70 straneh 
predstavlja ptujske javne spome-
nike med letoma 1664 (takrat so 
postavili Marijin steber na Mino-
ritskem trgu) in 2012 (kip Rudolfa 
Maistra na Novem trgu). Na Ptuju 
se namreč izpred 17. stoletja ni 
ohranilo nobeno pomembnejše 
delo, ki bi ga bilo mogoče uvrsti-
ti med javne spomenike (Orfejev 
spomenik v srednjem in novem 
veku ni imel spomeniške vloge, 

temveč je služil kot sramotilni ka-
men). Katalog spomenike pred-
stavlja v kronološkem zaporedju; 
poleg avtorstva, datacije, tehnike 
izdelave, naročnika in lokacije 
ponuja tudi opise spomenikov, 
podatke o upodobljencih in za 
vsako kataloško enoto posebej 
še bibliografi jo.

Katalog je uredil Branko Vnuk, 
ki je obenem tudi napisal uvod, 
poglavje o baročnih spomenikih 
in bibliografi jo, Stanka Gačnik 

je opisala javne spomenike in 
fontane 20. in 21. stoletja ter na-
pisala življenjepise umetnikov. 
Publikacijo je oblikoval Dušan 
Pogačar, fotografi je so delo Bo-
risa Fariča in Branka Vnuka, nekaj 
jih je tudi iz kulturnozgodovinske 
zbirke ptujskega muzeja. Delo je 
izšlo v 300 izvodih, založil ga je 
PMPO in fi nancirala Mestna ob-
čina Ptuj, zainteresirani javnosti 

je na voljo brezplačno. Direktor 
PMPO Aleksander Lorenčič je 
opomnil, da so javni spomeniki 
javnosti nekoliko manj znan del 
ptujske likovne dediščine: »Zato 
gre za izjemno dobrodošlo publi-
kacijo. Ne bo služila le v strokov-
ne, temveč tudi v promocijske in 
turistične namene, morda celo 
kot vodnik po mestu.« Vnuk je 
pojasnil: »O ptujski javni plastiki 

je pisal Sergej Vrišer leta 1975, 
njegovo delo je z novimi dogna-
nji dopolnila Marjeta Ciglenečki, 
imamo pa tudi nekaj diplomskih 
del o tovrstni problematiki, pred-
vsem nalogo Doroteje Kotnik.« 
Gačnikova je opozorila, da bi na 
Ptuju veljalo razmisliti o novih 
postavitvah spomenikov: »Pred-
vsem sodobne plastike ptujskih 
umetnikov.«

V ptujskem muzeju so v skladu 
z dolgoletno tradicijo izdali še 
koledar za prihodnje leto. Ure-
dnik koledarja Martin Šteiner je 
povedal, da so skušali v njem za-
jeti prispevke iz vseh oddelkov 
PMPO, vsako podobo so dopol-
nili z besedilom. Dodal je: »Kole-
dar se prične z rimskim bogom 
Janusom, ki hkrati gleda naprej in 
nazaj. Tako je tudi s ptujskim mu-
zejem; obenem zre v preteklost 
in v prihodnost.« Direktor PMPO 
je poudaril, da 125. obletnica ni 
nekaj samoumevnega: »Priča o 
tem, da je muzej toliko časa us-
pešno posloval in preživel različ-
na viharna obdobja. Želim, da bo 
tako tudi v prihodnjih desetletjih 
in stoletjih.« 

Ptuj � Predstavitev nove muzejske publikacije in koledarja

Na sprehod po  mestu odslej z novimi očmi
V Pokrajinskem muzeju Ptuj-Ormož (PMPO) so tako strokovno kot laično javnost pred prazniki razveselili s kar dvema dariloma. Prvo je publikacija Ptu-
jska javna plastika 1664–2012, drugo pa koledar za jubilejno leto 2018, ko bo ptujski muzej slavil 125. obletnico ustanovitve.

Foto: ČG

Novo muzejsko publikacijo in koledar so v slavnostni dvorani ptujskega gradu predstavili (z leve): Martin Šteiner, Aleksander Lorenčič, Stanka 
Gačnik in Branko Vnuk. Z glasbenim programom sta nastopila vokalistka in fl avtistka Natalija Tumpej ter pianist in vokalist Samo Ivačič.

Častna priznanja KD Draženci so za svoj prispevek pri 
delovanju in razvoju društva prejeli: Zdenka Godec, Alojz 
Kostanjevec, Andrej Kostanjevec, Danijel Pavlica, Elvira 
Janžekovič, Drago Lesjak, Andreja Drevenšek, Milan Černel, 
Damijan Zagoršek in Aljaž Godec. Posthumno pa so častno 
priznanje podelili prvemu režiserju dramske sekcije KD Draženci 
Lojzetu Matjašiču, s katerim so skupaj na oder postavili tri 
predstave. Prevzela ga je vnukinja Telopeja Matjašič.

Za pokušino nekaj zanimivosti iz 
nove publikacije

Nekateri ptujski javni spomeniki so doslej zamenjali že več 
lokacij, druge so odstranili, tretjih sploh še niso dokončali. Kip 
svetega Florijana na Mestnem trgu, denimo, je prvotno obdajalo 
še osem svetnikov. Sredi 19. stoletja so jih odstranili, saj naj bi 
zastirali pogled na izložbe bližnjih trgovin. Marijin steber na Mi-
noritskem trgu so leta 1941 kljub protestom domačinov odstranili 
Nemci – z izgovorom, da ovira promet …

Fontano Krog življenja na Prešernovi ulici, pri piceriji Slonček, 
so sicer postavili že pred 20 leti, a še danes ni končana. Njen avtor 
Viktor Gojkovič si je namreč ob monolitu zamislil še bronasto 
deklico, ki stoji ob fontani in zajema vodo … Morda najnenavad-
nejši ptujski javni spomenik je Zavrnitev v Evropskem parku pri 
podvozu, saj edini ni posvečen ne zgodovinskim dogodkom mesta 
ne pomembnim osebnostim.
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Jesenskega dela sezone v 1. 
ligi je nepreklicno konec, na-
tančno na polovici tekmovanja 
(z izjemo tekme Ankaran – Alu-
minij, ki je bila prestavljena že v 
predzadnjem krogu). Jesenski 
prvak je Maribor.

Želja vsaj -6, 
sedaj celo +3

Mariborčani imajo za sabo 
izjemno sezono, ob uvrstitvi 
v Ligo prvakov so uspešno 
krmarili tudi skozi prvenstve-
ne tekme. »Če bomo zaradi 
zgoščenega urnika za Olim-
pijo po jesenskem delu zaos-
tajali za manj kot šest točk, 
bomo na koncu prvaki,« je po 

uvrstitvi v Ligo prvakov pove-
dal Zlatko Zahovič. Zdaj imajo 
pred zmajčki tri točke pred-
nosti, torej dvomov o prvaku 
ni več … A športni direktor 
Maribora je mojster športne 
retorike, zato seveda ne gre 
jemati njegov besed dobese-
dno. V podzavest tekmecev 
pa vendarle vsajajo globoke 
dvome o lastnih zmogljivo-
stih …

Maribor je med vsemi eki-
pami dosegel največ zmag (13) 
in doživel najmanj porazov, 
zgolj enega – proti Celju v 17. 
krogu. Odločilno zmago so vi-
joličasti dosegli v 16. krogu, ko 
so na večnem derbiju slavili v 
Ljudskem vrtu proti Olimpiji (1:0 
– Tavares). Prav kapetan Ma-
ribora Marcos Tavares je osre-
dnja osebnost jesenskega dela 
sezone. Ob tem, da je dosegal 
odločilne gole na vseh ravneh 
tekmovanja, je podrl še rekord 
po številu doseženih golov na 
slovenskih prvoligaških zeleni-
cah. Ta sedaj znaša 131 golov, 
Štefan Škaper jih je dosegel 130. 

V rubriki domače tekme pa 
na 1. mestu ne najdemo Mari-

bora, ampak Olimpijo. Ta je v 
Stožicah dosegla osem zmag 
in zgolj en remi (proti Mari-
boru v 7. krogu). Ankaran npr. 
na »domačem« igrišču v Dra-
vogradu ni dosegel niti ene 
zmage, Triglav eno, Aluminij 
pa dve. 

Četa Darka Milaniča je bila 
daleč najprepričljivejša v gos-

teh, osvojila je kar sedem točk 
več od Olimpije in Rudarja. 
»Najhvaležnejša« ekipa za vsa-
ko domačo ekipo je Krško, ki je 
na gostovanjih slavila le enkrat 
(v Velenju v 4. krogu). 

Ekipa Krškega je posebna 
še iz dveh vidikov: ima namreč 
najboljšega strelca (Miljana 
Škrbića) in najboljšega asisten-

ta (Tončija Mujana). Mimogre-
de: menjala je tudi trenerja Ba-
lajića … To so storili še v Celju 
(Petrovič-Kosič) in Kranju (Žlo-
gar-Brkič), preostali trenerji so 
zaenkrat preživeli …

V ferpleju je na vrhu zasedba 
Rudarja, tesno jim sledijo Kidri-
čani, Domžalčani in Goričani. 

Foto: Črtomir Goznik

Nogometaši Maribora so jesenski prvaki, Kidričani bodo s tekmo manj prezimovali na 8. mestu. 
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Nogomet � 1. SNL

Evropski Maribor 
zasluženo prvak, 
Olimpija dostojen 
tekmec

V mestni občini Ptuj je ura-
dno registriranih več kot 90 
klubov in športnih društev za 
izvajanje športne dejavnosti. 
Večina se jih združuje v Špor-
tno zvezo Mestne občine 
Ptuj, preko katere se realizira-
jo želje, pobude in predlogi v 
zvezi s športno problematiko.

Na svoji skupščini, ki je po-
tekala v četrtek, 7. decembra 
2017, so predstavniki klubov 
in društev izrazili jasno neza-
dovoljstvo v zvezi s statusom 
in posluhom Mestne občine 
Ptuj ter župana do ptujskega 
športa.

Naši predstavniki se vklju-
čujejo v delo strokovnega 
sveta in sveta Zavoda za šport 
Ptuj, kjer redno Mestni občini 
Ptuj posredujejo potrebe ptu-
jskih športnikov posamezni-
kov in ekip. Pred sprejemom 
proračuna za leto 2018 smo 
predlagali in argumentirali 
kar nekaj postavk, ki so nujno 

potrebne za razvoj športne 
dejavnosti:

- postavka za dotacije klu-
bom in športnim društvom 

- materialni stroški špor-
tnih objektov

- šolski šport
- prireditve in akcije 
- investicije in investicijsko 

vzdrževanje objektov 
V obstoječem predlogu 

proračuna za leto 2018 pa 
je za šport namenjenih celo 
90.000 EUR manj kot letošnje 
leto. Športna sfera je ob tem, 
da je v teh časih težko dobiti 
sponzorje in donatorje, zgro-
žena nad posluhom predlaga-
telja proračuna – župana nad 
statusom športa v mestu.

Naši športniki v individu-
alnih in kolektivnih športih 
dosegajo odlična mesta tudi 
v mednarodnem merilu in so 
veliki promotorji mesta. Zelo 
radi se ob njih fotografi ramo, 

ob zagotavljanju pogojev za 
delo pa pozabimo na njih, 
oz. jih prepustimo številnim 
prostovoljcem, ki počasi iz-
gubljajo voljo do dela. V zad-
njih letih smo celo pridobivali 
investicijska sredstva od Fun-
dacije za šport RS (športna 
dvorana Mladika v letih 2016 
in 2017), ki pa jih mesto ni 
znalo realizirati zaradi tega, 
ker v svojem proračunu niso 
zagotovili lastnega deleža pri 
investiciji.

Na koncu sprašujemo, kdo 
bo odgovoren za stanje špor-
ta v prihodnosti? 

Mi, ki delamo prostovoljno, 
športniki, ki pridno trenirajo 
in dosegajo odlične rezul-
tate, ali tisti, ki odločate v 
mestnem svetu o razdeljeva-
nju našega denarja?

Žalosten športni pozdrav!

Prejeli smo

Odprto pismo športnikov – odziv na predlog 
proračuna Mestne občine Ptuj za leto 2018

Jesenski del, skupno:
1. MARIBOR 18 13 4 1 32:11 43
2. OLIMPIJA 18 12 4 2 30:8 40
3. DOMŽALE 18 9 4 5 33:16 31
4. RUDAR VELENJE 18 9 2 7 23:17 29
5. CELJE 18 6 6 6 22:24 24
6. GORICA 18 7 2 9 21:26 23
7. KRŠKO 18 5 4 9 24:34 19
8. ALUMINIJ 17 4 4 9 19:27  16
9. TRIGLAV KRANJ 18 3 5 10 16:32 14
10. ANKARAN 17 1 5 11 15:40 8

Domače tekme:
1. OLIMPIJA 9 8 1 0 19:2 25
2. MARIBOR 9 6 3 0 9:3 21
3. DOMŽALE 9 5 2 2 21:6 17
4. CELJE 9 4 4 1 12:7 16
5. RUDAR 9 4 2 3 11:8 14
6. KRŠKO 9 4 2 3 16:19 14
7. GORICA 9 4 1 4 9:15 13
8. ALUMINIJ 9 2 2 5 12:16 8
9. TRIGLAV 9 1 1 7 8:18 4
10. ANKARAN 8 0 2 6 5:19 2

Gostujoče tekme:
1. MARIBOR 9 7 1 1 23:8 22
2. OLIMPIJA 9 4 3 2 11:6 15
3. RUDAR 9 5 0 4 12:9 15
4. DOMŽALE 9 4 2 3 12:10 14
5. GORICA 9 3 1 5 12:11 10
6. TROGLAV 9 2 4 3 8:14 10
7. ALUMINIJ 8 2 2 4 7:11 8
8. CELJE 9 2 2 5 10:17 8
9. ANKARANA 9 1 3 5 10:21 6
10. KRŠKO 9 1 2 6 8:15 5

19. krog 
odpovedan zaradi 
snega

Tekme 19. kroga Prve 
lige Telekom Slovenije, ki 
so bile predvidene za ko-
nec tedna, so bile odpo-
vedane zaradi prevelike 
količine novozapadlega 
snega. Vseh pet presta-
vljenih tekem se bo odi-
gralo v spomladanskem 
delu prvenstva.

Najboljši strelci: 
11 zadetkov: Miljan 

Škrbić (Krško); 10 zadet-
kov: Matej Poplatnik (Tri-
glav Kranj); 9 zadetkov: 
John Mary (Rudar Vele-
nje); 8 zadetkov: Marcos 
Tavares (Maribor); 7 za-
detkov:  Rifet Kapić (Go-
rica); 6 zadetkov: Jasmin 
Mešanović (Maribor), Filip 
Dangubić (Celje), Ricardo 
Alves (Olimpija Ljubljana); 
5 zadetkov: Abass Issah 
(Olimpija Ljubljana), Luka 
Žinko (Celje), Petar Franjić 
(Domžale), Kyrian Nwa-
bueze (Gorica); 4 zadetki: 
Marko Nunić (Aluminij), 
Damjan Bohar (Maribor), 
Milan Tučić (Rudar Vele-
nje), Senijad Ibričić (Dom-
žale).

Lestvica 
asistentov:

7 asistenc: Tonči Mu-
jan (Krško); 6 asistenc: 
Žiga Škofl ek (Aluminij; 5 
asistenc: Jure Balkovec 
(Domžale), Jasmin Me-
šanović (Maribor), Ri-
cardo Alves (Olimpija), 
Dino Hotić (Maribor); 4 
asistenc: Dejan Žigon (Go-
rica), Matija Škarabot (Go-
rica), Senijad Ibričić (Dom-
žale).

Ferplej:
1. Rudar 84
2. Aluminij 85
3. Domžale 86
4. Gorica 87
5. Olimpija 104
6. Celje  104
7. Ankaran 105
8. Krško 125
9. Maribor 131
10. Triglav 139
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zadetkov. To nam je uspelo. 
Igralci smo verjeli v preobrat v 
2. polčasu,« je dodal kapetan 
Jeruzalema Bojan Čudič, ki je 
navdušil z igro v 2. polčasu.

Hugo, kot kličejo ikono or-
moškega rokometnega kluba, 

je v nadaljevanju dosegel kar 
osem od svojih enajstih zadet-
kov. Čudič je znova blestel pri 
izvajanju sedemmetrovk in z 
izjemnimi streli navduševal 
domače občinstvo, vratarje 
gostov pa spravljal v obup. V 2. 
polčasu smo videli popolnoma 
drugačen obraz Ormožanov. 

»Obramba je bila odlična. Vra-
tar Tomislav Balent je za razliko 
od 1. polčasa opravil svojo nalo-
go tako, kot je treba. Zabili smo 
nekaj 'lahkih golov' in nekaj po-
membnih golov 'na uro'. Športa 

sreča je bila tudi na naši strani in 
uspel nam je preobrat,« je zado-
voljen po tekmi povedal trener 
Prapotnik. Gostiteljem je uspel 
delni izid 17:6 in po zaostanku 
s šestimi goli je bilo v 55. minuti 
+5 za Jeruzalem (22:17). 

»V 2. polčasu nam je zmanj-
kalo sape. Domačini so zabili 
nekaj lahkih golov in to je bil 
ključ do zaslužene zmage Jeru-
zalema. Že na naslednji tekmi 
moramo osvojiti točke. K nam 
prihaja Dobova,« je še povedal 
vratar Slovana Nunčič.

Ormožani so po 13 krogih 
na 4. mestu, ki vodi v Ligo za 
prvaka. Za zaključek sezone Or-
možane v soboto, 16. 12., čaka 
gostovanje pri Kopru. »V Koper 
gremo neobremenjeni in brez 
bele zastave. Bomo poskušali 
presenetiti, čeprav so Primor-
ci favoriti. Glavno je, da doma 
zmagujemo, a še vedno bomo 
za uvrstitev v Ligo za prvaka 
potrebovali kakšno točko z go-
stovanj,« je še pripomnil kape-
tan Jeruzalema Čudič.

torek � 12. decembra 201714 Šport

Jeruzalem – Slovan 
23:20 (8:11)

JERUZALEM: Balent (13 
obramb), M. Šulek; Voljč, Ču-
dič 11 (4), Žuran, T. Hebar 1, T. 
Šulek, Kocbek 3, Šoštarič, Oz-
mec, Ciglar, Mesarić 3, Vujović, 
Rajšp 1, Cirar 4, Kavčič. Trener: 
Saša Prapotnik.

SLOVAN: Nunčič (9 obramb), 
Podpečan (2 obrambi), Ju-
govic; Prevolnik 1, Sredinšek 
Ekart, Marinček, Marušič 9 (3), 
Marojević 1, Krivic, Fidel 1, Jo-
vičič, Cigale, Kaučič, Novak 3, 
Sankovič 4, Atanasov 1. Trener: 
Zoran Jovičič.

SEDEMMETROVKE: Jeruza-
lem 4/4; Slovan 3/3. IZKLJUČIT-
VE: Jeruzalem 4; Slovan 14 mi-
nut. RDEČI KARTON: Atanasov 
(46 – 3 x 2). IGRALEC TEKME: 
Bojan Čudič (Jeruzalem Or-
mož).

Upravičeno so se v taboru 
Jeruzalema bali tekme proti 
Slovanu. »Gre za ekipo, ki izje-
mno teče, obenem so z novim 
trenerjem pridobili na disciplini 
v igri. Nikakor nam ne ležijo in 
glede na našo predstavo smo 
izvlekli odličen rezultat ob 
polčasu,« je v uvodu povedal 
trener Saša Prapotnik, ki se je 
bal tekme, saj se zaveda, da 

njegova ekipa ni v želeni formi. 
Enostavno se pozna utrujenost 
glavnih nosilcev igre.

Slovan je v 1. polčasu popol-
noma nadziral potek tekme. 
Obramba gostov je bila čvrsta, 
kar pa se je izmuznilo obramb-
nim igralcem, pa je z odličnimi 
obrambami zaustavil vratar 
Klemen Nunčič, ki je bil s sed-
mimi obrambami junak 1. pol-
časa. »Na Ormož smo se dobro 
pripravil in smo na tekmo priš-
li v upanju po presenečenju, 
saj vemo, za kako vroč teren 
gre. Prvi del tekme lahko našo 
predstavo ocenim res z visoko 
oceno,« je po tekmi povedal 
vratar Slovana, ki sicer prihaja 
iz Celja.

Slovan je v 24. minuti pove-
del za kar šest zadetkov (5:11). 
V preteklosti bi »Hard Ek« ob 
takem zaostanku svojih varo-
vancev obnemel in se predal. 
Tokrat je bilo drugače. Dvorana 
je navijala in verjela v preobrat. 
Ob dobrem zaključku 1. polčasa 
je samozavest narasla tudi do-
mačim igralcem. »Vedeli smo, 
da moramo do odmora vsaj 
prepoloviti zaostanek šestih 

Rokomet � NLB liga, 13. krog

Pomembna zmaga nad 
Slovanom

Foto: Črtomir Goznik

Kapetan Jeruzalema Bojan Čudič je bil znova tisti »ta pravi«. 

Plavanje � Tekmovanje v Mariboru

Lampretova 
in Robič z 
osebnima 
rekordoma

Mariborski Pristan je bil v 
soboto prizorišče 27. medna-
rodnega mitinga Memoriala 
Toneta Božiča. Na startni listi 
je bilo prijavljenih 284 tekmo-
valcev iz 11 klubov iz Avstrije in 
Slovenije. 

Iz PK Terme Ptuj je trener 
Igor Sternad v Maribor pove-
del Saro Lampret in Tomaža 
Robiča. Oba sta plavala dobro 
in zabeležila vsak po dva oseb-
na rekorda. To je bil tudi njun 
osnovni cilj na tekmovanju v 
Mariboru, doseženi časi pa ka-

žejo, da je krivulja rezultatov 
skozi trenažni proces usmerje-
na v pravo smer – v smer izbolj-
šanja.

NLB liga
REZULTATI 13. KROGA: Je-

ruzalem Ormož – LL Grosist 
Slovan 23:20 (8:11), Krka – Herz 
Šmartno 35:25 (17:12), Dobova – 
Trimo Trebnje 23:26 (12:14), Ma-
ribor Branik – Riko Ribnica 24:28 
(10:16), Urbanscape Loka – Ko-
per 2013 20:20 (9:10).
1. RIKO RIBNICA 13 10 1 2 21
2. KOPER 2013 13 8 3 2 19
3. URBANSCAPE LOKA 13 8 1 4 17
4. JERUZALEM ORMOŽ 13 7 1 5 15
5. KRKA 13 7 0 6 14
6. TRIMO TREBNJE 13 6 1 6 13
7. MARIBOR BRANIK 13 6 1 6 13
8. DOBOVA 13 3 2 8 8
9. LL GROSIST SLOVAN 13 2 2 9 6
10. HERZ ŠMARTNO 13 1 2 10 4

Rokomet � Pokal Slovenije, 1/8 fi nala

Ormožani v enem od treh 
prvoligaških dvobojev

Na sedežu Rokometne zveze Slovenije so prejšnji teden op-
ravili žreb osmine fi nala za pokal Slovenije. Branilci naslova iz 
Celja bodo gostovali v Metliki, na sporedu pa so trije prvoliga-
ški dvoboji: Jeruzalem Ormož – Urbanscape Loka, Koper 2013 
– LL Grosist Slovan in Krka – Trimo Trebnje. Vse tekme osmine 
fi nala bodo na sporedu 20. decembra.

Pari osmine fi nala:
Jeruzalem Ormož – Urbanscape Loka
Cerklje-Radovljica – Maribor Branik
Dol TKI Hrastnik – Krim-Olimpija
Metlika – Celje Pivovarna Laško
Grosuplje – Gorenje Velenje
Mokerc-Ig – Riko Ribnica
Koper 2013 – LL Grosist Slovan
Krka – Trimo Trebnje

ŽOK GSV Zava Ptuj – 
Prevalje 3:0 (16, 15, 16)

ŽOK GSV ZAVA PTUJ: Stav-
bar, Sakovič, Praprotnik Flisar, 
Gajser, Horvat, Gričnik, Fru-
men, Oancea, Novak, Tancer; 
Pušnik, Mesarič. Trener: Bojan 
Novak

Ptujske odbojkarice so sreča-
nje s Prevaljami odigrale brez 
kančka podcenjevanja in bile 
z raznoliko igro vsaj za razred 
boljše od tekmic. Korošice, ki 
sodijo v zgornji del prvenstvene 
lestvice, so prikazale borbeno 
igro, a motivirane igralke GSV 
Zave so vse tri nize diktirale do-
gajanje na parketu. 

V prvem nizu so Prevaljčanke 
imele slabši sprejem, kar je se-
veda bila posledica dobrih ser-
visov domače vrste, pri kateri 
je bila v napadu nezaustavljiva 
Sakovičeva. Točke je dosegala z 
zabijanji »na polno«, prav tako 

pa s plasiranimi žogami v polje. 
Vse igralke Ptuja so igrale soli-
dno v vseh elementih igre, kar 
je pomenilo popolno dominan-
co in zmago s 25:16, Pravo ener-
gijo so prenesle tudi v drugi niz, 
ko so po servisih Praprotnik 
Flisarjeve ekspresno povedle s 
6:1. Pri tej odcepitvi je veliko pri-
pomogla tudi Pušnikova, ki se 
je po poškodbi uspešno vrnila, 
saj je na poziciji centra odigrala 
zares dobro partijo. Sodelovala 
je pri številnih blokih, prav tako 
pa je uspešno zaključila kar ne-
kaj akcij preko penalov. Visoko 
prednost so domače odbojkari-
ce poviševale predvsem zaradi 
slabše igre Prevaljčank, ki so na-

redile preveč napak, da bi bile 
konkurenčnejše. Tretji niz je bil 
navidezno še najbolj izenačen, 
saj so gostje prvič na tekmi tudi 
povedle s 4:5 in so pokazale še 
dodatno dozo nepopustljivosti. 
A kakovostna razlika je bila oči-
tna in Sakovičeva je s servisi ter 
zaključki potegnila naprej, tako 
da je prišlo do ekspresno visoke 
razlike v prid varovank trenerja 
Bojana Novaka. 

V zaključku je prvič na uradni 
članski tekmi v igro stopila mla-
da Oancea, ki predstavlja pri-
hodnost ptujske odbojke. Brez 
večjih težav so igralke GSV Zave 
»zaprle« obračun s Prevaljami, 
potem ko je zadnjo točko za 
25:16 dosegla razpoložena Pu-
šnikova. To je bila letošnja osma 
prvenstvena zmaga ekipe ŽOK 
GSV Zava Ptuj.

Odbojka � 2. DOL vzhod (ž)

Vrnitev na zmagovalno pot

REZULTATI 9. KROGA: Bra-
slovče – Swatycomet Zreče 1:3, 
ŽOK Ljutomer – Korvolley A 3:1, 
Benedikt – S volley 2:3, ŽOK 
GSV Zava Ptuj – Prevalje 3:0, 
Mozirje – Nova KBM Branik II 
1:3, Celje – KLS Ljubno 1:3.
1. NOVA KBM BRANIK II  9 9 0 27:7 25
2. ŽOK GSV ZAVA PTUJ 9 8 1 26:5 25
3. SWATYCOMET ZREČE 9 7 2 24:9 21
4. ŽOK LJUTOMER 9 6 3 22:11 19
5. PREVALJE 9 5 4 17:15 15
6. MOZIRJE 9 4 5 14:17 12
7. BRASLOVČE 9 4 5 13:17 12
8. KORVOLLEY A 9 3 6 14:19 11
9. KLS LJUBNO 9 4 5 13:20 10
10. S VOLLEY 9 2 7 11:25 5
11. CELJE 9 1 8 8:24 4
12. BENEDIKT 9 1 8 6:26 3

Foto: Črtomir Goznik

Minimalen poraz v Mariboru v prejšnjem krogu so Ptujčanke hitro arhivirale in se takoj vrnile na zma-
govalno pot.

Sara Lampret in Tomaž Robič 
(PK Terme Ptuj)

Ženski Odbojkarski klub GSV Zava je v športni dvorani Gim-
nazije Ptuj pripravil turnir za starostno skupino starejših deklic 
U-10. Na njem so igrale štiri ekipe. Ptujčanke so najprej pre-
magale Ljutomer, nakar so v drugi tekmi izgubile od vrstnic iz 
Murske Sobote.
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REZULTATI 10. KROGA: Gori-
ca Futsal – KMN Tomaž Šic bar 
2:3, Dlan Logatec – FC Hiša daril 
Ptuj 4:3, Mlinše – KMN Velike 
Lašče 7:2, KMN Miklavž TBS 
Team24 – FSK Stripy 3:8. ŠD 
Extrem – FK Kebelj – preložena.
1. FSK STRIPY 10 9 0 1 60:27 27
2. GORICA FUTSAL 10 9 0 1 40:19 27
3. VELIKE LAŠČE 10 7 0 3 52:41 21
4. TOMAŽ ŠIC BAR 10 6 0 4 35:25 18
5. MLINŠE 10 5 1 4 34:32 16
6. DLAN LOGATEC 10 3 0 7 29:37 9
7. FK KEBELJ 9 3 0 6 31:43 9
8. ŠD EXTREM 9 2 2 5 27:36 8
9.  HIŠA DARIL PTUJ 10 2 1 7 34:52 7
10. KMN MIKLAVŽ  10 1 0 9 26:56 3

torek � 12. decembra 2017 15Šport

Gorica Futsal – Tomaž 
ŠIC bar 2:3 (1:3)

STRELCI: 0:1 Ciglarič (7.), 1:1 
Vanceta (15.), 1:2 Belšak (29.), 
1:3 Gašparič (30.), 2:3 Žnidarčič 
(40.).

TOMAŽ ŠIC BAR: Fajfar, Ka-
vaš, D. Goričan, U. Goričan, Ma-
tjašič, Gašparič, Ciglarič, Koci-
per, Belšak. Trener: Bojan Cunk.

Z dvoboji 10. kroga se je začel 
drugi del prvenstva v 2. sloven-
skih futsal ligi. Tomaž ŠIC bar je 
gostoval v Novi Gorici pri vodilni 
ekipi lige ter slavil presenetljivo 
zmago. Novogoričani, ki so prvi 
del prvenstva zaključili z devetimi 
zmagami, so v uvodnem krogu v 
Ljutomeru slavili s 3:2, Prleki pa so 
jim zdaj vrnili z enako mero. 

Na Primorsko je tokrat s pr-
leško ekipo odpotoval tudi Luka 
Ciglarič, odličen napadalec, ki je 
doslej v jesenskem delu prven-
stva polnil mreže nasprotnikov 
v 3. slovenski nogometni ligi 
vzhod v dresu Beltincev. Cigla-
rič je svoje strelske sposobnosti 
pokazal tudi v Novi Gorici, saj je 
prav po njegovi zaslugi Tomaž 
ŠIC bar povedel z 0:1. Domačine 
je v igro vrnil Andrej Vanceta, ki 
je v 15. minuti postavil rezultat 
polčasa.

Odlično igro je Tomaž ŠIC bar 
prikazal tudi v drugem polčasu. 
Na vratih je blestel izkušeni An-
drej Fajfar, zmagovalec pa je bil 
odločen v razmaku ene minute. 
Najprej je v 29. minuti za 1:2 za-
del Kevin Belšak, kar je njegov 
že deseti zadetek v sezoni, 
minuto za tem pa je za dva za-
detka naskoka poskrbel Mitja 

Gašparič. Gostitelji so v izdihlja-
jih tekme uspeli le ublažiti po-
raz z zadetkom Jana Žnidarčiča. 

Letošnje koledarsko leto bo 
Tomaž ŠIC bar zaključil v petek, 
22. decembra, ko bodo v Ljuto-
meru gostovale Velike Lašče.

Dlan Logatec – FC Hiša 
daril Ptuj 4:3 (2:2)

STRELCI: 0:1 Kotnik (6), 1:1 
Berzelak (14.), 2:1 Berzelak 
(15.), 2:2 Lovrenčič (20.), 3:2 La-
lić (33., z 10 m), 3:3 Roškar (34.), 
4:3 Lalić (36., z 10 m).

FC HIŠA DARIL PTUJ: Pajek, 
Roškar, Vršič, Pihler, Kotnik, 
Murko, Ramadani, Lovrenčič, 
Todorovski, Letonja. 

RDEČA KARTONA: Lovrenčič 
(33.), Pihler (39.).

Ptujski futsalerji še naprej 
nadaljujejo serijo minimalnih 
porazov; v Logatcu so zabeležili 
že četrtega v sezoni! Tokrat so 
v Logatec odpotovali brez od-
sotnega trenerja Dejana Krauta, 
ekipo je vodil trener vratarjev. 

Ptujčani so imeli tudi tokrat 
kopico priložnosti, prvo so iz-
koristili že v 6. minuti. V razmi-

Futsal � 2. SFL

Prleki poskrbeli za spremembo na vrhu

Črnomelj – Drava Ptuj 
33:26 (16:12)

DRAVA PTUJ: Krasnič, Re-
isman 4, Rožman 4, Bračič 1, 
Gregorc 3, Polutnik, Budja 10 
(1), Bedrač, Koštomaj 3, Krajnc 
1, Krabonja, S. Žuran. Trener: Ni-
kola Bistrovič.

SEDEMMETROVKE: Črno-
melj -, Drava Ptuj 1/4. IZKLJU-
ČITVE: Črnomelj 12 minut, Dra-
va Ptuj 6 minut.

Točka iz Ljubljane proti Kri-
mu Olimpiji in soliden odpor na 
pokalni tekmi s Slovanom sredi 
prejšnjega tedna sta bila očitno 
le majhna prebliska rokome-
tašev Drave, ki so na tekmi s 
Črnomljem znova odpovedali. 
Zaradi poškodb dodobra zde-
setkana ptujska ekipa (na za-
četku tekme se je poškodoval 
še Krabonja) je igrala premalo 
motivirano, medtem ko so do-
mačini »grizli« ves čas in ime-
li dobro naštudiran taktičen 
načrt tekme. 

To je storil tudi na drugi strani 
trener Bistrovič, a njegovi igral-
ci niso bili pravi. Delali so števil-
ne napake v napadu in so stež-
ka prebijali agresivno in borbe-
no domačo obrambno vrsto. 

Črnomelj je odigral tekmo na 
nivoju, Drava pa pod kritiko in 
tako je sledil nov prvenstveni 
poraz. Pri gostih je škripalo v 
organizaciji napada, tako da so 
se jim zaključki akcij bolj zgodili, 
kot pa bili plod načrtno izpe-
ljanih akcij. Strelsko je izstopal 
17-letni Budja, ki je zadeval iz 
zunanjih položajev, medtem ko 
mu preostali niso sledili. 

A v tekmo so Ptujčani stopili 
solidno, saj je bil v 23. minuti izid 
poravnan na 10:10. Varovanci 

Nikola Bistroviča so nekajkrat 
tudi vodili in imeli priložnost, da 
bi jo povečali, vendar so v teh 
ključnih trenutkih zapravili ne-
kaj čistih strelov in sedemme-
trovko. Za to so bili kaznovani 
v končnici prvega dela, ko je Čr-
nomelj naredil serijo 6:2 za plus 
štiri ob polčasu. 

Ta zalet je s serijo 3:0 nadalje-
val v 2. polčasu in tekma je bila 
praktično odločena. Ptujčani 
so sicer iskali poti do vrnitve v 
igro, nekajkrat so se približali, 
a so ponovno naredili kakšno 
tehnično napako, zastreljali 
kakšno 7-metrovko (skupno 3 
na tekmi) … Igrali so tudi pre-
malo odgovorno, medtem ko 
so na drugi strani domačini ig-
rali strpno do gola in so bili pri 
tem sila uspešni. Na krilih strel-
sko razpoloženih Pezdirca (6), 
Štruclja in Weissa (oba 5 golov) 
so na koncu prišli do zaslužene 
zmage. 

Novi poraz je rokometaše 
Drave potisnil v manjšo krizo, 
pred reprezentančnim premo-
rom pa jih letos čaka še ena tek-
ma: v soboto bodo doma igrali 
z vodilno ekipo 1. B-lige, Svišem 
iz Ivančne Gorice.

1. B SRL (m)
REZULTATI 12. KROGA: Črno-

melj – Drava Ptuj 33:26, Krško 
– Dol TKI Hrastnik 24:31, Slovenj 
Gradec 2011 – Izola 27:21, Brežice 
– Grosuplje 32:34, Sviš Ivančna 
Gorica – Krim-Olimpija 28:25.
1. SVIŠ IVANČNA G. 12 10 1 1 21
2. ŠKOFLJICA PEČJAK 12 9 0 3 18
3. DOL TKI HRASTNIK 12 8 2 2 18
4. SLOVENJ GRADEC 12 7 3 2 17
5. KRŠKO 12 6 0 6 12
6. DRAVA PTUJ 12 5 2 5 12
7. KRIM 12 4 2 6 10
8. RUDAR  12 5 0 7 10
9. BREŽICE 12 4 1 7 9
10. RADEČE PAPIR N. 12 4 1 7 9
11. IZOLA 12 4 1 7 9
12. ČRNOMELJ 12 4 1 7 9
13. JADRAN HRPELJE 12 3 2 7 8
14. GROSUPLJE 12 2 2 8 6

Foto: Črtomir Goznik

KMN Tomaž Šic bar se prebija proti vrhu, FC Hiša daril Ptuj tone 
proti dnu ...

Foto: Črtomir Goznik

Rokometaši ekipe Moškanjci-Gorišnica so favoritom iz Murske Sobote odščipnili točko. 

2. SRL (m)
REZULTATI 10. KROGA: Moška-

njci-Gorišnica – Pomurje 26:26, 
Velika Nedelja – Cerklje 27:27, 
Kronos – Alples Železniki 24:24, 
Mokerc-Ig – Arcont Radgona 
33:26. Srečanje Ajdovščina – Met-
lika je bilo prestavljeno.
1. MOKERC - IG 9 8 0 1 16
2. POMURJE 9 4 3 2 11
3. AJDOVŠČINA 8 5 1 2 11
4. ALPLES ŽELEZNIKI 9 4 2 3 10
5. CERKLJE 9 4 1 4 9
6. MOŠKANJCI-GOR. 9 3 2 4 8
7. SEVNICA 9 3 2 4 8
8. METLIKA 9 4 0 5 8
9. VELIKA NEDELJA  9 2 3 4 7
10. ARCONT RADGONA 9 2 0 7 4
11. KRONOS  9 2 2 5 4

Rokomet � 2. SRL (m)

Še drugič zapored remi

Moškanjci-Gorišnica – 
Pomurje 26:26 (14:14)

MOŠKANJCI-GORIŠNICA: Ran-
fl , Šandor 5, N. Bedrač 4, Hor-
vat, Ozmec 7, Arnuš 5, Vesenjak 
1, B. Geč 4, Mendaš, N. Geč, 
Zorli, Toplak, Korez, B. Bedrač, 
Bratuša. Trener: Jaka Lozinšek.

Več kot 100 gledalcev v Več-
namenski dvorani v Gorišnici je 
v soboto na tekmi med doma-
čini in gosti iz Murske Sobote 
videlo precej izenačen obračun 
in na koncu delitev točk. To je 
za varovance Jaka Lozinška še 
drugi zaporedni remi.

Domačini so proti favorizi-
rani in letos ambiciozni ekipi 
Pomurja, ki jo vodi Alan Potoč-
njak, na vratih pa stoji Boštjan 
Belec, krenili odlično in gostom 
takoj vsilili svojo igro. Zadetki 
so padali iz vseh položajev in v 
20. minuti so tokrat glede igral-
skega kadra popolni domačini 
povedli s petimi zadetki (11:6). 

Žal se jim je na tem mestu pov-
sem ustavilo, Prekmurci pa so 
na krilih izjemnega Kozelja, ki je 
skupaj dosegel kar 9 zadetkov 
v razmaku dobrih štirih minut, 
zadeli kar šestkrat in povedli. 

Tudi v začetku drugega dela 
igre domačini nikakor niso naš-
li igre, ki jih je krasila večino 
prvega polčasa. To so rokome-
taši Pomurja izkoristili in si v 
41. minuti priigrali prvo otiplji-
vejšo prednost štirih zadetkov 
(17:21). S sijajnim odgovorom 
6:0 so nato rumeno-črni imeli 
vse do zadnjih minut škarje in 
platno v svojih rokah. Tri minu-
te do konca so še vodili 26:24, 
toda zadnja zadetka na sreča-
nju so dosegli gostje in se na 
koncu veselili točke. V vrstah 
domačinov je tako ostalo nekaj 
grenkega priokusa, saj so bili 
sila blizu zmagi proti trenutno 
drugouvrščeni ekipi lige. 

Zadnje srečanje v letošnjem 
koledarskem letu bodo varo-
vanci Jaka Lozinška odigrali v 
soboto, ko bodo gostovali v 
Radgoni proti domačemu Ar-
contu. 

Točke pa še kar 
odhajajo: Velika 
Nedelja – Cerklje 27:27 
(12:13) 

RK VELIKA NEDELJA: Zo-
rec 5, Kosi, Gašič 3, Bombek 7, 
Mavrič, Bezjak 3, Prapotnik 2, 
Bokša, Fekonja, Sok 4, Meško, 
Škrjanec 13 obr., Lorenčič 3, Ci-
merman. Trener: Robi Mesarec.

Velikonedeljčani so po dol-
gem času pričakovali zmago in 

novi dve točki, vendar so glede 
na razplet tekme lahko zado-
voljni tudi z eno.

Domači so sicer bolje začeli 
in vodili do 10. minute s tremi 
zadetki prednosti. Kot je že 
v navadi, so popustili in go-
stje so s strpno igro rezultat 
najprej izenačili in v 25. minuti 
tudi povedli. Vodstvo gostov je 
bilo povsem zasluženo, saj so 
izkoriščali številne zapravljene 
napade in tehnične napake do-
mačih.

V drugem polčasu so Cerklja-
ni nekajkrat povedli za tri za-
detke, zadnjič v 42. minuti, 
nato pa so se domači le pre-
budili. Počasi, a vztrajno so 
zaostanek zmanjševali in v 48. 
minuti ponovno povedli. V 56. 
minuti so domači vodili 26:24 in 
imeli napad za povišanje pred-
nosti, vendar so storili napako 
in gostom omogočili vrnitev v 
igro. Domači so minuto pred 
koncem znova povedli za za-
detek, a se gostje niso predali 
in so v zadnji minuti rezultat iz 
sedemmetrovke izenačili. Sle-
dilo je še razburljivih 15 sekund, 
ko domači niso zadeli s krila, s 
storjeno napako pri podaji pa 
so gostom omogočili protina-
pad. Njihovo zmago je prepre-
čila sirena ...

Po tradiciji je bil najboljši igra-
lec gostov vratar Rok Miščevič, 
pri domačih pa je na golu svoje 
delo odlično opravil Matic Škr-
janec.

Za zaključek ponesrečenega 
jesenskega dela prvenstva za 
Velikonedeljčane sledi še go-
stovanje pri Alplesu v Železni-
kih.

ku ene same minute so v drugi 
polovici prvega polčasa prejeli 
dva in se znašli v zaostanku. Za 
izenačenje je še pred odmorom 
poskrbel Lovrenčič.

Drugi del je bil izjemno na-
pet, Ptujčani pa so tekmo kon-
čali kar brez dveh izključenih 
igralcev. V 33. minuti je drugi 

rumeni karton prejel Viljem Lo-
vrenčič, v samem zaključku pa 
še Thomas Pihler. Domačini so 
najprej v 33. minuti povedli iz 
kazenskega strela, a je Marko 
Roškar izid minuto kasneje ize-
načil. Domačini so prišli še do 
enega kazenskega strela in tudi 
tega je Goran Lalič izkoristil in 
postavil končni izid srečanja. 

Ekipa FC Hiša daril Ptuj je 
zdrsnila na predzadnje mes-
to lestvice, zato se v zimskem 
prestopnem roku obetajo spre-
membe v igralskem kadru.

Rokomet � 1. B SRL (m)

Brez pravih rešitev
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Blizu medalj na 
državnem prvenstvu

Karate zveza Slovenije je v 
soboto, 25. novembra, v Pod-
četrtku organizirala državno 
prvenstvo do 21 let, na katerem 
je nastopilo več kot 400 tekmo-
valcev iz 51 slovenskih klubov.

Karate Do klub Ptuj so zasto-
pali Zala Horvat, Krištof Križa-
nec, Jure Sluga in Anej Šmid 
Cafuta. Čeprav jim tokrat ni 
uspelo osvojiti medalje, so bili 
z doseženimi rezultati vseeno 
zadovoljni, saj sta se Krištof 
(borbe, mladinci –76 kg) in Jure 
(borbe, ml. kadeti –40 kg) bori-
la za 3. mesti, vendar v odločil-
ni borbi v repasažu izgubila in 
tako zasedla 5. mesti.

Ni pa to edina tekma v letoš-
nji sezoni, kjer so ptujski karate-
isti dosegli dober rezultat. Sep-
tembra sta v Lenartu na tekmi 
slovenske šolske lige Shi Sheng 
Jin Sergej Skaza in Anej Šmid 
Cafuta nastopila v katah ekipno 

in osvojili 3. mesto.
Jure Sluga se je oktobra in 

novembra udeležil dveh moč-
nih mednarodnih turnirjev. V 
Ivancu na Hrvaškem je osvojil 3. 
mesto v katah, v Ljubljani, kjer 
je nastopilo 650 tekmovalcev iz 
11 držav, pa 6. mesto v borbah.

Karate � DP U-21

Liga Generali
REZULTATI 3. KROGA: Ehm 

Team – Draženci 4:2, Gostilna 
Rajh Draženci – Poetovio Plin-
dom 080 7300 5:1, ŠD Destrnik 
Virtuozi – Bar Kavalo 3:4, Andia-
mo Pizza Tesarstvo Strgar – ŠD 
Selan Gradbeniške storitve Klaj-
nšek 2:5, RC Trcko – ŠD Rim 0:1.
1. RAJH DRAŽENCI 3 3 0 0 18:3 9
2. EHM TEAM 3 2 1 0 10:7 7
3. ŠD RIM 3 2 1 0 5:2 7
4. RC TRCKO 3 2 0 1 6:3 6
5. POETOVIO PLIN. 3 2 0 1 12:11 6
6. ŠD SELAN 3 1 1 1 10:8 4
7. BAR KAVALO 3 1 0 2 7:13 3
8. DESTRNIK 3 0 1 2 7:10 1
9. DRAŽENCI 3 0 0 3 6:14 0
10. ANDIAMO PIZZA 3 0 0 3 7:17 0

V soboto so bile v dvora-
ni Center na Ptuju odigrane 
tekme 3. kroga v Ligi malega 
nogometa Generali. Derbi sta 
odigrali moštvi lanskih prvakov 
iz Dražencev in ekipa Poetovia, 
prepričljivo pa so slavili prvi in 
so tako edina ekipa lige, ki še ni 
oddala točke. Dobro gre letos 
tudi EHM Teamu, ki je tokrat 
ugnal Dražence. Prvo zmago le-
tos so vknjižili tudi nogometaši 
Kavala, še naprej pa je brez nje 
ekipa Andiamo Pizze Tesarstva 
Strgar. V drugem derbiju tega 
kroga je ekipa Rima minimalno 
ugnala moštvo Trcka.

ONL Videm

VETERANI
REZULTATI 3. KROGA: Joe 

Fernandes – KMN Majolka 2:10, 
ŠD Selan Gostilna Kozel – ŠD 
Lancova vas 9:0, Gostišče Pri 
Tonetu – ŠD Pobrežje 6:3.
1. KMN MAJOLKA  3 3 0 0 26:7 9
2. ŠD SELAN - KOZEL 3 2 0 1 18:9 6

3. JOE FERNANDES  3 2 0 1 11:14 6
4. ŠD  POBREŽJE  3 1 0 2 7:8 3
5. GOST. PRI TONETU 3 1 0 2 12:15 3
6. ŠD LANCOVA VAS  3 0 0 3 1:22 0

ČLANI
REZULTATI 3. KROGA: EHM 

Team – Majski Vrh Bar Haloški 
kot 3:8, ŠD Pobrežje – ŠD Selan 
1:8, ŠD Lancova vas – NK Tržec 
R21 1:5, ŠD Zg. Pristava – KMN 

Majolka 1:3. Prosta je bila ekipa 
ŠD As.
1. MAJSKI VRH  3 3 0 0 26:7 9
2. KMN MAJOLKA  3 3 0 0 17:6 9
3. ŠD AS 2 2 0 0 13:3 6
4. ŠD SELAN 3 2 0 1 16:8 6
5. NK TRŽEC - R21 2 1 0 1   5:10 3
6. ŠD ZG. PRISTAVA  2 0 1 1  5:7 1
7. EHM TEAM 3 0 1 2   8:18 1
8. ŠD LANCOVA VAS  3 0 0 3   5:20 0
9. ŠD POBREŽJE  3 0 0 3   8:24 0

torek � 12. decembra 201716 Šport

Mali nogomet � Zimske lige

Branilcem naslova derbi in vrh lestvice

Pretekli konec tedna je v 
Zagrebu potekalo močno, 41. 
mednarodno tekmovanje z 
zračno puško in pištolo s pred-
stavniki iz osmih držav. Na njem 
se je med spodnjepodravskimi 
strelci v fi nale uvrstila tudi Or-
možanka Urška Kuharič. 

Slednja je v kvalifi kacijah 
članic postavila osmi najboljši 
rezultat s 414,3 kroga in se za 
las uvrstila med fi nalistke ter le 
za 0,3 kroga prehitela svetovno 
strelsko zvezdnico, domačinko 
Snježano Pejčić. Najboljša v 
kvalifi kacijah je bila Hrvatica Va-
lentina Gustin (420,1), nato pa 
so z visokimi rezultati sledile šti-
ri strelke, dve Srbkinji (Arsović 
in Malić) in dve Slovenki mla-
dinka Suzana Lukić (418,1 – nov 
mladinski državni rekord!) in 
olimpijka Živa Dvoršak (417,9). 

V fi nale pa se je uvrstila še če-
trta Slovenka Klavdija Jerovšek 
in tako poskrbela za najbolj 
množičen nastop Slovenk v fi -
nalu Zagreba. Odlično streljanje 
z osebnim rekordom je pokaza-
la tudi druga ormoška strelka 
Nuša Žnidarič, ki se je s 408,8 
kroga uvrstila na 20. mesto in 
bila med šestimi najboljšimi 
Slovenkami. Tretja, Ormožanka 
Petra Vernik je s 400,2 kroga 
zasedla 46. mesto. 

V fi nalu se streljanje Kuha-
ričevi ni posrečilo najbolje, 
po sedmih deveticah in sed-
mih deseticah je tekmovanje 
končala na 7. mestu. Osma 
je bila Jerovškova, Lukićeva 
se je uvrstila na šesto mesto, 
najboljša naša strelka pa je 
bila Dvoršakova na 5. mestu. 
Zmagala je srbska olimpijka in 

letošnja zmagovalka na fi nalu 
svetovnega pokala, odlična 
Andrea Arsović.

V fi nalu tudi Debevec 
in Jodl

V moški konkurenci s puško 
sta se v fi nale uvrstila Slovenca 
Benjamin Jodl (620,6) kot šesti 
najboljši in Rajmond Debevec 
(619,3), ki je fi nale ujel na os-
mem mestu, nato pa tudi osvo-
jil končno osmo mesto. Jodl je 
v fi nalu odlično streljal in za las 
ostal brez odličja na 4. mestu. 

Od naših mladih in perspek-
tivnih strelcev je pomembne 
izkušnje v močni mednarodni 
konkurenci nabral tudi Kidričan 
Ivo Cicmanovič Zimet in se s 
594,9 kroga uvrstil na 41. mes-
to.

Sašo Stojak in Majda 
Raušl brez fi nala

V pištolski konkurenci je s 
kvalifi kacijskim dosežkom iz-
stopala Srbkinja Zorana Aru-
nović, ki je s fantastičnimi 391 
krogi (po serijah 98, 97, 97, 99) 
le za dva kroga zaostala za srb-
skim in svetovnim rekordom! 
Ptujčanka Majda Raušl je s 370 
krogi na 14. mestu za fi nalistka-
mi zaostala za šest krogov, mla-
da Vita Volgemut pa je s 345 
krogi osvojila 33. mesto. Med 
člani je bil najboljši Slovak Pavol 
Kopp s 581 krogi, Ptujčan Sašo 
Stojak je kot četrti najboljši Slo-
venec dosegel 566 krogov, za 
fi nalisti je zaostal za štiri kroge 
ter osvojil 14. mesto. Ormoški 
strelec Teodor Pevec se je s 520 
krogi uvrstil na 62. mesto. Po fi -
nalu sta slavila odlična Madžara 
Miklos Tatrai in mlada Veronika 
Major. 

Strelstvo � 41. MT “Trofej mladosti” Zagreb

Urška Kuharič v finalu

Foto: Črtomir Goznik

Ekipi ŠD Rim in RC Trško sta odigrali enega izmed derbijev kroga, daljšo pa so potegnili Rimljani.

Konec tedna so bili v Ljublja-
ni odigrani zadnji trije krogi v 
najvišji slovenski šahovski ligi, 
kjer je v času samostojne Slo-
venije stalni udeleženec z malo 
izjemami tudi Šahovsko dru-
štvo Ptuj. Žal pa se Ptujčanom 
kot tretjim nosilcem letos ni 
uspelo obdržati v druščini naj-
boljših, kar se je zgodilo prvič 
po letu 2003.

Začetek tekmovanja ni napo-
vedoval tako črnega scenarija, 
saj so Ptujčani v tretjem kolu 
celo remizirali z največjim kan-
didatom za prvo mesto, ekipo 
Šahovskega kluba DUOL iz Lju-
bljane, ki je ob koncu tudi osvo-
jila naslov državnega prvaka. V 
četrtem krogu je sledil nepriča-
kovano visok poraz 1:5 z ekipo 
Vrhnike, nato zmaga 5,5:0,5 
proti najslabši ekipi Zagorja, kar 
je Ptujčane uvrstilo na 7. mesto. 
To mesto so obdržali tudi po 
šestem krogu kljub porazu pro-
ti ekipi Krke. Po dveh neodloče-
nih rezultatih 3:3 v sedmem in 
osmem kolu je že kazalo na to, 
da se lahko nekoliko bolj spro-
ščeno pripravijo za srečanje 
zadnjega kroga proti devetemu 
nosilcu, ekipi iz Kranja. Dvoboj 
se je začel za Ptujčane vzpod-
budno, saj je dokaj hitro dose-
gel celo točko mladi MK David 
Murko. Po ogorčenih borbah 
so po skoraj šestih urah doseg-
li delitev točk Danilo Polajžer, 
Žan Belšak in Andraž Šuta in 
rezultat je bil še vedno ugoden. 
Za šahovnicami sta ostala edino 
velemojstra Nenad Ristič in Du-
šan Rajkovič, ki pa kljub dobri 
igri nista uspela streti odpora 
tekmecev in sta oba morala 
podpisati poraz. To je pomenilo 
poraz z rezultatom 2,5:3,5, kar 
je pomenilo končno 9. mesto in 
selitev v nižji rang tekmovanja, 
kamor se je preselila tudi dese-
touvrščena ekipa Zagorja. 

Gotovo je v ptujski ekipi 
manjkal njen najboljši član, VM 
Aleksander Beljavski, prav tako 
pa tudi VM Yuriy Kozubov, ki je 
v prvih treh krogih osvojil dve 
točki. Ob predsedniku društva 
in kapetanu MM Danilu Polaj-
žerju so tokrat glavno breme 
nosili mladi člani društva An-
draž Šuta, David Murko, Kle-
men Janžekovič in Žan Belšak, 
ki pa se mu pozna pomanjkanje 
nastopov. Najboljši rezultat je 
dosegel MK David Murko, ki je 
v sedmih kolih zbral 4,5 točke 
in na svoji šahovnici osvojil tudi 
tretje mesto. Največji uspeh je 
vsekakor uspel ekipi ŠK DUOL 
iz Ljubljane, ki je prvič nastopila 
v tem rangu tekmovanja in že 
prvič osvojila naslov državnega 
prvaka, kar ji omogoča nastop 
na evropskem klubskem poka-
lu leta 2018.

Izpad ŠD Ptuj gotovo ni tra-
gedija, predvsem zaradi dej-
stva, da ima kapetan na razpo-
lago številne mlade, perspek-
tivne šahiste, ki jim bo treba 
omogočiti čim več nastopov in 
povratek med najboljše v nas-
lednji sezoni ne bo vprašljiv.

Končni vrstni red: 1. (2.) ŠK 
DUOL Ljubljana 17/42, 2. (1.) 
ŽŠK Maribor 16/44, 3. (4.) ŠD 
Krka Novo mesto 11/28, 4. (6.)  
ŠK Impol Sl. Bistrica 11/28, 5. 
(7.) ŠD Vrhnika 8/24, 6. (5.) ŠD 
Radenska Pomgrad 7/23,5, 7. 
(8.) ŠD Vrhnika 7/23,5, 8. (9.) ŠS 
TZPrevodi Dvojka Kranj 7/21,5, 
9. (3.) ŠD Ptuj 6/24,5 (Kuzubov 
2/3, Beljavski 0/1, Ristič 4/9, Raj-
kovič 3/6, Polajžer 3/8, Belšak 
1/6, Šuta 4/9, Murko 4,5/7, Jan-
žekovič 3/5 – zapis po deskah), 
10. (10.) ŠK Zagorje 0/11 – šte-
vilke v oklepajih ob uvrstitvah 
so uvrstitve ekip po začetnih 
ratingih.

Šah � Državna članska liga

Po 14 letih zapuščajo 
državno ligo

Foto: Strelska zveza Slovenije

Ormožanka Urška Kuharič, druga z desne, se je na močnem mednarodnem turnirju v Zagrebu uvrstila v fi nale in osvojila končno 7. mesto.

Od leve: Anej Šmid Cafuta, Kri-
štof Križanec in Jure Sluga
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27-letni Ptujčan Blaž Rola ima 
za sabo dokaj povprečno sezo-
no, sploh iz vidika tega, da je 
bil leta 2015 že 78. igralec sve-
ta. Na stara pota se kani znova 
vrniti z novo ekipo, ki jo je tok-
rat izbral v Sloveniji. Odločitev 
je bila kar nekoliko presenetlji-
va, a tudi logična. Več je odkril v 
naslednjem pogovoru.

Letošnja sezona je imela ne-
kaj vzponov in tudi nekaj pad-
cev. 

B. Rola: »Faktorjev za to je 
ogromno, po mojem mnenju 
pa je glavni razlog ta, ker nisem 
imel nikjer stalne baze – letos 
tudi nisem imel stalnega trener-
ja. Tako sem nekaj časa treniral 
v Columbuso v Ohiu, na moji 
nekdanji univerzi, kjer pa je bila 
trenerjeva prioriteta študent-
ska ekipa. Tako na turnirjih v 70 
ali 80 % tudi nisem imel sprem-
stva trenerja in posledično tudi 
vodstva. Ko sem imel v Ameriki 
pripravljalne tedne sem treniral 
dobro, a za nivo, ki si ga želim, 
torej TOP 100, kjer sem nekoč 
že bil, je bilo to očitno premalo. 
Glede na vse to, je moja trenu-
tna uvrstitev – 206. mesto – re-
alna.

A to še zdaleč ni vse, kar 
lahko ponudim: star sem šele 
27 let, ogromno še lahko po-
kažem. Osnova pa je res dober 

plan in jasni cilji. Talent in de-
lovne navade imam, zato verja-
mem, da se bodo stvari postavi-
le na želeno mesto.«

Z letala dobesedno na 
igrišče

Južnoameriška turneja ob 
koncu sezone je bila kar uspe-
šna. 

B. Rola: »Ja, čeprav sem imel 
kar nekaj smole z žrebom, ved-
no sem v zgodnji fazi turnirja 
naletel na kakšnega res dobre-
ga igralca. Tako sem na prvi po-
staji v Argentini dobil Melzerja, 
ki je pred tem dobil dva turnirja, 
v Kolumbiji Delbonisa, ki je 69. 
igralec sveta in je kasneje osvo-
jil ta turnir, sam pa sem z njim 
igral tie-break 3. seta in imel kar 
nekaj priložnosti. V Peruju me je 
ustavil TOP 100 igralec Kicker, ki 

je prav tako v tistem času zma-
gal turnir … Težak poraz sem 
doživel le v Ekvadorju, proti Qu-
irozu, ko sem že imel zaključne 
žoge. V Urugvaju sem izgubil 
proti staremu znancu, Dutri Sil-
vi, ki je prav tako TOP 100 igra-
lec. Tam mi je počasi začenjalo 
primanjkovati energije in v Čilu 
sem bil povsem brez nje.

Vse skupaj sem odigral og-
romno dvobojev; ni bilo ka-
kšnega ekstra dobrega rezulta-
ta, povsem slabega pa tudi ne. 
Vsekakor pa bi raje videl, da bi 
nekje na sredi, v Caliju ali Limi, 
naredil dober rezultat, ki sem 
ga bil sposoben. Tako pa sem 
ostal nekje na meji dobrega in 
slabega, ob tem pa nikjer nisem 
imel zares časa za premor. Iz 
Calija v Limo sem npr. odpoto-
val dan po porazu v četrtfi na-
lu, naslednji dan pa sem imel 
že dva dvoboja kvalifi kacij. Ob 
tem sem igral še dvojice. Nori 
ritem!«

V treh dvobojih s TOP 100 
igralci sveta – Delbonisom, 
Kickerjem in Dutro Silvo – si bil 
povsem enakovreden tekmec, 
za zmago so ti zmanjkale ma-
lenkosti.

B. Rola: »Pomanjkanje samo-
zavest zaradi slabših rezultatov 
je pri tem eden od pomembnih 
vidikov. Še bolj pa je po mojem 
mnenju pomemben pravi ritem 
treningov in turnirjev ter stal-
na oseba na mestu trenerja in 
spremstva na turnirjih. Pri tem 
mislim osebo, ki ji lahko zau-
pam, ki mi v pravem trenutku 
poda pravi napotek … Letos 
pa se je zgodilo tako, da veli-
kokrat na turnirjih nisem imel 
spremstva in mi je v glavi od-
mevalo več glasov iz različnih 
treningov z različnimi trenerji 
in svetovalci. Vse skupaj je v 
moji glavi povzročilo zmedo. 
Na igrišču sem velikokrat igral 
dobro, tudi počutil sem se tako, 
v ključnih trenutkih pa nisem bil 
osredotočen samo na en glas v 
moji glavi. Ko sem se moral za 
kakšno potezo odločiti hitro in 
samozavestno, tega nisem bil 
sposoben in sem posledično 
izgubljal dvoboje, v katerih sem 
sicer igral dobro. To je bilo po 
mojem mnenju ključno, pred-
vsem v drugem delu sezone.«

Razlike med igralci na turneji 
niso tako velike, kot se morda 
zdi.

B. Rola: »Če bi se na igrišču 
pred očmi kakšnega nepozna-
valca znašla dva igralca, npr. 
50. in 250. igralec sveta, razlika 
na ogrevanju sploh ne bi bila 
vidna. V sami igri seveda pride 
do bolj izrazitih razlik, a veliko 
je v glavi vsakega posameznika. 
To ne velja samo za tenis, tudi 

v ostalih športih se to dogaja: 
tako je npr. nogometaš Zlatan 
Ibrahimović izjavil, da je 50 % 
razlike med igralci v glavi, v raz-
mišljanju. Seveda je za izbolj-
šanje kakšne malenkosti v igri 
potrebno veliko dela na trenin-
gih, a glava na koncu vendarle 
odloča.«

Dogovor na parkirišču 
… in zmaga

Letos si imel kar nekaj prebli-
skov v dvojicah, tudi turnirsko 
zmago z Mehičanom Migue-
lom Angelom Reyes-Varelom si 
dosegel.

B. Rola: »Dvojice vedno rad 
igram, težko pa je najti kon-
stantnega partnerja. V prete-
klosti sem imel sošolca Chassa 
Buchanana, s katerim sva imela 
na študiju res odlične rezultate. 
A se je žal poškodoval … 

Zgodba z Mehičanom je pa 
posebna, saj sva se za sode-
lovanje dogovorila v zadnjem 
trenutku, tik pred žrebom – na 
parkirišču. Oba sva ostala brez 
partnerjev, s katerima sva bila 
dogovorjena, in sva si enostav-
no rekla 'poskusiva skupaj'. Na 
koncu pa sva se super ujela in 
zmagala turnir. Reyes-Varelo 
mi je všeč, ker je specialist za 
dvojice in pozna več variacij in 
trikov za igro dvojic. Res upam, 
da se še kje srečava in odigrava 
skupaj še kakšen turnir. Večina 
igralcev igra dvojice namreč kot 
igro posameznikov, samo da so 
na igrišču štirje. To pa ni tisti 
pravi občutek.«

Nova ekipa, nova 
zgodba

Kakšni pa so cilji za leto 2018?
B. Rola: »Prva prioriteta je 

bila vsekakor sestava ekipe, kar 
je sedaj na srečo že za mano. 
Odločil sem se za vrnitev v do-
movino in delo v taboru doslej 
našega najboljšega igralca Gre-
ga Žemlje, ki je letos končal 
profesionalno teniško kariero. 
Ob njem bo v taboru v Kranju 
sodeloval Žiga Janškovec, nek-
danji trener Žemlje. Osnovno 
ekipo sestavlja še kondicijski 
trener Nejc Šarabon. To je eki-
pa, s katero se podajam v novo 
zgodbo.

Vsekakor bomo najprej se-
stavili natančen načrt priprav 
in vsaj osnovni načrt nastopov 
na turnirjih. Dogovorjeno pa je, 
da me bo na turnirjih v glavnem 
spremljal Grega, ko pa bo on 

zadržan, pa Žiga. S tem bo za 
razliko od sezone 2017 zagoto-
vo storjen korak v pravo smer, 
sam pa lahko samo obljubim, 
da bom naredil vse, kar je v moji 
moči, da to postane uspešna 
zgodba.«

V zadnjem času se je tudi na 
Ptuju veliko spremenilo v smis-
lu organizacije in kvalitete. 
Je obstajala varianta, da si za 
bazo izbereš domači Ptuj?

B. Rola: »O tem sem ogrom-
no razmišljal. Ko sem se vračal 
domov, sem se vedno slišal z 
Zoranom Krajncem, tudi z vse-
mi drugimi imamo res dober od-
nos. Njihovo mnenje mi res og-
romno pomeni, saj so me naučili 
vseh osnov in so postavili trdne 
temelje za moj teniški razvoj. 

Žal pa je na Ptuju problem v 
sparing partnerjih. Ko sem se 
odločal za bazo, sem vedno raz-
mišljal o tem, da imam na voljo 
dovolj kvalitetnih soigralcev. 
Na Ptuju pa je po odhodu Svena 
Laha ostalo veliko dobrih igral-
cev, a zame žal premladih. Zo-
ran, Marjan Čuk in Gorazd Raj-
her imajo izjemen prijateljski in 
obenem profesionalni pristop 
na najvišjem kvalitetnem nivo-
ju, kakšnega zlepa ne najdeš, 
Tudi rezultati Tamare Zidanšek 
kažejo to. Razumem pa, da je 
njihova prioriteta delo s Tama-
ro, ki igra odlično, zato bi jaz 

preveč zmešal štrene, saj ima-
mo pač različne načrte turnirjev 
in vsega ostalega. Želim jim, da 
Tamaro pripeljejo tja, kamor so 
se namenili.«

Boste se pa verjetno srečali 
januarja v Avstraliji, na uvodu v 
novo sezono.

B. Rola: »Tamara je začela 
osvajati Avstralijo že sedaj! Lan-
sko leto smo bili skupaj na teh 
turnirjih in tudi letos se veselim 
priložnosti, da se bomo kje sre-
čali.«

Pa odprto prvenstvo Avstra-
lije v Melbournu?

B. Rola: »Na južnoameriško 
turnejo sem odšel z razlogom, 
da si zagotovim dovolj točk rav-
no za nastop v Melbournu. Za-
enkrat kaže, da bo to dovolj in 
zato z novo ekipo že načrtuje-
mo priprave, ki me bodo preko 
pripravljalnih turnirjev pripelja-
le na OP Avstralije kar najbolje 
pripravljenega.«

Spomini na Avstralijo so zate 
zelo lepi, tam si dosegel naj-
boljši rezultat doslej na grand 
slamih.

B. Rola: »Zame je to eden naj-
boljših turnirjev. Všeč mi je tam-
kajšnji pristop organizatorjev 
do igralcev, vzdušje je odlično, 
navijači so izjemni. Res je malo 
vroče, a tudi s tem se lahko spri-
jaznim (smeh).«

Nina na severu Afrike 
do polfi nala

Nina Potočnik (452. na WTA) 
je po pripravah na domačih tleh 
odpotovala na sever Afrike, v 
Tunizijo, kjer bo v Hammametu 
nastopila na seriji ITF-turnirjev 
z nagradnim skladom 15.000 
dolarjev. 

Na prvem turnirju je bila 
med posameznicami 2. nosilka, 
uspela pa je vknjižiti tri zmage. 
V četrtfi nalu je bila tako uspe-

šnejša od 6. nosilke iz Rusije, 
21-letne Darie Lodikove (630.), 
nato pa jo je v polfi nalu ustavila 
kvalifi kantka, 18-letna Aleksan-
dra Kulik. 

Med dvojicami je Nina zdru-
žila moči z Jeleno Simić iz BiH, 
bili sta 2. nosilki. Tudi tukaj je 
nastope končala v polfi nalu, 
boljši sta bili izkušenejši 28-le-
tna Rusinja Anna-Giulia Remo-
dnina in 26-letna Srbkinja Mila-
na Spremo.

ITF-turnir v 
Hammametu, 15.000 
dolarjev: 

1. krog: Potočnik (2.) – Pa-
ges Mere (Španija) 7:5, 7:6(2);

2. krog: Potočnik (2.) – Cri-
velletto (Švica) 6:2, 6:1;

četrtfi nale: Potočnik (2.) – 
Lodikova (Rusija, 6.) 6:2, 6:2;

polfi nale: Potočnik (2.) – Ku-

lik (Rusija) 6:4, 3:6, 6:7(5);
Dvojice: 
1. krog: Potočnik/Simić (2.) 

– Barrett/Crescenzi (VB/Italija) 
6:1, 6:1;

četrtfi nale: Potočnik/Simić 
(2.) – Aponasenko/Yudanov 
(Rusija/Švedska) 6:4, 7:5;

polfi nale: Potočnik/Simić 
(2.) – Remondina/Spremo (Ita-
lija/Srbija) 5:7, 7:6(5), [8-10].
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Tenis � Blaž Rola

Z Žemljo po nov zagon

Foto: Črtomir Goznik

Blaž Rola: »Star sem šele 27 let, ogromno še lahko pokažem.«

Tenis � Mednarodni turnir

Nogometna tekma teniških mojstrov, na 
igrišču tudi Thiem

Športniki se radi preizkušajo v različnih športih, ne samo v svojih 
osnovnih. Tako so se pred časom slovenski teniški igralci odločili za 
sestavo nogometne ekipe – nastala je FC Fantazisti. Beseda je dala 
besedo in hitro je prišlo do prvega meddržavnega srečanja s kolegi 
iz Avstrije, ki jih vodi eden najboljših igralcev na sveto – Dominic 
Thiem (št. 5 svetovnega tenisa). Slovenci so na prvem tovrstnem 
srečanju odšli v Avstrijo, pred časom pa so avstrijskim kolegom 
gostoljubje vrnili na domačih tleh, v nacionalnem nogometnem 
centru Brdo. Ob igrišču se je kljub slabemu vremenu zbralo pre-
cejšnje število gledalcev. Na koncu so krajšo potegnili domačini … 
»Dobri so, res jih nekaj dobro igra nogomet in njihova zmaga je 
zaslužena,« je povedal Blaž Rola. Eden glavni organizatorjev je bil 
Tom Kočevar Dešman, s pomočjo NZS pa je bila tekma in celoten 
dogodek izpeljan na zelo visokem nivoju. 

Dogodek je imel tudi dobrodelno noto, izkupiček pa je ekipa 
Fantazistov namenila enemu najboljših mladih slovenskih igralcev, 
Blažu Vidoviču iz TK Terme Ptuj. Ček sta prejemniku (v sredini) pre-
dala Blaž Rola in Grega Žemlja.

Vrhunec sezone – Talahassee
Vrhunec leta je bila aprilska zmaga na challenger turnirju v 

mestu Talahassee na Floridi.
B. Rola: »Ne samo zmaga v Talahasseeju, ampak kar celot-

na turneja na Floridi – Sarasota, Talahassee, Savannah – je 
bila super dobra, vrhunec pa je bila edina letošnja turnirska 
zmaga. Takrat sem se počutil zares dobro in skupaj s kvalifi ka-
cijami sem do fi nalne zmage nanizal osem zmag. Podobnega 
uspeha žal nisem uspel ponoviti potem v celem letu.«
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preprečeval močnejšemu vetru, da 
ne bi rastline podrl.Rastlino torej 
postavimo na njeno mesto šele na 
dan, ko jo bomo okrasili. Ker gre 
za živo rastlino, potrebuje čim več 
svetlobe, zato jo moramo postaviti 
v svetel prostor. Najbolje pa se bo 
počutila na balkonu ali vsaj v neo-
grevanem prostoru. Tradicionalno 
so Slovenci okraševali drevesce na 
24. december. Danes se mnogi 
sicer odločijo za druge datume, 
kakor pač kdo čuti. Upam, da ni 
treba posebej opozarjati, da je tre-
ba drevesce v stanovanju zalivati, 
zato mora biti pod posodo tudi 
podstavek. 

Še eno opozorilo za tiste, ki 
nameravajo smrekico obdržati v 
loncu. Prav tako jo na prosto se-
veda prestavimo postopoma, pos-
tavimo jo ob hišo, tam je vedno 
nekoliko topleje, in v zavetrje, da 
po njej ne pihajo mrzli vetrovi. Če  
začnejo temperature padati pod 
–5 °C ali ostanejo pod lediščem 
dalj časa, je nujno, da zavarujemo 
lonec oz. korenine, ki rastejo v 
njem. Nadzemni deli zimzelenih 
rastlin namreč prenesejo nizke 
temperature, saj gre za zimzelene 
rastline. Korenine pa rastejo v 
zemlji, v loncu pa jih izpostavimo 
mrazu. Zato je treba lonec s kore-
ninami oviti v izolacijski materi-
al, lahko je to kakšna stara odeja, 

karton, v trgovinah kupimo prav 
posebno mehurčkasto folijo v ta 
namen, agrokoprena seveda ni 
dovolj, lahko pa jo kombiniramo 
s smrečjem, koruznico ali pa vsaj s 
kakšno odejo. 

Kako izbrati 
porezano 
smrekico, da bo 
dolgo zelena

Mnogi menijo, da z nakupom 
odrezane smrekice uničujejo 
naravo. Pa to sploh ni res. Potem 
pa naj bodo celo zimo na mrzlem, 
saj se je stoletja pozimi ogrevalo 
samo z lesom, ki so ga ravno tako 
jemali iz narave. Res pa je, da ne 
smemo kupovati smrekic brez 
ustreznih nalepk, ki jih izda Za-
vod za gozdove. Te nam povedo, 
da je bila smrekica ali gojena prav 
z namenom, da nam polepša pra-
znike, ali pa je bila v gozdu odveč. 
V naravi običajno zraste precej 
več rastlin, iz semena seveda, 
kot je potem potrebno za zdrav, 
lep, naraven gozd. Te odvečne 
smrekice potem poiščejo, ozna-
čijo strokovnjaki in jih mi lahko 
kupimo za praznike. S tem smo 
naravi pravzaprav koristili, ne pa 
jih škodili, saj smo koristno upo-
rabili nekaj, kar bi se sicer zavrglo. 
Tako redčenje je namreč nujno ne 
glede na to, kako se potem ta dre-
vesca porabi.V tujini številne ra-
stline, ne samo smrekice, služijo 
simboličnemu pomenu božične-
ga drevesca. Pri nas je to najpo-
gosteje smreka. Razlog za to je, da 
druge vrste iglavcev bolj obdržijo 
iglice, kakor ravno smrekica. Naj-
bolje se obdržijo iglice na navadni 
jelki, pa tudi omorika jih obdrži 
dalj časa. Zelo težko jih sicer loči-
mo, pa vendarle. Jelka ima vejice, 

Številni še vedno prisegajo na 
pravo rastlino, saj prinaša tisti 
čisto poseben vonj po božiču. Pri 
nas velja prepričanje, da najmanj 
oškodujemo naravo, če se odloči-
mo za rastočo rastlino, smrekico v 
loncu. To je res, če nam jo uspe 
kasneje tudi uspešno, živo vrniti 
v naravo. Tako zaradi naših pra-
znikov ne bomo uničili življenja, 
kar je najmočnejši razlog za tako 
odločitev. Da bo drevo praznike 
tudi preživelo, je treba upoštevati 
nekaj dejstev. 

Ker gre za živo rastlino, ki zdaj, 
v tem času, že počiva, je nikakor 
ne morete imeti dolgo v stano-
vanju, če jo želite potem vrniti 
živo in zdravo v naravo. Za živo 
smrekico seveda lahko izberemo 
tudi cipreso, celo navadna bodika 
(Ilex.sp.) ali božje drevce in vse, 
kar je zeleno, oblikovano tako, da 
se proti vrhu oži, lahko nadome-
sti klasično božično smrekico.Ko 
rastlino nabavite, jo do praznikov 
pustite zunaj, na hladnem. Na to-
plo naj gre šele na dan, ko jo bos-
te okrasili. Rastline  namreč zdaj 
počivajo in vsako presajanje ali 
postavljanje v topel prostor jih bo 
iz tega zimskega počitka zbudilo. 
Zelo zaželeno je, da te žive rastline 
okrasite in jih imate na hladnem 
ves čas. Take bodo najbolj za-
nesljivo preživele in jih boste brez 
težav vrnili naravi po končanih 
praznikih.Na toplem jih lahko 
imate samo tako dolgo, dokler ne 
boste opazili, da so se poganjki 
zbudili in začeli poganjati. V tem 
primeru je skrajni čas, da gredo 
lonci z rastlinami spet ven, na 
hladno. 

Iz toplega stanovanja jih pov-
sem na mrzlo prestavite postopo-
ma. 

Če jih boste sadili, potem je 
zelo dobro, da jamo izkopljete 
prej, že zdaj, pred prazniki. Tako 
se jama prezrači, kar je zelo dobro, 

pa tudi zagotovite si, da jo bos-
te res lahko izkopali. Kaj pa, če 
začne deževati ali celo snežiti, pa 
jame ne boste več mogli izkopati. 
Če po praznikih zemlja povsem 
zamrzne, sajenje ne bo več možno. 
Jama naj bo vsaj za tretjino večja, 
kot je trenutni lonec. Priskrbimo 
si tudi zemljo, ki jo bomo nasu-
li okoli koreninskega sistema. To 
kupljeno zemljo (zemlja za rože, 
šota) pomešamo z izkopano zem-
ljo. Jama mora biti večja zato, ker 
bodo sprva korenine težko prodrle 
skozi zbito zemljo, ki je v naravi, 
zato jim vsaj prvo leto malo olaj-
šamo delo. Lažje se bodo razrasle 
v rahlejšem in tudi hranljivejšem 
substratu, ki smo ga naredili sami. 
Zelo dobro je tudi, da predvsem 
nekoliko večjim rastlinam dodate 
tudi začasno oporo. Koreninski 
sistem trenutno namreč ne bo 

Moje cvetje � Miša Pušenjak, specialistka za zelenjadarstvo in okrasne rastline

Božično drevo ali novoletna jelka
Eni ga imenujemo tako, drugi drugače, vsi pa se ga veselimo in verjetno je le malo domov, kjer ne postavijo tega simbola božiča ali 
prihoda novega leta. Čeprav pri nas prevladujejo smrekice, pa mnogi kljub vsemu že razmišljajo tudi širše ali pa drugače.

KGZS – Zavod Ptuj svetuje

ZASADITEV VINSKE TRTE
Dovoljenje za zasaditev vinske trte 

V skladu z veljavno EU zakonodajo in Uredbo o sistemu dovoljenj za 
zasaditev vinske trte je treba za sajenje vinogradov predhodno pridobiti do-
voljenje za zasaditev vinske trte. Izjema so le tisti vinogradi, ki so manjši od 
0,1 ha in so namenjeni izključno pridelavi vina, namenjenega porabi v vino-
gradnikovi družini.Vlogo za pridobitev dovoljenja za zasaditev vinske trte se 
odda na upravno enoto, kjer je pridelovalec vpisan v register pridelovalcev 
grozdja in vina, do 30. junija pred vinskim letom, v katerem se bo izvedlo 
sajenje na površinah, kjer še ni bilo vinograda (npr. za sajenje jeseni 2018 
ali spomladi 2019 je treba vlogo oddati do 30. 6. 2018). Vloge za pridobitev 
dovoljenja za zasaditev vinske trte na podlagi predhodne krčitve vinograda 
pa se lahko odda kadarkoli pred začetkom sajenja vinograda. 

V vlogi se navede podatke o velikosti in lokaciji površine ter o vinski 
trti, ki se bo zasadila, in podatke o vinogradu v krčitvi, če se bo predhodno 
izvedla krčitev obstoječega vinograda. Podatek o lokaciji je grafi čni prikaz 
zemljišča, ki se vriše na upravni enoti.

Podpore za sajenje vinske trte
Za zasaditev vinske trte, ki se izvaja na podlagi dovoljenja za ponovno 

zasaditev vinske trte, je možno uveljavljati podporo za prestrukturiranje vi-
nogradov.

Vlogo za podporo se vloži na Agencijo RS za kmetijske trge in razvoj 
podeželja, med 1. aprilom in 15. junijem pred letom, v katerem se bo iz-
vedlo prestrukturiranje (kar pomeni, da je treba za prestrukturiranje, ki se 
bo izvedlo jeseni 2018 ali spomladi 2019, vlogo oddati do 15. junija 2018), 
pri tem je pomembno, da ima pridelovalec že pred oddajo vloge izdano 
dovoljenje za zasaditev te površine.

POMEMBNO: po oddaji vloge za podporo opravi Agencija ogled in izme-
ro vinograda, ki se ga namerava izkrčiti zaradi prestrukturiranja. Izkrčitev 
vinograda se lahko izvede šele po opravljenem ogledu vinograda. Če se 
izvede prej, pridelovalec ni upravičen do podpore. 

Pri ukrepu prestrukturiranja vinogradov so letos v uredbi naslednje vse-
binske spremembe:

na vlogi za podporo bo treba navesti tudi podatek o sorti vinske trte, ki se 
bo zasadila, in o nameravani razgradnji ali izvedbi teras,

če se izvaja terasiranje ali razgradnja teras, mora vlagatelj predhodno 
pridobiti odločbo o uvedbi zahtevne agromelioracije,

možnost oddaje vloge je vsako leto do konca oktobra, če je bil vinograd 
v tistem letu uničen zaradi vremenskih ujm, letos je ta rok izjemoma podalj-
šan do 15. 1. 2018.

Foto: Miša Pušenjak

kjer ni iglic, gladke, skoraj ravne, 
smrekica pa robate, grčaste, gro-
be. Omorika ima temnejše igli-
ce, jo je pa zelo težko dobiti pri 
nas.Ko kupujemo drevo, se torej 
najprej ozremo po nalepki. Potem 
zahtevamo, da ga prodajalec da iz 
vreče, da vidimo obliko in veli-
kost. Potem pobožamo iglice, da 
ugotovimo, ali imajo še kaj vonja. 
Najbolje je, da jih nekaj stisnemo 
in pomečkamo v pesti. Če vonja 
ni, potem drevesca ne kupimo, 
saj je že dolgo odrezano in v sta-
novanju ne bo zdržalo dolgo. Ko 
iglice pobožamo proti smeri nji-
hove rastli, se morajo hitro vrniti 
v pravi položaj, če je drevo pred 
kratkim odrezano. Najbolj pa 
vidimo, če z drevesom močneje 
udarimo ob tla, če se z njega usu-

je veliko  iglic, tudi z vrhov vejic, 
drevo ne bo dolgo zdržalo doma. 
Nekaj iglic se vedno najde, saj v 
notranjosti iglice vedno odpada-
jo, nikakor pa to ne smejo biti 
tiste z vrhov vejic.Ko prinesemo 
drevesce domov, naj ravno tako 
ostane na hladnem do zadnjega. 
Že takrat ga postavimo v posodo 
z vodo. Tisti, ki imate ustrezno 
orodje in to znate, mu odrežite 
kakšen del debla, enako kot nare-
dimo pri rezanem cvetju. Tako bo 
lažje pilo vodo, v katero ga bomo 
postavili, saj smola na starem 
prerezu zamaši prevodne žile.Po 
praznikih pa si bomo pogledali, 
kaj lahko naredimo z odsluženim 
drevescem, kako ga uporabimo, 
da bo v bistvu še vedno koristno. 

Pred nami je zelo lep teden, ko 
okrašujemo stanovanja, pečemo, 
kuhamo in poskusimo narediti 
praznike čim lepše. Naj se mir in 
veselje poznata na zunaj, pa ne s 
pokanjem in hrupom petard in 
raket. Veliko škode naredi po-
kanje divjim in tudi številnim 
domačin živalim. Če imate živali 
radi, se boste pokanju petard, pa 
tudi raket, naj bodo še tako lepe, 
odrekli. Naj skupaj z nami počiva 
tudi narava.

Za konec pa še ideja za lepe, 
povsem naravne okraske.

Vsako leto si jih naredim in z 
njimi okrasim venček in stanova-
nje. Lupine citrusov, pomaranč, 
mandarin in limon izrežem z 
navadnimi modelčki za piškote. 
Povsem enostavno je. Za obešanje 
na vejice potem naredim vanje 
luknjo z zobotrebci na kraju, kjer 
si želim vrvico. Nato jih dam sušit 
na radiator. Ker se rade upognejo, 
jih prekrijem s fi lter papirjem in 
obtežim. Na začetku jih pogosto 
obračam. V dveh dneh so suhe in 
primerne za okraševanje. Veselo 
na delo. 

Foto: Miša Pušenjak

Foto: Miša Pušenjak
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Iz naše preteklosti - Pisalo se je leto 1991

Slovenija je samostojna država!

Ansambel Poklon je nastal 
v letu 2012 kot trio s pev-
cem in pevko. Po manjših 
kadrovskih zamenjavah so v 
letu 2016 prešli v fantovsko 
štiričlansko glasbeno zased-
bo. 

Sedež ansambla je v Celju, 
vaje pa potekajo v zanje pre-
lepem kraju Vitomarci, obči-
na Sveti Andraž v Slovenskih 
goricah. Zasedbo sestavljajo: 
Anže Vidrih (kitara, harmoni-
ka, bas kitara), Benjamin Majc 
(harmonika, klaviature, bas 
kitara, bobni), Dejan Pučko 
(harmonika, klaviature, kita-
ra) in Marcel Hauc (bas kita-
ra, bariton, kitara, bobni); vsi 
pa tudi pojejo. Razen Dejana, 
ki je dijak, so vsi že zaposleni, 
tako da jim glasba pomeni 
sprostitev po napornem delav-
niku. Že v prvotni zasedbi so 
hitro ugotovili, da radi pok-
lanjajo dobro glasbo in širijo 
dobro voljo med ljudi. Tako ni 
bilo težko najti ime – Poklon. 

Igrajo vso glasbo, tako na-
rodno-zabavno kot zabavno. 
„Pomembno je, da vso glasbo 

PARADA   2017

In seveda  Luka in Pepi.
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v ŽIVO - ve namenska dvorana Markovc !č i
V torek, 26. decembra, ob 16. uri

Predprodaja vstopnic: Radio – Tednik Ptuj, center Jager Ptuj in Center Jager Gori nicaš

Modrijani, Gadi, Ans. Tik Tak, Ans. Akordi, Ans. Vikend, Darja Gajšek,

Klapa SKALA, Skater, Mladi Gamsi, Nuša Rojs, Il Divji, Nejc Kastelic,

Ans. Petka, Mladi Pomurci, Dejan Vunjak.

izvajamo v živo, brez elektron-
skih in midi podpor, kar se 
odraža tudi z energijo na odru. 
Znani smo po t.  i. žurerski 
glasbi, na vsakem nastopu se 
potrudimo, da naredimo pravi 
žur, ljudi zabavamo do jutra-
njih ur. Lastnih skladb imamo 
že nekaj, nobene pa še nismo 
posneli. To imamo v načrtu za 
prihodnost,“ so o svoji glasbi 
in širjenju dobre volje med 
ljudmi povedali člani ansam-
bla Poklon.

Vsaka konkurenca je zdrava, 
če je podana na pravi način, 
pravijo. Vsak si ustvarja lasten 
imidž, ki ga potem nekako 
deli med ljudi. Mnenja so, da 
s tem, ko je na sceni vedno več 
narodno-zabavnih ansamblov, 
ni prav nič narobe. Festivali 
so odlična odskočna deska za 
prihodnost vsakega ansambla 
in dobra promocija na poti 
uveljavljanja na glasbeni sceni. 
Tudi sami resno razmišljajo o 
tem, da bi stopili na festival-
ski oder, saj je dobro vedeti, 
kje je tvoje mesto v tej mno-
žici ansamblov. Kvintetov je v 

Sloveniji vse več. V preteklosti 
je bila res recesija tista, ki je 
nekoliko ustavila njihovo de-
lovanje, zdaj je tega obdobja 
konec, so prepričani. Nasto-
pajo povsod, kamor jih pova-
bijo, pred kratkim so z dobrim 
nastopom obogatili praznično 
razpoloženje v občini Sveti 
Andraž v Slovenskih goricah, 
v zabavnem delu po osrednji 
prireditvi.

Načrtov za prihodnost ima-
jo veliko. Kdaj jih bodo reali-
zirali, je težko napovedati, že 
zaradi dela v službah. „Seveda 
pa primarno govorimo o pok-
lanjanju oz. širjenju naše ener-
gije skozi glasbo med ljudi, kar 
odlično znamo. Čim prej pa si 
tudi želimo posneti zgoščenko, 
da nas bo spoznalo še več ljudi, 
da se bomo v prihodnje sreče-
vali s še večjim številom ljudi, 
ki spoštujejo narodno-zabav-
no glasbo, ki cenijo slovensko 
glasbo in njeno identiteto,“ je 
v imenu ansambla Poklon po-
vedal Anže Vidrih.

februarja končala ptujska vladna 

kriza. Magistrat je postal nova 

ptujska mesta hiša. Načrti za 

nove prostore knjižnice v Malem 

gradu v Prešernovi ulici so nare-

jeni, denarja za začetek del še ni. 

Zaradi pomanjkanja denarja tudi 

ptujskih kulturnih srečanj ne bo 

več, najlažje jih je bilo ukiniti z 

opravičilom, da čakamo na bolj-

še čase. Na te čaka tudi ptujsko 

gospodarstvo, ki ima čedalje več 

težav, prvi trije stečaji podjetij 

so bili uvedeni že v letu 1990. 

Krajani v Slovenji vasi so zaprli 

cesto, ker nasprotujejo izgradnji 

livarne v Zlatoličju. Ptujčani se 

razburjajo, ker jim je Studio Mar-

keting povedal, da živijo v pro-

vincialnem vase zaprtem mestu. 

20. aprila je bila predvajana prva 

oddaja poskusnega programa 

lokalne kabelske televizije Ptuj. 

Biromatiki Ptuj oživljajo proizvo-

dnjo, saj jim je tudi v času stečaja 

uspelo zadržati program biroteh-

nike. 

Vojna škoda največja 
na Ormoškem

Vojak je izza vojaške ograje 24. 

maja streljal na delavca Elektra 

Ptuj, ki je opravljal svoje služ-

bene dolžnosti v objektu zunaj 

vojašnice. Vest o tem je prvi ob-

javil Radio Ptuj. Ranjenega ele-

ktričarja Borisa Frasa, prve žrtve 

osamosvajanja na Ptujskem, so 

operirali v mariborski bolnišnici. 

TD Ptuj in FD Ptuj sta v sodelova-

nju z Mercatorjevo blagovnico in 

Komunalnim podjetjem Ptuj or-

ganizirala prvi večji cvetlični se-

co. Ob prazniku občine Ptuj so 

odprli novo porodnišnico, na 

ploščadi pred cerkvijo sv. Ožbol-

ta so posadili osamosvojitveno 

lipo. Farma prašičev Draženci 

ima čistilno napravo. Narava je 

znova udarila, škoda je ogrom-

na, samo v Ormožu je presegla 

618 milijonov dinarjev. Ptuj je 

gostil že 22. festival narodno-

-zabavne glasbe. Občinstvo je 

za najboljši ansambel izbralo 

ansambel Ekart. Ptujska obrtna 

organizacija je praznovala 20-le-

tnico delovanja, pripravila je že 

tretjo razstavo drobnega gospo-

darstva. Mitja Vošnjak je ptujski 

knjižnici podaril Dalmatinovo 

biblijo. Radio-Tednik Ptuj je sa-

mostojni Sloveniji posvetil novo 

prireditev – Orfejčkovo parado.

Pripravila: MG

SKRINJA SLOVENSKIH VIŽ   - Ansambel Poklon

Radi poklanjajo dobro glasbo

Foto: Črtomir Goznik

Zbornik – Ptuj in leto 1991 – dragocen dokument o obdobju osamosvajanja

Kakšna bo nova podoba tržnice?
V prostorih Komunalnega podjetja Ptuj in na sami tržnici je na ogled 

projekt o ureditvi ptujske tržnice, ki ga je zasnoval arhitekt Gregor Kra-
ševec. Nov objekt na ptujski tržnici bo predvidoma poslovna hiša, velika 
okrog 2000 m2, ki naj bi jo zgradili med slepima stenama hiš, kjer je 
na levi v pritličnih prostorih Mestna hranilnica, na desni pa so na steni 
naslikani Miheličevi kurenti. V kletnih prostorih bodo uredili skladišča, v 
prvem in drugem nadstropju pa bodo lokali s ponudbo, ki na tržnico ne 

sodi, in pokrita tržnica.

Leto se je v ptujski občini pri-
čelo z iskanjem novega manda-
tarja za sestavo občinske vlade: 
Ferdo Veingerl ni dobil podpore 
za nestrankarsko sestavo občin-
ske vlade.  

Na Ptuju so se preimenovanja 

naselij, ulic, trgov in krajevnih 

skupnosti lotili odgovorno in 

času primerno. Ptujski dimni-

karji so se izločili iz Komunalne-

ga podjetja Ptuj. Od 1. januarja 

poslujejo v okviru zasebnega 

podjetja Dimnikar, d. o. o. V 

nove prostore se je preselila or-

moška pošta. Pod skupno streho 

in z novim imenom Turizem in 

gostinstvo od 1. januarja poslu-

jeta Zdravilišče Ptujske toplice 

in Gostinstvo Haloški biser. V 

Lenartu je 22. januarja potekal 

prvi protestni shod nezadovolj-

nih delavcev Klemosa. Center 

za socialno delo Ptuj je skupaj z 

zavodom za zaposlovanje organi-

ziral javna dela, pomoč za gospo-

dinjska opravila, ki jo opravljajo 

ženske brez zaposlitve. Po ptu-

jskem transfuzijskem oddelku se 

bodo zgledovali slovenski trans-

fuzijski oddelki, prvi je uvedel 

informacijski sistem, podprt z ra-

čunalnikom. V ptujski bolnišnici 

so kot prvi v državi pričeli tudi 

izmenjevati kri pri otrocih, pri 

katerih so ugotovili neskladnost 

krvnega faktorja, prva pa je tudi 

uporabljala rentgenski aparat s 

televizijskim ekranom. 

Agonija hotela Zlati noj se je 

končala: firma B.D.P. (hotelir-

stvo in trgovina), ustanovili so jo 

Drago Kaučič, Branko Mayr in 

Peter Vilfan, je uspela podpisati 

pogodbo z Mercatorjem Investo 

Ljubljana, da pod določenimi 

pogoji pridobi hotel Zlati noj 

za opravljanje hotelirske dejav-

nosti. Novega lastnika išče tudi 

grajska restavracija. Zanjo naj bi 

se najbolj zanimal znani gostilni-

čar Vindiš iz Lenarta. V najemu 

je končalo več drugih ptujskih 

gostiln. Sprejet je bil odlok o 

ravnanju s komunalnimi odpad-

ki v občini Ptuj oz. odredba o 

rednem odvažanju komunalnih 

odpadkov v občini.  

Konec ptujske vladne 
krize

Z izvolitvijo Branka Brumna 

za predsednika IS SO Ptuj in 

ministrov občinske vlade se je 
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jem in prvi sejem češenj. Še letos 

naj bi začeli gradnjo pyhrnske 

avtoceste, 1,2 milijarde nemških 

mark vrednega projekta. Tudi 

na Ptujskem in Ormoškem so 

potekale številne prireditve ob 

osamosvojitvi. Z razglasitvijo sa-

mostojnosti Republike Slovenije 

26. junija 1991 je uresničena vo-

lja slovenskega naroda, izražena 

z veliko večino na plebiscitu 23. 

decembra 1990, da zaživi svoje 

življenje v svoji državi. 

Spopad je potekal tudi ob 

našem zavodu: v Raičevi ulici 6 

je prišlo do streljanja med pri-

padniki slovenske teritorialne 

obrambe in vojske. V začetku 

avgusta je jugoslovanska vojska 

začela zapuščati Ptuj. Začel pa 

se je tudi že prevzem nekaterih 

objektov JLA, 30. septembra je 

slovenska teritorialna obramba 

prevzela še zadnjega od sedmih 

vojaških objektov na območju 

ptujske občine. V Ptuju bodoče 

več ne bo vojašnice. V ptujski 

in ormoški občini so odprli več 

mejnih prehodov s Hrvaško. 

Kljub temu, da naj bi intenziv-

nost vojnih spopadov na Hrva-

škem pojenjala, se število begun-

cev povečuje tudi Ptujskem, kjer 

jih je trenutno 408. Slovenija je 

dobila tolar.

Škoda zaradi vojne ni bila 

majhna, sanacija bo dolgotrajna. 

V Ormožu je škode za 410 mili-

jonov dinarjev, v Ptuju za dobrih 

54,7 milijona dinarjev. Ptuj mora 

postati turistični pojem, priori-

tete turističnega razvoja občine 

bo določila skupščina. Ptujčani 

želijo tudi svojo registrsko tabli-

Na sceni   19torek � 12. decembra 2017
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Pripravila: Alenka 
Šmigoc VinkoKaj bomo danes jedli

Sestavine: 25 dag skute, 5 dag margarine, 2 jajci, 10 dag pšeničnega zdroba, malo soli, po želji 
drobnjak.
Margarino penasto umešamo, dodamo jajci, prepasirano skuto in zdrob. Solimo in dobro zmešamo, 
da se sestavine lepo razporedijo. Dobljeno maso pus�mo počiva� eno uro, da se zdrob napoji. Na 
foliji za živila maso oblikujemo klobaso in jo zavijemo vanjo. (Če boste uporabili kuhinjsko krpo, vlažno 
potresite z drob�nami, a se vam bo kobasa vseeno prijela! Še huje bo, če krpo potresete z moko.) V 
kropu kuhamo 3/4 ure. Kuhano klobaso narežemo na kolobarje in jih zabelimo z na maslu prepraže-
nimi drob�nami. Postrežemo k mesu ali s solato kot lažjo samostojno jed. Tudi s špinačo. Dobra je še 
zabeljena z ocvirki. Lahko pa kuhane rezine sladkate in postrežete s kompotom.

Sestavine: 500 g starega kruha, 2 srednje veliki kiselkas� jabolki, lupina limone in pomaranče, 1/2 
žličke mletega cimeta, 1/4 žličke muškatnega oreščka, 4 jajca, 600 ml mleka, 100 g rjavega sladkor-
ja, 2 pes� orehov, 50 g masla.
Kruh narežemo na majhne kocke in jih stresemo v veliko skledo. Dodamo naribana jabolka, naribano 
lupinico limone in oranže ter muškatno orešček. Dobro premešamo in stresemo v namaščen globok 
pekač. Sestavine enakomerno razporedimo po dnu pekača. V skledi razžvrkljamo jajca in jih zmešamo 
z mlekom in polovico sladkorja. Zmes polijemo po sestavinah v pekaču. Pus�mo sta� 15 minut, da se 
kruh dobro prepoji. Orehe drobno sesekljamo in potrosimo po zmesi v pekaču. Po vrhu potrosimo 
preostanek sladkorja in razporedimo koščke masla. Pečemo pri 180 stopinjah Celzija  30 do 45 minut.

TOREK SREDA ČETRTEK PETEK SOBOTA NEDELJA PONEDELJEK

gobova juha, 
pečenica, kislo zelje, 
ajdovi žganci, kruhov 
narastek

pasulj s prekajeno 
vratovino, palačinke

špinačna juha, 
sesekljana pečenka, 
slan krompir, 
zelenjava na maslu, 
sadje

krompirjeva juha s 
smetano, skutina 
klobasa, dušena 
špinača, solata, 
pečena jabolka

bučkina juha, kotlet 
v omaki, riž, endivija, 
ocvrte skutne miške

goveja juha, pečen 
piščanec, mlinci, 
motovilec, tiramisu

krompirjev golaž, 
rogljički, kompot

Kruhov narastek Skutina klobasa

tako pasteriziranega kot UVT-

-mleka zelo dobro. Vsi vzorci 

UVT-mleka so bili tudi ustrezno 

toplotno obdelani, med vzorci 

pasteriziranega pa le trije, saj 

je bila pri ostalih temperatura 

pasterizacije višja od 80 °C, kar 

je nepotrebno,« je predstavila 

rezultate Nika Kremič iz Zveze 

potrošnikov Slovenije in doda-

la: »V vzorcih smo preverili tudi 

morebitno vsebnost aflatoksi-

na M1 in antibiotikov. Rezultati 

obeh analiz so bili negativni, 

kar je vsekakor dobra novica.«

Kako vpliva 
toplotna obdelava 
na mleko oz. 
njegovo kakovost?

Osnovni namen toplotne ob-

delave mleka je uničenje zdrav-

ju škodljivih (patogenih) mikro-

organizmov in s tem zagotoviti 

potrošniku varen izdelek. »Zato 

so najmilejši toplotni postopki, 

kot je kratkotrajna pasterizacija 

(72–76 °C za 20 do 40 sekund), 

izbrani tako, da zanesljivo uni-

čijo patogene bakterije. To so 

tudi najbolj pogosti postopki, ki 

jih mlekarska industrija uporab-

lja pri pripravi pasteriziranega 

mleka, saj pri tem mleko ohrani 

vse svoje lastnosti in prehran-

sko kakovost. Z višanjem tempe-

rature se podaljšuje obstojnost 

izdelka, saj višje temperature 

uničijo večji delež mikrobne 

populacije. Tako ultra visoke 

temperature (UVT-mleko) uni-

čijo vse mikroorganizme, žal 

pa povzročijo tudi določene 

strukturne spremembe na be-

ljakovinah, mineralnem siste-

mu in laktozi ter delno izgubo 

v vodi topnih vitaminov,« je 

pojasnila prof. dr. Irena Rogelj z 

Biotehniške fakultete in dodala: 

»V primerjavi s pasteriziranim 

mlekom je prehranska vred-

nost UVT-mleka zato nekoliko 

slabša.«

Rezultati so pokazali, da ima-

mo Slovenci na izbiro predvsem 

kakovostno mleko, saj je kar po-

lovica vzorcev prejela skupno 

oceno ‚zelo dobro‘ (štirje vzorci 

pasteriziranega mleka in šest 

vzorcev UVT-mleka), smo pa na 

testu zaznali kar nekaj pomanj-

kljivosti pri senzoriki in toplo-

tni obdelavi.

Mleko je 
polnovredno živilo 
in najpomembnejši 
vir kalcija

Zato ga stroka opredeljuje 

kot popolno živilo, ker vsebu-

je vsa življenjsko pomembna 

hranila. Je zlasti pomemben 

vir visoko vrednih mlečnih be-

ljakovin, vsebuje tudi ogljikove 

hidrate (mlečni sladkor lakto-

zo) in nujno potrebne esenci-

alne maščobne kisline. Poleg 

kalcija so v mleku tudi druge 

pomembne mineralne snovi, 

kot so natrij, kalij, magnezij, 

fosfor, železo, baker, klor, jod in 

vitamini. Zaradi vsega naštetega 

mleko in mlečne izdelke uvršča-

mo med osnovne skupine živil, 

ki naj bi jih človek zaužil v vsak-

danji zdravi prehrani, in sicer 

dve do štiri enote na dan. Ena 

enota je recimo kozarec mleka 

(2 dl). Se pa v javnosti pojavljajo 

različne dileme, ali je mleko res 

zdravo. Namreč v zadnjih letih 

upada njegova priljubljenost 

tudi zaradi pogosto zavajajočih 

informacij o njegovi škodlji-

vosti. »Določene omejitve velja-

jo za tiste, ki so bodisi alergični 

na mlečne beljakovine ali pa ni-

mamo dovolj aktivnega encima 

za prebavo mlečnega sladkorja. 

Slednje mnogim povzroča vča-

sih nerazložljive prebavne teža-

ve, ki pa jih je možno odpraviti,« 

je povedal dr. Matej Gregorič z 

Nacionalnega inštituta za javno 

zdravje.

Pestra in 
kakovostna izbira

Glede na rezultate ankete, ki 

so jo na ZPS izvedli med svojimi 

člani, so na test uvrstili 20 vzor-

cev polnega mleka (3,5 odstot-

ka m. m.) različnih blagovnih 

in trgovskih znamk, od tega 10 

vzorcev pasteriziranega mleka 

in 10 vzorcev UVT-mleka. »Za 

oceno ustreznosti toplotne 

obdelave vzorcev smo namreč 

preverili morebitne poškodbe 

beljakovin v mleku in encim-

sko aktivnost v mleku. Stanje 

beljakovin je bilo v vseh vzorcih 

ZPS � ZPS test pasteriziranega in UVT-polnega mleka

Slovenci imamo na izbiro kakovostno mleko
Mleko je polnovredno živilo, ki se zelo pogosto znajde na našem jedilniku in prav je tako, saj je del uravnotežene prehrane. Med številnimi 
blagovnimi in trgovskimi znamkami pa je včasih kar težko izbrati, saj so razlike v ceni velike, kar pa se ne odraža vedno v kakovosti. Med 
zelo dobro ocenjenimi so tako izdelki blagovnih kot trgovskih znamk.

Foto: ZPS

Znak ovalne oblike, ki ga potro-
šniki tudi najdejo na mleku, pa 
je registracijska oznaka proizvo-
dnega obrata, v katerem je bilo 
mleko obdelano. Na začetku je 
mednarodna kratica države, sle-
dita ji črka in številka obrata.
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Foto: ZPS

Na infografi ki je prikazano, kakšnemu postopku obdelave je podvrženo mleko, ki ima napis pasterizirano, 
UVT ali na primer mikrofi ltrirano.
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Vidi se ...
... da v Ptuju letos ne bo pla-

stičnega drsališča, so pa orga-

nizatorji ostali zvesti sodobnim 

plastičnim trendom in svojemu 

plastičnemu okusu: novoletno 

jelko na Slovenskem trgu so ok-

rasili s plastiko. Ker je očitno Pe-

toviona kraj, ki živi daleč od na-

rave, zato si je treba pomagati s 

surogati ... No ja, če župan žaga 

drevje, njegovi podrejeni postav-

ljajo sodobne nadomestke.

Govori se ...
... da je država Haloze prej 

povezala z Avstrijo, kot jih je s 

Kozjanskim in Posoteljem. Kar 

je čisto prav. V službo se vozimo 

v Graz, ne pa v Podsredo!

... da varuhi ptujske kulturne 

dediščine nasprotujejo posta-

vitvi reflektorjev na mestnem 

stadionu, saj bi »zasenčili« pog-

led na ptujski grad s Puhovega 

mostu. Poleg tega se kulturni za-

vodovci sprašujejo, zakaj bi se 

sploh nogomet igral v temi! Toč-

no tako. Prepovejmo še razsvet-

ljavo v gledališčih, muzejih, raz-

staviščih ... Zakaj bi hodili na 

prireditve v temne prostore, če je 

čez dan dovolj svetlo na vsakem 

travniku!

... da se nekateri jezijo zaradi 

razdrapane ceste iz ptujskih to-

plic čez Zadružni trg. Pa je ces-

ta namerno tako grbinčasta. V 

toplice hodimo med drugim na 

fizioterapijo, in ko se peljemo 

domov, lahko takoj preverimo, 

koliko manj nas po zdravstveni 

obdelavi boli hrbtenica, ko jo 

pretresemo po zadružnih grbi-

nah.

... da očitno živimo v navide-

znem (virtualnem) svetu. Tako 

so nedavno slovenskim navide-

znim (virtualnim) milijonar-

jem navideznega (virtualnega) 

denarja nevidni lopovi ukradli 

navidezno bogastvo. Nič ne-

navadnega pri teh navideznih 

stvareh. V marsikateri firmi do-

bivajo delavci takšne navidezne 

plače, da lahko navidezno celo 

kupijo vsak dan štruco kruha. 

Da o navideznih delavcih na 

starem ptujskem mostu ne go-

vorimo.

... da se vsak dan v našem živ-

ljenju kaže, kako enakopravni 

smo državljani EU. Če smo seve-

da angleško govoreči. Najnovej-

ši dokaz te enakopravnosti je v 

Ptuju vpeljan evropski projekt 

Citywalk – ker v slovenskem 

jeziku ta spakedranka točno 

pove, za kaj gre. To ve tudi vsak 

ptujski pešec. Kot ve vsaka kra-

va, kaj dobrega ji prinaša pro-

jekt Life to grasslands.

Od torka do torka

Tadejev znakoskop
Sudoku � Sudoku

Izpolnite prazne kvadratke s številkami od 1 do 9. Pazite: vsaka 
številka se lahko v isti vodoravni ali navpični vrstici ter v istem 
manjšem kvadratu pojavi le enkrat.

Tednikova nagradna razrezanka � Kaj je na fotografiji?
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Sestavil: Tadej Šink, horarni astrolog

Velja za teden od 12. do 18. decembra 2017
1 znak – slabo, 2 znaka – dobro, 3 znaki – odlično

 Ljubezen Posel Denar Zdravje
Oven �� ☺☺☺ € ��

Bik � ☺☺ €€€ �

Dvojcka ��� ☺☺ € ��

Rak � ☺ €€ ���

Lev ��� ☺☺ € ��

Devica �� ☺☺☺ € ��

Tehtnica ��� ☺ €€ ���

Škorpijon � ☺☺ €€€ �

Strelec �� ☺☺☺ € ��

Kozorog �� ☺ €€€ �

Vodnar ��� ☺☺ € ���

Ribi �� ☺☺☺ €€€ �

Da boste lažje ugotovili, vzemite v 
roke škarjice, razrežite fotografi jo po 
črtah in nato na novo sestavite kva-
dratke ter jih nalepite na papirnato 
podlago.

Pravilno sestavljeno razrezanko s 
svojimi podatki pošljite na naslov Radi-
o-Tednik, d. o. o., Osojnikova 3, 2250 
Ptuj, do ponedeljka, 18. decembra. 
Lahko jo tudi fotografi rate (skupaj s ku-
pončkom z izpolnjenimi osebnimi podat-
ki) in jo pošljete na elektronski naslov: 
tednik@radio-tednik.si.

Izmed tistih, ki nam boste poslali pravilno sestavljeno fotografi jo z izpol-
njenim kupončkom, bomo vsak teden izžrebali dobitnika lepe knjižne nagra-
de. Podarja jo Založba Učila. Zdaj pa veselo na delo.

Srečna izžrebanka Tednikove nagradne razrezanke je: 
Urška Erhatič, Nova vas pri Ptuju 95 A, 2250 Ptuj.
Knjižno nagrado prejme po pošti. Iskrene čestitke!

Tednikova nagradna razrezanka - kuponček

Ime in priimek: ______________________________________

Naslov: ____________________________________________

Pošta: _________________________________________

�

Torek, 12. december

17:00 Ptuj, Knjižnica Ivana Potrča, pravljična soba mladinskega 
oddelka, Igralna urica s knjigo, za otroke od 5. do 10. leta

17:00 Ptuj, Ulica heroja Lacka 3, Center za družine, Špajza mod-
rosti, predavanje Jožeta Škrlja o demenci

18:00 Lenart, Dom kulture, Šolski božično-novoletni koncert, V 
Škratovi deželi

Sreda, 13. december

09:30 Ptuj, Mestno gledališče, lutkovno igrana predstava Trnuljčica, 
ob 9.30 in ob 11.00, za šole in za izven

16:00 Lenart, Knjižnica, V deželi snežink
17:00 Središče ob Dravi, knjižnica, pravljična ura z ustvarjalno 

delavnico, pravljica Muca Mija in novoletno darilo
17:00 Tinje, Knjižnica, božična ustvarjalna delavnica Pravljična 

doživetja
17:00 Majšperk, vrtec, Zimske urice za predšolske otroke, zgodbica 

in delavnica
18:00 Slovenska Bistrica, Dom svobode, Srečanje prostovoljk in 

prostovoljcev Rdečega križa, predstava Marš v tri...sto naro-
dnih

18:30 Slovenska Bistrica, Knjižnica Josipa Vošnjaka, predavanje 
doc. dr. Aleša Mavra Trije proti dvema in dva proti trem, 
zgodovina delitev v krščanstvu pred reformacijo

Četrtek, 14. december

13:00 Ptuj, Ulica heroja Lacka 3, Center za družine, Špajza 
modrosti, Tečaj risanja, brezplačno, mentorica, akademska 
slikarka Saša Bezjak

16:30 Slovenska Bistrica, Pionirska knjižnica, božična ustvarjalna 
delavnica Pravljična doživetja

17:00 Voličina, Kulturni dom, predstava za otroke Škrat Kuzma dobi 
nagrado

17:00 Ptuj, Zavod BodiDobro, Rajšpova 14, Vzgoja psa na naraven 
način, prispevek: 20€, prijave: Tjaša (e-pošta: naravenpes@
gmail.com ali 051 216 016)

19:00 Ptuj, slavnostna dvorana gradu, Letni koncert Komornega 
moškega zbora Ptuj, gostje Moški PZ Grajena, prost vstop

19:30 Ptuj, Mestno gledališče, Freestyle comedy Tadeja Toša, za 
izven

Petek, 15. december

17:00 Lenart, Trg osvoboditve, Božično-novoletni sejem Lenart, 
predstava za otroke, obisk Božička, kulturni program, kon-
cert vokalne skupine Jazzva, predstava Čarovnikovo darilo, 
MPZ Obrtnik Lenart, Jurovski oktet, PZ KUD Tonček Breznar 
Korena, vokalna skupina Jazzva

17:00 Majšperk, KPC, Novoletni koncert Zimska pravljica in božič-
no novoletni bazar

17:00 Podlehnik, kulturno-turistični center, božično-novoletna 
predstava Snežkina skrita želja

Mestni kino Ptuj

Sreda, 13. december: 20:00 Predpremiera: Vojna zvezd: Poslednji 
jedi.

Četrtek, 14. december: 19:00 Pogovor o(b) fi lmu Človek Delfi n.
Petek, 15. december: 16:00 Medvedek Paddington 2; 18:00 Ljube-

zen na prvo bolezen; 20:10 Vojna zvezd: Poslednji jedi.

Prireditvenik 

Foto: ČG
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NAROČITE ŠTAJERSKI TEDNIK IN PRIDOBITE NAGRADO
Niste naročnik Štajerskega tednika, a bi to radi postali?  
Potem je sedaj pravi čas, saj smo za vas pripravili privlačno nagrado. 

Do nagrade ste upravičeni novi naročniki, ki pred tem 
vsaj 6 mesecev niste bili naročeni na Štajerski tednik in 
se zavežete, da boste naročnik ostali vsaj eno leto.

• 20 brezplačnih prilog s koristnimi nasveti
• 20-odstotni popust pri naročilu malih oglasov v Štajerskem tedniku
• Avtobus zvestobe (izbrani izleti po ugodnejših cenah)
• praktična darila za nove in obstoječe naročnike

POSTATI NAROČNIK ŠTAJERSKEGA TEDNIKA SE RESNIČNO SPLAČA!
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S SKLENITVIJO NAROČNIŠKEGA RAZMERJA PRIDOBITE  
TUDI DRUGE UGODNOSTI:

POSTATI NOVI NAROČNIK ŠTAJERSKEGA TEDNIKA 
SE SPLAČA!
Vsi, ki se boste v času trajanja akcije naročili 
na Štajerski tednik, boste prejeli BOSCHEV 
PALIČNI MEŠALNIK CLEVERMIXX.
Palični mešalnik BOSCH MSM14100 bo odslej nepogrešljiv 
pripomoček v vaši kuhinji. 

Ergonomsko oblikovan ročaj se odlično prilega vaši roki 
ter omogoča enostavno in udobno uporabo. Zmogljiv 
400 W motor – nizka raven hrupa, lahek in hiter.

Vsi, ki boste sklenili naročniško razmerje najkasneje do 22. 12. 2017, sodelujete v velikem 

žrebanju za eno izmed privlačnih nagrad:

športno kolo             gospodinjski aparat          sedežna garnitura

Finalno žrebanje bo na Orfejčkovi paradi, 26. 12. 2017.

Vsestranski talent  

za več zabave  

v vaši kuhinji.
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Zelena dolina, , Gostilna Svenšek, ,  
.

 

Velika nagradna akcĳa Štajerskega tednika

Finale izbora  

Naj gostišče Podravja 2017
Kje imajo najokusnejše jedi? Kje vam postrežejo z nasmeškom in prijaznostjo? 

Pomagajte nam izbrati Naj gostišče 2017!

Generalni sponzor akcije Naj gostišče Podravja 2017:
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 _________________________________________

 
 Zelena dolina,             Gostilna Svenšek, 

            

Naj gostišče Podravja 2017
Pokrovitelj :i
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www.radio-tednik.si

· troški pevski zbor vrtca Markovci
· Zmagovalki predizbora prireditve

Otroci pojejo in se veselijo Markovci
·

O

PLESNA ŠOLA MAMBO
. DEDEK MRAZ bo razdelil sladkarije
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Ustvarjalne delavnice:
PIKAPOLONICA
POSLIKAVE OBRAZA –
Brata Malek – Rekreacijsko društvo Eleja

Društvo prijateljev mladine Ptuj

·
·

·
· AROVNIK AVGUSTINOČ
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Mali oglasi
KMETIJSTVO

KUPIMO traktor, traktorsko prikolico 
in druge kmetijske priključke. Tel. 041 
358 960.

Prodam bukova drva, rezana na mero 
33 cm. Možna dostava. Vlado Medved 
s.p., Dobrina 63, Žetale. Gsm 041 
610 210.

www.tednik.si                tednik@tednik.si

Naročila: tajništvo družbe Radio-Tednik Ptuj, tel. 02 749 34 10. Cena izvoda z darilno embalažo je zgolj 15 evrov, za naročnike Štajerskega tednika pa 10 evrov. 

Lepi spomini ne bledijo!
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P R I  P R O D A J A L C I H  Č A S O P I S O V

 POLITIKA –  Kdo vse bo na listi Marjana Šarca za volitve v državni zbor
 AFERA –  Ozadje političnih napadov na ustavnega sodnika  

Klemena Jakliča
 INTERVJU –  Karl von Habsburg o nostalgiji po avstrijskem cesarstvu

er.siwww.reporte

IZ 

NOVE 

ŠTEVILKE

PO ZELO ugodnih cenah odk-
upujemo vse vrste hlodovine, 
predvsem hrast in bukev. Možnost 
odkupa tudi na panju. Aleksander 
Šket, s. p., Irje 3 d, 3250 Rogaška 
Slatina. Tel. 041 785 318.

gostje:
MOŠKI PEVSKI ZBOR GRAJENA 

gostje:
MOŠKI PEVSKI ZBOR GRAJENA 

Komorni moški zbor Ptuj

Letni koncert 
v èetrtek 14. decembra  2017  ob  19.00 uri

vstop prost vstop prost 

 Slavnostna dvorana - Ptujski grad

vabi na

Komorni moški zbor Ptuj

Letni koncert 
v èetrtek 14. decembra  2017  ob  19.00 uri

 Slavnostna dvorana - Ptujski grad

vabi na

SPOMIN
12. decembra mineva pet let, odkar me je zapustil dragi 
mož

Alojz Kralj
IZ MIHOVC 54

Hvala vsem, ki se ga spominjate.

Tvoja žena Danica

Na svetu mnogo je poti,
a samo ena vodi tja,
kjer si ti, po tej poti za 
teboj pridemo mi vsi.

SPOMIN
Danes, 12. decembra, mineva deset 
let, odkar nas je zapustila draga žena, 
mama, tašča in babica

Marija Marjana Bezjak
Z ROGAŠKE CESTE 51, PTUJ

Hvala vsem, ki obstojite ob njenem grobu, ji prižgete 
svečko ali se je kakor koli spomnite.

Mož Janez, sin Jani z družino in sin Albert

DOM IN STANOVANJE

ODDAMO 2- in 3-sobno opremljeno 
stanovanje v okolici Kidričevega. Tel. 
051 848 241.

STORITVE

Monopol, ki mu manjka dostojanstvo
Letošnji 24. november je dan, ki nama bo za vedno ostal v spominu. 

Tega dne je umrla najina draga mama.
25. in 26. november pa bova po objavi tega pisma poskušali čimprej 

izbrisati iz spomina. Piševa ga zato, da bi vsaj za nekaj časa ostal v spo-
minu vsem tistim zaposlenim na ptujskem pokopališču, ki svoje delo 
opravljajo brez vsakršne pietete, brez trohice empatije, brez občutka za 
umrle in za tiste, ki pridemo tja naročit storitve, zaradi katerih so tam in 
ki jih pošteno plačamo, glede na vse opisano bolje rečeno preplačamo.

Med pogovorom o tem, kakšen pogreb želimo, se je namreč vodja 
pogrebne službe mirno oglasil na mobilni telefon in opravil sicer ne 
dolg, a povsem nepomemben pogovor (sva bili prepričani, da bo šlo za 
kaj zelo nujnega, ko se je odločil odgovoriti), o kakšnem opravičilu se-
veda ne moreva pisati, ne veva, če ga imajo napisanega v svojem opisu 
del in nalog. Pogovor o pogrebu smo nadaljevali kakšno minuto, morda 
dve, ko je vrata čisto po tiho odprla mladenka, ki jo je gospod kar trikrat 
povabil, da naj gre skozi to pisarno in ga počaka v sosednji (mladenka 
je namreč oklevala in bilo je videti, da so ji vljudnostna pravila precej 
bliže kot njemu), vsekakor pa je šlo za zasebni in ne poslovni obisk. Obe 
sva bili povsem osupli nad dogajanjem in bili sva prepričani, da se kaj 
hujšega ne more zgoditi. Pa se je! Tega dne so namreč pozabili priti po 
najino mamo v Dom upokojencev Ptuj, enota Park Kidričevo, kjer je le-
žala v poslovilni vežici. Vodja pogrebne službe nama je zagotovil, da jo 
bodo od tam odpeljali okrog 17. ure. Naslednjega dne so naju v zadre-
gi poklicali iz kidričevskega doma, o tam zaposlenih se lahko izražava 
samo v presežnikih, ker je mama še vedno ležala pri njih ... O bolečini, 
joku in razočaranju nad storitvami pogrebne službe ne bova pisali. Se 
nama pa zdi pomembno, da napiševa, da se gospod, ki se je takrat ogla-
sil na telefon in povedal, da prevoza pač niso mogli opraviti, ker so imeli 
»neko gužvo«, ni niti opravičil. Vsaj vodja pogrebne službe se je nekoliko 
pozneje opravičil, a mu je bilo treba povedati, da niti v tem niti v drugih 
primerih pri njihovi delovni obveznosti ne gre za štruco kruha, ampak 
za človeka, katerega svojci so čustveno prizadeti – če z njimi ne znajo 
ravnati, naj se odločijo za drugo delo, še jarek, ki ga kdo koplje, si zasluži 
trohico spoštovanja!

In še zadnja 'malenkost': Ko sva dan po pogrebu prišli iskat sveče v 
poslovilno vežico, jo je eden od zaposlenih prišel odklenit, medtem ko 
sva sveče nosili v avto, pa mirno sedel na pultu, na katerem so dan prej 
bili položeni žara, venci, sveče in fotografi ja najine mame, ter se glasno 
pogovarjal po mobilnem telefonu, čeprav so v sosednji vežici, ločeni s 
stekleno steno, ljudje poslavljali od pokojnice. 

Kar sami so privreli na dan spomini na dogajanje ob očetovi smrti 
pred 20 leti. Ko si lahko izbral, katero podjetje bo v celoti poskrbelo za 
umrlega svojca. Z »dobro staro Komunalo« sva bili povsem zadovoljni, 
takrat in tam zaposleni – dostojno oblečeni, prijazni in primernega vede-
nja so za najinega očeta poskrbeli z vsem dostojanstvom.

V katerega od grobov so po menjavi podjetja, podelitvi koncesije 
in tem bolnem monopolu na ptujskem pokopališču pokopali človeško 
dostojanstvo? Kdo ve?

Ob tem ne moreva mimo vprašanja: Ali bi zaposleni, o katerih piševa, 
tako ravnali tudi z lastnimi svojci?

Mojca Poljanšek in Nevenka Dobljekar

PRODAM bikca simentalca starega 12 
dni. Tel. 031 840 282.
KUPIM pajek SIP na 4 vretena, tračni 
obračalnik SIP 220 in kosilnico BCS 
127 v okvari. Tel. 041 261 676.
KUPIMO traktor, dobro ali slabše oh-
ranjen. Ponudbe na 041 872 029.

RAZNO

UGODNO prodam kuhinjo s hladil-
nikom, pečico, pomivalnim koritom 
in pipo ... Tel. 041 697 753.

PRODAM bukova drva, rezana na 25, 
33 ali 50 cm. Brezplačna dostava. Te-
lefon 051 322 240. Lesgrad, d. o. o., 
Klokočovnik 33, Loče.
PRODAJAMO razcepljena bukova 
drva vseh dimenzij in bukovo hlodovi-
no ter zelo kakovostne smrekove pele-
te, brezplačna dostava, ugodna cena. 
Horvat – drva, Moškanjci 1 d. Tel. 051 
667 170.

Prejeli smo
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Osebna kronika
Rojstva: Nastja Klanjšek, 
Ul. Borisa Kraigherja 14, 
Kidričevo – deček Jaka; 
Alenka Pislak, Naraplje 28, 
Majšperk – deklica Tinkara; 
Tamara Slatič, Juršinci 11, 
Juršinci – deklica Zoja; Bran-
ka Anželj, Pobrežje 60 a, Vi-
dem pri Ptuju – deček; Maja 
Mlakar Krajnc, Lancova vas 
72, Videm pri Ptuju – deček 
Kevin; Tamara Horvat, Vr-
tnarska ul. 6, Ormož – deček 
Brian; Anja Hrženjak, Rimska 
ploščad 1, Ptuj – deklica Ela; 
Nastja Roršek, Zagaj pod 
Bočem 13, Rogaška Slatina 
– deček Mark; Anemari Vi-
čar, Mezgovci ob Pesnici 6 a, 
Dornava – deček Filip.
Umrli so: Andrej Svenšek, 
Zgornje Gruškovje 14 c, roj. 
1955 – umrl 28. novembra 
2017; Janko Šoštarič, Sodin-
ci 19, roj. 1962 – umrl 30. 
novembra 2017; Feliks Geč, 
Lešnica 9 a, roj. 1932 – umrl 
2. decembra 2017; Neža Ka-
učevič, roj. Brencl, Lovrenc 
na Dravskem polju 12, roj. 
1929 – umrla 3. decembra 
2017; Rozalija Zajc, roj. Mur-
ko, Sela 34, roj. 1932 – umr-
la 3. decembra 2017; Silva-
na Poljanšek, roj. Andrejasič, 
Ptuj, Trubarjeva ulica 7, roj. 
1929 – umrla 24. novembra 
2017; Angela Janžekovič, roj. 
Žekar, Ptuj, Trubarjeva ulica 
11, roj. 1928 – umrla 30. 
novembra 2017; Neža Gla-
žar, roj. Plajnšek, Dolena 52, 
roj. 1938 – umrla 1. decem-
bra 2017; Kristina Slatič, roj. 
Majcen, Ptuj, Linhartova uli-
ca 2, roj. 1931 – umrla 4. de-
cembra 2017; Kristina Ško-
fič, roj. Vesenjak, Formin 7, 
roj. 1936 – umrla 4. decem-
bra 2017; Elizabeta Povalej, 
roj. Prelog, Lancova vas 61 a, 
roj. 1923 – umrla 4. decem-
bra 2017; Alojz Krajnc, Ptuj, 
Turniška ulica 5, roj. 1941 
– umrl 6. decembra 2017; 
Robert Špendija, Obrež 25, 
roj. 1971 – umrl 5. decem-
bra 2017; Angela Šteharnik, 
roj. Unuk, Ptuj, Mariborska 
cesta 39, roj. 1930 – umrla 
6. decembra 2017; Katarina 
Vidovič, roj. Kranjc, Videm pri 
Ptuju 3 e, roj. 1934 – umrla 
7. decembra 2017; Margare-
ta Dolšak Nemec, roj. Vrabič, 
Breg 87, roj. 1935 – umrla 7. 
decembra 2017; Zdenko Lo-
vrenčič, Ptuj, Ormoška cesta 
112 a, roj. 1956 – umrl 3. 
decembra 2017.

Ptuj � Sojenje za uboj Marina

Bagari na zagovor ni bil pripravljen
Na ptujskem okrožnem sodišču se je v četrtek nadaljevalo sojenje obdolženima Francu Vajdi in Andreju Bagariju za uboj Srečka Marina.

Po tem, ko je na predzadnjem 
naroku obdolženi Vajda izpove-
dal svoj zagovor, je predsednica 
senata, okrožna sodnica Katja 
Kolarič, pričakovala, da bo tokrat 
svoj zagovor podal še soobtoženi 
Bagari. Vsaj tako je napovedal na 
predhodni obravnavi. A Bagari se 
k besedi ni priglasil. Dejal je le, da 
bo to storil naslednjič. Prav tako 
pred sodišče niso stopile vablje-
ne priče. Glavna obravnava je bila 
kratka, trajala je vsega skupaj pol 
ure. Okrožni tožilec Gregor Pog-
rajc je sodišču predlagal izvedbo 

dodatnih dokaznih predlogov. 
Nacionalni forenzični laboratorij 
bo na predlog tožilstva analiziral 
Vajdova in Bagarijeva oblačila, ki 
sta jih nosila tisti usodni dan. Do-
mneva se, da naj bi bili na oblačilih 
sledovi krvi. Vajda je na predhodni 
obravnavi celo sam povedal, da 
je imel oblačila na dan tragičnega 
dogodka okrvavljena. Na hrbtni 
strani majice Andreja Bagarija pa 
naj bi bil madež rdeče-rjave barve. 
Tožilca zanima, ali so bila oblačila 
dejansko krvava, koliko je bilo krvi 
in čigava je bila.

Sodnica Kolaričeva je Vajdi po-
novno predočila fotografi jo, na 
kateri je zobna proteza pokojnega 
na Vajdovi nočni omarici. Vprašala 
je, kako je proteza prišla na nočno 
omarico in zakaj je okrvavljena. 
Vajda je odgovoril, da ne ve. Na 
predlog sodišča bo v nadaljevanju 
postopka izdelano še izvedeniško 
mnenje o (ne)prištevnosti obdol-
ženih – ali sta imela svoje ravnanje 
v oblasti. Sojenje se bo nadaljevalo 
čez mesec dni. Obravnavi bosta 
predvidoma 11. in 25. januarja.

Danes bo oblačno. Padavine 
se bodo zjutraj krepile in čez 
dan zajele vso Slovenijo. Čez 
dan se bo hladilo, temperature 
bodo večinoma od 6 do 14 °C.

OPOZORILO
Zaradi odjuge in velike količi-

ne novega snega je v gorah ve-
lika nevarnost snežnih plazov.

Obeti
V sredo bo sprva oblačno 

s padavinami. Hladneje bo, 
ponekod bo občasno snežilo 
do nižin. V četrtek bo zjutraj 
povsod suho, a že dopoldne se 
bodo na zahodu ponovno začele 
pojavljati padavine, ki se bodo 
popoldne širile proti vzhodu. Po 
nižinah bo večinoma deževalo.
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Grudna mraz in sneg,
žita dosti vse povprek.
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Napoved vremena za Slovenijo

Foto: ČG

V noči na soboto je sneg pobelil 
državo ter povzročil kup nevšeč-
nosti. Gasilci in cestni delavci so 
imeli zaradi podrtih dreves, ki so 
ponekod ovirala promet, polne 
roke dela po vsej državi, še po-
sebej pa na našem koncu. Težak 
sneg je podiral drevesa v obči-
nah Ptuj, Destrnik, Trnovska vas, 
Sveti Tomaž in Središče ob Dravi. 
Uprava RS za zaščito in reševanje 

je poročala o kar nekaj podrtih 
drevesih tudi v občini Ormož, 
med drugimi v Bresnici, Vičancih 
in Mihovcih pri Veliki Nedelji. Za-
radi podrtih dreves so imeli veliko 
dela tudi gasilci PGD Miklavž pri 
Ormožu; na cesti v naselju Krče-
vina pri Ormožu so odstranili tri 
drevesa, s ceste Miklavž–Zasav-
ci pa kar osem. Podrto drevo je 
zaprlo lokalno cesto tudi v nase-

Slovenija, Podravje – Težak sneg podiral drevesa in trgal telekomunikacijske vode

Snežna pošiljka povzročila kup težav
Minuli konec tedna je sneženje na širšem Ptujskem povzročalo največ težav v prometu zaradi večjega števila podrtih dreves. Moker sneg 
je ponekod pretrgal tudi telekomunikacijske vode.

Foto: Boštjan Cajnko

Podrta drevesa so ovirala promet tudi v občini Ormož.

Ptuj � Sojenje zaradi trgovine z ljudmi

Dekle naj bi bilo žrtev prostitucije
V četrtek, 7. decembra, je na Okrožnem sodišču na Ptuju potekal predobravnavni narok zaradi storitve kaznivega dejanja trgovine z 
ljudmi. Obdolženi pred sodnika niso stopili, zastopali so jih zagovorniki. 

Med osumljenimi sta Maribor-
čana Aleš Bračko in Milena Za-
palač, stara znanca organov pre-
gona. Prvega so policisti strpali v 
pripor leta 2015, ko so po vsej Slo-
veniji izvajali hišne preiskave v zve-
zi s sumi storitve kaznivih dejanj 
preprodaje droge, prepovedanih 
zdravil in trgovanja z ljudmi. Tak-
rat so preiskovali 34 ljudi, med nji-
mi tri policiste, od katerih je eden 
kasneje v priporu storil samomor. 
16 preiskovancev so organi pre-

gona sumili organizirane trgovine 
z ljudmi. Bračko se uradno sicer 
ukvarja z gostinsko dejavnostjo. 
Lounge (nočni) bar Akoya v Mari-
boru je odprl leta 2011, gostje na 
odprtju so bili tudi nekateri znani 
slovenski in hrvaški estradniki. 
Bračkove posle so pred leti pod 
drobnogled vzeli preiskovalci in 
ga osumili, da je do premoženja 
prišel na nezakonit način. Specia-
lizirano državno tožilstvo je Brač-
ku, njegovi nekdanji partnerici in 

njegovima dvema podjetjema na 
podlagi zbranih dokazov očitalo 
za 1,8 milijona evrov nezakonito 
pridobljenega premoženja. Prvo-
stopenjsko Okrožno sodišče v 
Ljubljani je v tej zadevi izdalo ob-
sodilno sodbo. Tudi Milena Zapa-
lač se je v preteklosti že srečala z 
organi pregona. Na zatožni klopi 
sodišča je sedela zaradi trgovine z 
ljudmi in siljenja deklet v prostitu-
cijo. Okrožno državno tožilstvo na 
Ptuju Bračka, Zapalačevo in Višnje-

viča preganja zaradi primera iz leta 
2011. Njihova takratna žrtev je bila 
tuja državljanka, sodeč po priimku 
(Jandova) prihaja iz ene od vzhod-
noevropskih držav. Žrtev je uspela 
pobegniti. Ko je Bračko ugotovil, 
da dekleta ni (september 2011), je 
na številko policije 113 naznanil nje-
no izginotje. Policisti so mu kakšno 
uro po njegovem klicu sporočili, 
da ni potrebno, da je v skrbeh, saj 
vedo, kje se oseba nahaja. Jando-
va je bila »delavka« v Bračkovem 

lokalu - uradno plesalka in anima-
torka. Temu delu se je dekle oči-
tno uprlo in pobegnilo. Po šestih 
letih od suma storitve kaznivega 
dejanja se bo v prihodnjih mesecih 
s primerom ukvarjalo Okrožno so-
dišče na Ptuju. O primeru bo sodila 
sodnica Marjana Kosi, ki je nadalje-
vanje sojenja razpisala za 16. in 23. 
februar. Kaznivo dejanje trgovine 
z ljudmi se sankcionira s kaznijo od 
enega do 15 let zapora.

lju Prerad v občini Dornava. Zara-
di sneženja je ponekod prihajalo 
tudi do težav pri oskrbi z elektri-
ko. Pod težo snega so se pretrgali 

telekomunikacijski vodi in ovirali 
promet v Gorišnici ter v Pavlovcih 
pri Ormožu. Uprava za zaščito in 
reševanje je po vsej državi poro-

čala še o prometnih nesrečah, ki 
pa so se na srečo končale brez 
hujših posledic. 
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